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Załącznik do 

Protokołu nr BR.0002.15.2021 

Z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 16 listopada 2021 

 

Transkrypcja obejmuje 03:15:04 nagrania. 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:08:05.900 

Szanowni Państwo, jest godzina 10:00.  

2 

00:08:05.900 --> 00:08:13.600 

Otwieram XLV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sulechowie VIII  

3 

00:08:13.600 --> 00:08:18.100 

kadencji. Witam na dzisiejszej sesji pana Burmistrza Sulechowa,  

4 

00:08:18.100 --> 00:08:23.000 

pana Wojciecha Sołtysa. Dzień dobry, witam państwa.  

5 

00:08:23.000 --> 00:08:26.700 

Dzień dobry. Witam również Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy  

6 

00:08:26.700 --> 00:08:34.100 

Sulechów, panią Magdalenę Klucznik Witam Skarbnika Gminy  

7 

00:08:34.100 --> 00:08:39.800 

Sulechów, pana Marcina Fafułę. Witam również sołtysów sołectw  

8 

00:08:39.800 --> 00:08:43.800 

gminy Sulechów, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, obsługę  

9 

00:08:43.800 --> 00:08:48.900 

prawną i kierowników jednostek organizacyjnych. Serdecznie witam  

10 

00:08:48.900 --> 00:08:52.100 

mieszkańców gminy Sulechów oraz wszystkich państwa obecnych  

11 

00:08:52.100 --> 00:08:56.900 

na dzisiejszej sesji. Szanowni Państwo, z głębokim smutkiem  

12 

00:08:56.900 --> 00:09:01.300 

i żalem przyjęliśmy niedawno wiadomość o śmierci naszego mieszkańca  

13 

00:09:01.300 --> 00:09:05.300 

Sulechowa, pana Krystiana Zagórskiego, żołnierza z Sulechowa.  

14 

00:09:05.300 --> 00:09:09.200 

Doceniając ten trud jaki wkładają w ochronę naszych granic  

15 

00:09:09.200 --> 00:09:11.900 

żołnierze Wojska Polskiego chciałbym zaproponować, żebyśmy  

16 
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00:09:11.900 --> 00:09:15.200 

uczcili pamięć o zmarłym żołnierzu minutą ciszy.  

17 

00:09:15.200 --> 00:09:20.400 

Kilka dni temu zmarła również pani Stanisława Janas, wieloletni  

18 

00:09:20.400 --> 00:09:24.200 

pracownik Urzędu Miejskiego. W dzisiejszym dniu odbywa się  

19 

00:09:24.200 --> 00:09:28.100 

pogrzeb. Zatem uczcijmy ich pamięć minutą ciszy.  

20 

00:09:28.100 --> 00:09:51.200 

Bardzo proszę państwa radnych o powstanie. Dziękuję państwu.  

21 

00:09:51.200 --> 00:10:02.700 

Bardzo proszę radnych o kliknięcie kworum, a biuro rady o  

22 

00:10:02.700 --> 00:10:05.300 

informację ilu radnych jest obecnych na dzisiejszej sesji.  

23 

00:10:05.300 --> 00:10:09.600 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie listy obecności, że  

24 

00:10:09.600 --> 00:10:12.700 

na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w  

25 

00:10:12.700 --> 00:10:17.300 

Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych jest i tutaj droższe  

26 

00:10:17.300 --> 00:10:22.000 

od informację, panie Bartku. Dzień dobry, panie przewodniczący, mam  

27 

00:10:22.000 --> 00:10:24.800 

potwierdzonych 14 obecności, ale to jeszcze chyba nie  

28 

00:10:24.800 --> 00:10:27.600 

są wszyscy, bo widziałem państwa. Ewentualnie te osoby, które  

29 

00:10:27.600 --> 00:10:31.300 

nie potwierdziły. Panie Bartku, proszę wysłać link do  

30 

00:10:31.300 --> 00:10:35.600 

sesji do logowania dla pana Wilczyńskiego, bo on wykasował i  

31 

00:10:35.600 --> 00:10:40.000 

nie ma. Dobrze. Za chwileczkę. Dobra. W takim razie na  

32 

00:10:40.000 --> 00:10:43.700 

ten moment mamy potwierdzonych 16 obecności. Jeżeli pan  

33 

00:10:43.700 --> 00:10:46.400 

Wilczyński dołączy to będzie 17, ale to zrobimy za chwilę jak wyślę mu  
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34 

00:10:46.400 --> 00:11:56.100 

tego linka, dobrze? Dobrze. Panie Miłoszu, słychać pana.  

35 

00:11:56.100 --> 00:12:08.400 

Panie Bartku, ilu radnych jest obecnych na dzisiejszej sesji?  

36 

00:12:08.400 --> 00:12:19.100 

panie przewodniczący, czy to było pytanie do mnie, bo ja jeszcze  

37 

00:12:19.100 --> 00:12:21.700 

nie dosłyszałem, bo miałem.. Tak, panie Bartku, ilu radnych.  

38 

00:12:21.700 --> 00:12:24.900 

Jeszcze raz zrobimy kworum, bo dopiero wysłałem nich do  

39 

00:12:24.900 --> 00:12:27.500 

pana Wilczyńskiego, pewnie zajmie mu tam chwilkę żeby dołączyć.  

40 

00:12:27.500 --> 00:12:32.400 

Dobrze, to bardzo proszę o kliknięcie państwa radnych kworum,  

41 

00:12:32.400 --> 00:12:35.300 

a panie Bartku o umożliwienie tego, bo na razie nie widać  

42 

00:12:35.300 --> 00:12:41.500 

jeszcze. Proszę bardzo. Nie widzę pana Piotra Bodnara, ale  

43 

00:12:41.500 --> 00:12:45.800 

to wiem, że pana Piotra ma dzisiaj nie być. Pan Stanisław Kaczmar  

44 

00:12:45.800 --> 00:12:50.300 

również. Pani Małgorzata Matuszewska? Pani Małgorzata Matuszewska  

45 

00:12:50.300 --> 00:12:53.500 

usprawiedliwienie przesyłała wczoraj. Dobrze, czyli nie  

46 

00:12:53.500 --> 00:12:56.000 

będzie. Pan Sebastian Różycki i pan Roman Wilczyński ma  

47 

00:12:56.000 --> 00:12:59.400 

dojść, tak? Pan Sebastian jest obecny, czy nie? W tym  

 

48 

00:12:59.400 --> 00:13:03.700 

momencie nie. Czyli mamy ilu? Proszę jeszcze pana Pokłada, bo  

49 

00:13:03.700 --> 00:13:07.700 

był wcześniej, pana Miszkiewicza, panią Jagodzińską bodajże  

50 

00:13:07.700 --> 00:13:12.200 

o potwierdzenie kworum. Różycki jest zalogowany, ale nie potwierdził  

51 
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00:13:12.200 --> 00:13:23.600 

kworum. To ilu mamy teraz?  

52 

00:13:23.600 --> 00:13:29.300 

W tym momencie 16, pan Wilczyński już jest. Więc nie mamy  

53 

00:13:29.300 --> 00:13:34.500 

tylko pana Bodnara, pana Stanisława Kaczmara, pani Matuszewskiej oraz  

54 

00:13:34.500 --> 00:13:38.700 

pana Różyckiego w tym momencie. 17 obecnych. Wysoka Rado,  

55 

00:13:38.700 --> 00:13:41.700 

stwierdzam na podstawie listy obecności, że na ustawowy stan  

56 

00:13:41.700 --> 00:13:44.800 

wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej  

57 

00:13:44.800 --> 00:13:48.900 

sesji obecnych jest 17 radnych. W związku z tym stwierdzam, że  

58 

00:13:48.900 --> 00:13:52.700 

obrady XLV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie są  

59 

00:13:52.700 --> 00:13:56.200 

prawomocne do podejmowania uchwał. Porządek obrad wszyscy  

60 

00:13:56.200 --> 00:13:59.800 

radni otrzymali, a więc nie będę odczytywać. Czy do proponowanego  

61 

00:13:59.800 --> 00:14:02.600 

porządku obrad sesji ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz  

62 

00:14:02.600 --> 00:14:11.300 

składa jakieś propozycje? Nie widzę.  

63 

00:14:11.300 --> 00:14:16.300 

Ja tylko przypomnę, że poprawcie mnie jeżeli się mylę, ale  

64 

00:14:16.300 --> 00:14:20.800 

na komisji, na wspólnym posiedzeniu komisji padł wniosek, żeby  

65 

00:14:20.800 --> 00:14:25.900 

wycofać druk numer 454 w sprawie gminnego programu profilaktyki  

66 

00:14:25.900 --> 00:14:29.500 

i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2020 rok i  

67 

00:14:29.500 --> 00:14:33.200 

przenieść na obrady kolejnej sesji, tak? Dobrze pamiętam?  

68 

00:14:33.200 --> 00:14:37.000 

Tak, panie przewodniczący.  
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69 

00:14:37.000 --> 00:14:40.300 

Taki wniosek padł, został przegłosowany. Więc niejako ja  

70 

00:14:40.300 --> 00:14:43.700 

jestem zobligowany, żeby taki wniosek państwu zaproponować, bo  

71 

00:14:43.700 --> 00:14:47.400 

padło, to zostało przygotowane na wspólnym posiedzeniu. Zatem  

72 

00:14:47.400 --> 00:14:51.300 

proszę, panie Bartku i państwo radni, zgłaszam wniosek o  

73 

00:14:51.300 --> 00:14:56.100 

wycofanie druku numer 474 w sprawie gminnego programu profilaktyki  

74 

00:14:56.100 --> 00:14:59.400 

i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2020.  

75 

00:14:59.400 --> 00:15:03.400 

Wniosek był taki, żeby to było procedowane w kolejnym miesiącu.  

76 

00:15:03.400 --> 00:15:11.500 

Czy ktoś jeszcze z państwa zgłasza jakieś wnioski do  

77 

00:15:11.500 --> 00:15:16.100 

porządku obrad? Jeżeli nie ma więcej wniosków panie Bartku,  

78 

00:15:16.100 --> 00:15:20.900 

to poproszę o umożliwienie nam głosowania nad wnioskiem o  

79 

00:15:20.900 --> 00:15:26.400 

wycofanie z dzisiejszego porządku uchwały druk numer 474,  

80 

00:15:26.400 --> 00:15:32.000 

tak? Tak, panie przewodniczący.  

81 

00:15:32.000 --> 00:15:34.800 

Wniosek mam gotowy do przegłosowania, mogę go uruchomić. Bardzo  

82 

00:15:34.800 --> 00:15:37.500 

proszę o uruchomienie głosowania, a państwa radnych o oddanie  

83 

00:15:37.500 --> 00:15:51.700 

głosu na swoich urządzeniach. Za 16 radnych, 1 radny przeciw.  

84 

00:15:51.700 --> 00:15:55.700 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została przyjęta. Więcej  

85 

00:15:55.700 --> 00:15:58.600 

zmian nie było. Przechodzimy zatem do kolejnego punktu. Punkt  

86 

00:15:58.600 --> 00:16:02.900 
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3, informacja przewodniczącego rady miejskiej o działaniach podejmowanych  

87 

00:16:02.900 --> 00:16:07.400 

w okresie międzysesyjnym. Szanowni Państwo, informacje państwo  

88 

00:16:07.400 --> 00:16:10.300 

otrzymaliście drogą mailową dlatego nie będę odczytywać tego 

89 

00:16:10.300 --> 00:16:14.100 

sprawozdania. Jeżeli ktoś z państwa ma pytania do tego  

90 

00:16:14.100 --> 00:16:19.000 

sprawozdania, to bardzo proszę o zgłoszenie się do głosu.  

91 

00:16:19.000 --> 00:16:24.600 

Bardzo proszę, pan radny Wojciech Szefner. Dziękuję bardzo.  

92 

00:16:24.600 --> 00:16:26.700 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu Wysoka Rado, ja  

93 

00:16:26.700 --> 00:16:29.700 

chciałem tylko poprosić, panie przewodniczący, o dopisane w  

94 

00:16:29.700 --> 00:16:36.500 

punkcie 1.2 obecność pani radnej Krystyny Jagodzińskiej-Kochaniak, która była na tym spotkaniu  

95 

00:16:36.500 --> 00:16:39.700 

i być może pana radnego Górnickiego, bo też był.  

96 

00:16:39.700 --> 00:16:43.500 

I w punkcie 1.4 również pani radna Krystyna Jagodzińska była,  

97 

00:16:43.500 --> 00:16:45.800 

a została pominięta. Dziękuję bardzo. W którym punkcie, panie  

98 

00:16:45.800 --> 00:16:50.100 

radny? 1.2 i 1.4.  

99 

00:16:50.100 --> 00:16:53.900 

1.4 pani Krystyna. Pani Krystyno, przepraszam. Najprawdopodobniej nie  

100 

00:16:53.900 --> 00:16:57.200 

byłem obecny na tym spotkaniu i odtwarzałem to ze zdjęć,  

101 

00:16:57.200 --> 00:17:02.600 

które gmina Sulechów umieściła i mogłem pani nie zauważyć.  

102 

00:17:02.600 --> 00:17:06.900 

Przepraszam. Jednocześnie, panie radny bardzo proszę, żeby jak  

103 

00:17:06.900 --> 00:17:09.900 

następnym razem takie wnioski się pojawiają to pisać do  

104 
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00:17:09.900 --> 00:17:13.300 

mnie na maila. Ja mogę to na bieżąco poprawić, nie będziemy czasu  

105 

00:17:13.300 --> 00:17:17.000 

na sesji niepotrzebnie zabierać, bo to rzeczywiście szkoda  

106 

00:17:17.000 --> 00:17:20.900 

czasu. Czy jeszcze ktoś z państwa radnych chce zabrać głos  

107 

00:17:20.900 --> 00:17:26.300 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do punktu 4.  

108 

00:17:26.300 --> 00:17:29.000 

Informacja przewodniczących komisji rady miejskiej z  

109 

00:17:29.000 --> 00:17:37.600 

prac komisji w okresie międzysesyjnym. W poprzednim tygodniu  

110 

00:17:37.600 --> 00:17:41.100 

mieliśmy łączne posiedzenie wszystkich komisji. I komisję  

111 

00:17:41.100 --> 00:17:44.600 

tą prowadził pan Piotr Bondar zdaje się.  

112 

00:17:44.600 --> 00:17:47.400 

Jeżeli dobrze pamiętam, tak? Łącznie posiedzenie. Dzisiaj  

113 

00:17:47.400 --> 00:17:55.100 

pana Piotra nie ma. Czy ustaliliśmy kto jest zastępcą i  

114 

00:17:55.100 --> 00:17:59.100 

ewentualnie będzie odczytywał za niego to sprawozdanie? Jeżeli  

115 

00:17:59.100 --> 00:18:02.200 

nie, albo jeżeli jeszcze nie mam takiej informacji, to  

116 

00:18:02.200 --> 00:18:05.100 

bardzo przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki, pana  

117 

00:18:05.100 --> 00:18:07.900 

Wojciecha Szefnera o przedstawienie sprawozdania z prac  

118 

00:18:07.900 --> 00:18:13.700 

komisji. Panie przewodniczący, jeżeli mogę ja bym mógł  

119 

00:18:13.700 --> 00:18:18.300 

przedstawić zarówno protokół z posiedzenia tego wspólnego oczywiście,  

120 

00:18:18.300 --> 00:18:21.800 

to co układzie Komisji Budżetu i Gospodarki jak opiniowali uchwały,  

121 

00:18:21.800 --> 00:18:24.600 

jak również podczas nieobecności, bo nie ma pana Piotra z  
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122 

00:18:24.600 --> 00:18:27.300 

nami, mogę odczytać również głosowanie Komisji do spraw  

123 

00:18:27.300 --> 00:18:32.500 

Wsi. I bardzo proszę, panie radny o odczytanie obu sprawozdań.  

124 

00:18:32.500 --> 00:18:37.200 

Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka  

125 

00:18:37.200 --> 00:18:40.000 

Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, protokół ze wspólnego  

126 

00:18:40.000 --> 00:18:45.900 

posiedzenia wszystkich 4 komisji z dnia 9 listopada 2021  

127 

00:18:45.900 --> 00:18:51.700 

roku. Na wstępie pan burmistrz Wojciech Sołtys prosił o przeniesienie opiniowania druku  

128 

00:18:51.700 --> 00:18:56.100 

476 jako drugi w kolejności w związku z tym, że mieliśmy przedstawiciela  

129 

00:18:56.100 --> 00:19:00.500 

na tym posiedzeniu i tu komisje wyraziły zgodę.  

130 

00:19:00.500 --> 00:19:05.300 

I również padł wniosek pana Sebastiana Różyckiego o nieprocedowanie  

131 

00:19:05.300 --> 00:19:11.100 

punktu 4, który miał być na tych wszystkich posiedzeniach, czyli  

132 

00:19:11.100 --> 00:19:16.200 

odnośnie budżetu gminy Sulechów na 2022 rok odnośnie zgłoszonych  

133 

00:19:16.200 --> 00:19:19.000 

wniosków. I również to komisje zadecydowały, że ta dyskusja będzie  

134 

00:19:19.000 --> 00:19:23.300 

przeprowadzona w terminie późniejszym.  

135 

00:19:23.300 --> 00:19:25.400 

Jeśli chodzi o rozpatrzenie głosowanych projektów uchwał  

136 

00:19:25.400 --> 00:19:28.000 

przedkładanych pod obrady na dzisiejszą sesję, druk numer  

137 

00:19:28.000 --> 00:19:32.900 

469 w sprawie programu współpracy gminy Sulechów z organizacjami  

138 

00:19:32.900 --> 00:19:36.300 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku  

139 

00:19:36.300 --> 00:19:42.200 
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publicznego na rok 2022, Komisja Budżetu i Gospodarki zaopiniowała  

140 

00:19:42.200 --> 00:19:45.400 

pozytywnie 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

141 

00:19:45.400 --> 00:19:50.300 

Ten sam druk Komisja do spraw Wsi również pozytywnie 8 głosów za, 0  

142 

00:19:50.300 --> 00:19:54.200 

przeciw, 0 wstrzymujących się. Druk numer 476 w sprawie przyjęcia  

143 

00:19:54.200 --> 00:19:59.200 

planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Sulechów. Po drobnych  

144 

00:19:59.200 --> 00:20:03.100 

korektach, które radni zgłaszali dzisiaj te korekty są uwzględnione z  

145 

00:20:03.100 --> 00:20:07.100 

tego co widziałem. Druk został zaopiniowany pozytywnie przez  

146 

00:20:07.100 --> 00:20:10.400 

Komisję Budżetu i Gospodarki 8 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących.  

147 

00:20:10.400 --> 00:20:15.400 

Komisja do spraw Wsi 9 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

148 

00:20:15.400 --> 00:20:19.800 

Druk numer 470 o utracie mocy uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej  

149 

00:20:19.800 --> 00:20:24.400 

Rady Gminy Sulechów i nadania jej statutu. Komisja Budżetu i  

150 

00:20:24.400 --> 00:20:27.800 

Gospodarki 8 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

151 

00:20:27.800 --> 00:20:30.800 

Komisja do spraw Wsi 9 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących  

152 

00:20:30.800 --> 00:20:34.600 

się. W tym punkcie pan radny Zbigniew Trompa poinformował, że  

153 

00:20:34.600 --> 00:20:37.900 

zostaną opracowane nowe, zgodnie z nową ustawą przepisy na  

154 

00:20:37.900 --> 00:20:41.900 

jakich funkcjonować będzie Młodzieżowa Rada.  

155 

00:20:41.900 --> 00:20:45.500 

Następny druk 471 w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

156 

00:20:45.500 --> 00:20:50.300 

od nieruchomości w gminie Sulechów. Komisja Budżetu i Gospodarki  

157 
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00:20:50.300 --> 00:20:54.000 

5 głosów za 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące się. Komisja do  

158 

00:20:54.000 --> 00:20:58.900 

spraw Wsi 6 głosów za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące się Druk numer  

159 

00:20:58.900 --> 00:21:04.100 

472 o zmiany uchwały budżetowej gminy Sulechów na 2021 rok.  

160 

00:21:04.100 --> 00:21:08.000 

Komisja Budżetu i Gospodarki 6 głosów za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujące  

161 

00:21:08.000 --> 00:21:12.700 

się. Komisja do spraw Wsi 8 głosów za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący  

162 

00:21:12.700 --> 00:21:16.900 

się. Druk numer 473 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej  

163 

00:21:16.900 --> 00:21:21.100 

prognozy finansowej gminy Sulechów na lata 2021-2032.  

164 

00:21:21.100 --> 00:21:26.300 

Komisja Budżetu i Gospodarki 6 busów za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujące się.  

165 

00:21:26.300 --> 00:21:31.100 

Komisja do spraw Wsi 9 głosów za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący  

166 

00:21:31.100 --> 00:21:37.700 

się. Druk numer 474, tak jak pan przewodniczący wspomniał na  

 

167 

00:21:37.700 --> 00:21:40.300 

wniosek nie był opiniowany, wszystkie komisje zdecydowały o przeniesieniu  

 

168 

00:21:40.300 --> 00:21:43.500 

tego na inny termin.  

 

169 

00:21:43.500 --> 00:21:49.600 

Druk numer 475 w sprawie gminnego programu przeciwdziałania narkomanii  

 

170 

00:21:49.600 --> 00:21:55.400 

na 2022 rok. Komisja Budżetu i Gospodarki 8 głosów za,  

 

171 

00:21:55.400 --> 00:21:58.200 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Komisja do spraw Wsi  

 

172 

00:21:58.200 --> 00:22:01.900 

10 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  
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173 

00:22:01.900 --> 00:22:07.900 

Druk numer 477 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Sulechowa.  

 

174 

00:22:07.900 --> 00:22:12.000 

Komisja Budżetu i Gospodarki zaopiniowała pozytywnie, 7 głosów  

 

175 

00:22:12.000 --> 00:22:15.900 

za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Podobnie Komisja do spraw Wsi 9  

 

176 

00:22:15.900 --> 00:22:19.900 

głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się.  

 

177 

00:22:19.900 --> 00:22:22.700 

Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie numer  

 

178 

00:22:22.700 --> 00:22:29.000 

II/2021. Komisje zdecydowały o wspólnym opiniowaniu tego  

 

179 

00:22:29.000 --> 00:22:34.600 

protokołu i za było 14 radnych, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących  

 

180 

00:22:34.600 --> 00:22:41.400 

się. Komisje przez aklamację przyjęły również informacje o  

 

181 

00:22:41.400 --> 00:22:44.900 

stanie realizacji zadań oświatowych na rok szkolny 2020/2021.  

 

182 

00:22:44.900 --> 00:22:51.800 

W sprawach różnych i tu spraw było dosyć dużo, przewodniczący Komisji  

 

183 

00:22:51.800 --> 00:22:55.000 

Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, pan Przemysław Pokład  

 

184 

00:22:55.000 --> 00:22:58.100 

poprosił członków komisji o zapoznanie się z wnioskami mieszkańców,  

 

185 

00:22:58.100 --> 00:23:03.300 

które wpłynęły celem wydania opinii komisji. Pan radny Wiesław  
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186 

00:23:03.300 --> 00:23:06.400 

Kołakowski poinformował, że czuje się zbulwersowany zachowaniem  

 

187 

00:23:06.400 --> 00:23:10.500 

członków doraźnej Komisji do spraw Gospodarki Odpadami i Utrzymania  

 

188 

00:23:10.500 --> 00:23:13.300 

Czystości na terenie gminy Sulechów, którzy przekazali jego  

 

189 

00:23:13.300 --> 00:23:16.100 

wypowiedzi wygłoszone podczas wyjazdowego posiedzenia komisji  

 

190 

00:23:16.100 --> 00:23:20.600 

prezesowi spółki obsługującej odbiór odpadów na terenie gminy.  

 

191 

00:23:20.600 --> 00:23:25.200 

Głos zabrał pan radny Zdzisław Rerus ad vocem, poinformował radnego  

 

192 

00:23:25.200 --> 00:23:28.600 

Kołakowskiego, iż czuje się obrażony jego wypowiedzią.  

 

193 

00:23:28.600 --> 00:23:30.300 

Przypomniał, iż wszystko to, co jest wypowiedziane podczas  

 

194 

00:23:30.300 --> 00:23:36.200 

posiedzenia komisji jest jawne. kolejnym punktem radny Zbigniew  

 

195 

00:23:36.200 --> 00:23:39.800 

Tropma zwrócił uwagę na wniosek jaki wpłynął do rady w sprawie  

 

196 

00:23:39.800 --> 00:23:42.600 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który w obecnej formie  

 

197 

00:23:42.600 --> 00:23:45.800 

utrudnia rozwój przedsiębiorstw. Radny zwrócił się z zapytaniem  

 

198 

00:23:45.800 --> 00:23:49.700 

o cenę opłaty na targowisku miejskim. Według radnego nowa  

 

199 
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00:23:49.700 --> 00:23:54.700 

opłata pod zadaszeniem staje się bardzo wysoka, co może  

 

200 

00:23:54.700 --> 00:23:58.400 

spowodować, iż targowisko będzie puste.  

 

201 

00:23:58.400 --> 00:24:02.000 

Pan rady Jan Rerus poprosił o wydłużenie czasu świecenia latarni miejskich na przejściach  

 

202 

00:24:02.000 --> 00:24:05.500 

dla pieszych, radny zwrócił się do przewodniczącego Komisji  

 

203 

00:24:05.500 --> 00:24:08.200 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska o zwrócenie uwagi  

 

204 

00:24:08.200 --> 00:24:12.600 

na znaki drogowe na ulicy Olsztyńskiej odnoszące się do  

 

205 

00:24:12.600 --> 00:24:18.100 

drogi rowerowej. Pani radna Elżbieta Musiałek zapytała o ustawę  

 

206 

00:24:18.100 --> 00:24:22.500 

o sprzedaży bezpośredniej na targowiskach. I tu informacji udzielił  

 

207 

00:24:22.500 --> 00:24:25.300 

pan burmistrz, że jeżeli będą uchwalone te przepisy w stosownym zakresie to  

 

208 

00:24:25.300 --> 00:24:31.000 

się odniesiemy, tak samo pani radna Krystyna też potwierdzała, że ta dyskusja była przeprowadzona  

 

209 

00:24:31.000 --> 00:24:42.100 

wcześniej i pani radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak prosiła  

 

210 

00:24:42.100 --> 00:24:45.800 

o przycięcie gałęzi drzew na ulicy Nasiennej.  

 

211 

00:24:45.800 --> 00:24:49.200 

Tyle mam, Szanowni Państwo, w sprawozdaniu z protokołu.  

 

212 

00:24:49.200 --> 00:24:52.000 
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Jeżeli będą jakiekolwiek pytania bardzo chętnie odpowiem. Dziękuję  

 

213 

00:24:52.000 --> 00:24:58.100 

bardzo. Dziękuję bardzo. Bardzo proszę przewodniczącego Komisji  

 

214 

00:24:58.100 --> 00:25:01.300 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, pana Przemysława Pokłada  

 

215 

00:25:01.300 --> 00:25:07.700 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Witam państwa.  

 

216 

00:25:07.700 --> 00:25:11.300 

Witam Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni  

 

217 

00:25:11.300 --> 00:25:17.100 

Państwo, Panie Burmistrzu, Komisja Przestrzegania Prawa i  

 

218 

00:25:17.100 --> 00:25:20.500 

Ochrony Środowiska miała wspólne posiedzenie w innymi komisjami tak jak tutaj  

 

219 

00:25:20.500 --> 00:25:27.900 

kolega wspomniał Wojciech Szefner, odbyło się to w dniu  

 

220 

00:25:27.900 --> 00:25:36.100 

9 listopada 2021 roku. Większość tutaj wniosków kolega już  

 

221 

00:25:36.100 --> 00:25:40.200 

przestawił, przeczytał, także ja tylko się skupię na  

 

222 

00:25:40.200 --> 00:25:44.900 

tym jak Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska głosowała  

 

223 

00:25:44.900 --> 00:25:51.000 

nad poszczególnymi uchwałami, które dzisiaj były skierowane wcześniej na  

 

224 

00:25:51.000 --> 00:25:58.900 

dzisiejszą sesję. I tak, druk 469 Komisja Przestrzegania Prawa  

 

225 

00:25:58.900 --> 00:26:03.000 

i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie. 7 głosów za, 0 przeciw, 0  
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226 

00:26:03.000 --> 00:26:09.700 

głosów wstrzymujących się. Druk 476 Komisja Przestrzegania Prawa i  

 

227 

00:26:09.700 --> 00:26:12.600 

Ochrony Środowiska także zapomniała pozytywnie. 7 głosów  

 

228 

00:26:12.600 --> 00:26:21.000 

za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Druk 470 komisja zaopiniowała  

 

229 

00:26:21.000 --> 00:26:27.400 

pozytywnie. 7 głosów za, 0 głosów sprzeciwu, 0 głosów wstrzymujących  

 

230 

00:26:27.400 --> 00:26:35.400 

się. Druk 471 także został zaopiniowany pozytywnie przy  

 

231 

00:26:35.400 --> 00:26:40.300 

4 głosach za, 0 sprzeciwu, 3 głosy wstrzymujące się były. Druk  

 

232 

00:26:40.300 --> 00:26:45.400 

472 komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 

233 

00:26:45.400 --> 00:26:49.700 

5 głosów za, 0 sprzeciwu, 2 głosy wstrzymujące się.  

 

234 

00:26:49.700 --> 00:26:57.200 

Druk 473 Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska także zaopiniowała  

 

235 

00:26:57.200 --> 00:27:01.900 

pozytywnie. 7 głosów za, 0 sprzeciwu, 0 głosów wstrzymujących się. Druk  

 

236 

00:27:01.900 --> 00:27:08.700 

476 komisja nie opiniowała tak jak mój kolega wcześniej wspomniał,  

 

237 

00:27:08.700 --> 00:27:13.200 

radny Piotr Miszkiewicz złożył wniosek, aby nie powodować tego  

 

238 

00:27:13.200 --> 00:27:22.300 

druku nie procedowaliśmy. Druk 475 komisja zaopiniowała pozytywnie.  
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239 

00:27:22.300 --> 00:27:25.600 

7 głosów za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

240 

00:27:25.600 --> 00:27:32.900 

Druk 477 Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała  

 

241 

00:27:32.900 --> 00:27:38.000 

pozytywnie. 5 głosów za, 0 głosów sprzeciwu, 0 głosów wstrzymujących się.  

 

242 

00:27:38.000 --> 00:27:44.400 

Tak jak tutaj kolega też wspomniał wspólnie żeśmy głosowali  

 

243 

00:27:44.400 --> 00:27:48.100 

na protokołem w Komisji Rewizyjnej, ten protokół został przyjęty.  

 

244 

00:27:48.100 --> 00:27:51.800 

Sprawy różne to tutaj kolega odczytał.  

 

245 

00:27:51.800 --> 00:27:56.500 

Tak też się odniósł do Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony  

 

246 

00:27:56.500 --> 00:28:00.400 

Środowiska, może właśnie tutaj w tym momencie jeszcze napomnę, że  

 

247 

00:28:00.400 --> 00:28:03.900 

właśnie poprosiłem członków komisji o zapoznanie się z  

 

248 

00:28:03.900 --> 00:28:07.600 

wnioskiem mieszkańców, przedsiębiorców, by ewentualnie złożyli  

 

249 

00:28:07.600 --> 00:28:11.500 

wniosek w celu poprawy bezpieczeństwa na ulicy Wolsztyńskiej w  

 

250 

00:28:11.500 --> 00:28:18.100 

Krężołach. Komisja zapoznała się z tym pismem, ale odpowiednie  

 

251 

00:28:18.100 --> 00:28:23.100 

jaką decyzje podejmiemy na komisji, która prawdopodobnie odbędzie  

 

252 
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00:28:23.100 --> 00:28:26.800 

się w grudniu. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.  

 

253 

00:28:26.800 --> 00:28:30.400 

W międzyczasie pojawił się pan radny Sebastian Różycki.  

 

254 

00:28:30.400 --> 00:28:35.700 

Czy panie Bartku kworum klikniemy? Bardzo proszę państwa radnych  

 

255 

00:28:35.700 --> 00:28:39.400 

o kliknięcie kworum i mamy obecnych radnych, z tego było  

 

256 

00:28:39.400 --> 00:28:44.800 

16, czyli 17, panie Bartku, tak? Panie przewodniczący, było  

 

257 

00:28:44.800 --> 00:28:48.900 

17. Było 17, czyli 18 teraz, tak? Dobrze.  

 

258 

00:28:48.900 --> 00:28:53.700 

Prosiłbym jeszcze panią Izabelę Wojewodę o kliknięcie kworum.  

 

259 

00:28:53.700 --> 00:28:57.600 

To będzie się zgadzało wszystko. Dziękuję. Jest 18.  

 

260 

00:28:57.600 --> 00:29:02.900 

18 radnych, dobrze, dziękuję. Ja widzę, że tutaj są głosy  

 

261 

00:29:02.900 --> 00:29:05.500 

w dyskusji panie Piotrze, ale to po sprawozdaniach, tak?  

 

262 

00:29:05.500 --> 00:29:10.400 

Najpierw poproszę pana przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty  

 

263 

00:29:10.400 --> 00:29:13.800 

i Kultury, pana Miłosza Brodzikowskiego o przedstawienie sprawozdania  

 

264 

00:29:13.800 --> 00:29:18.100 

z prac komisji. Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie  

 

265 

00:29:18.100 --> 00:29:25.700 
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Burmistrzu, Wysoka Rado, pozwolę sobie odczytać jak głosowała  

 

266 

00:29:25.700 --> 00:29:28.800 

Komisja Zdrowia, Oświaty i Kultury na ostatnią wspólnym posiedzeniu.  

 

267 

00:29:28.800 --> 00:29:34.500 

I tak, druk numer 269 podjęliśmy jednogłośnie, 5 głosów za,  

 

268 

00:29:34.500 --> 00:29:39.600 

0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących. Druk numer 470 również 5  

 

269 

00:29:39.600 --> 00:29:45.200 

głosów za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących. Druk numer 471  

 

270 

00:29:45.200 --> 00:29:49.700 

przyjęliśmy w stosunku głosów 3 za, 0 sprzeciwów i 2  

 

271 

00:29:49.700 --> 00:29:56.900 

wstrzymujące. Druk numer 472 - 4 głosy za, 0 sprzeciwów, 1  

 

272 

00:29:56.900 --> 00:30:02.500 

wstrzymujący. Druk numer 473 jednogłośnie 5 głosów za,  

 

273 

00:30:02.500 --> 00:30:07.700 

0 sprzeciwu,0 wstrzymujących. Podobnie jak pozostałe komisje druk  

 

274 

00:30:07.700 --> 00:30:12.500 

numer 474 nie procedowaliśmy i ustaliliśmy, że w przyszłym miesiącu  

 

275 

00:30:12.500 --> 00:30:19.700 

się pochylimy nad tym tematem. Druk numer 475 i 476 przyjęliśmy w  

 

276 

00:30:19.700 --> 00:30:23.000 

stosunku głosów 5 głosów za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących.  

 

277 

00:30:23.000 --> 00:30:28.100 

Druk numer 477 natomiast również przyjęliśmy jednogłośnie, ale  

 

278 

00:30:28.100 --> 00:30:31.800 

ubyło 1 z członków komisji. 4  
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279 

00:30:31.800 --> 00:30:35.000 

głosy za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących.  

 

280 

00:30:35.000 --> 00:30:39.700 

I wspólnie zagłosowaliśmy jako wszystkie połączone komisje  

 

281 

00:30:39.700 --> 00:30:45.400 

nad protokołem Komisji Rewizyjnej. Tutaj również jednogłośnie 14  

 

282 

00:30:45.400 --> 00:30:50.300 

głosów było za i tak się przedstawiają głosowania z  

 

283 

00:30:50.300 --> 00:30:54.100 

ostatniego posiedzenia komisji. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.  

 

284 

00:30:54.100 --> 00:30:57.900 

Nie miałem informacji, żeby Komisja Skarg, Wniosków i  

 

285 

00:30:57.900 --> 00:31:01.400 

Petycji, albo Komisja Rewizyjna, albo jeszcze jakaś inna doraźna komisja  

 

286 

00:31:01.400 --> 00:31:06.800 

chciała zabrać głos w tym punkcie, także rozpoczynam ewentualną  

 

287 

00:31:06.800 --> 00:31:11.800 

dyskusję. Bardzo proszę, pan radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję.  

 

288 

00:31:11.800 --> 00:31:16.800 

Raczej nie dyskusja, a sugestia i rekomendacja Komisji do  

 

289 

00:31:16.800 --> 00:31:20.200 

spraw Zagospodarowania Odpadami.  

 

290 

00:31:20.200 --> 00:31:27.000 

Nasza doraźna komisja spotykała się dwukrotnie i chciałbym po  

 

291 

00:31:27.000 --> 00:31:32.900 

rozmowie z panią dyrektor Dębieńską z Konina chciałbym w imieniu komisji  
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292 

00:31:32.900 --> 00:31:37.800 

zarekomendować Wysokiej Radzie oraz panu burmistrzowi możliwość  

 

293 

00:31:37.800 --> 00:31:42.800 

uruchomienia od stycznia 2022 roku aplikacji na telefony, smartfony,  

 

294 

00:31:42.800 --> 00:31:48.300 

tablety dla mieszkańców gminy Sulechów. Aplikacja jest już  

 

295 

00:31:48.300 --> 00:31:53.500 

gotowym produktem. Jest to aplikacja cytat "Świat czysty jest  

 

296 

00:31:53.500 --> 00:31:57.400 

piękniejszy". Aplikacja ta operuje już od 6 lat na tamtych  

 

297 

00:31:57.400 --> 00:32:01.900 

terenach. Pani dyrektor wyraziła chęć współpracy oraz możliwość  

 

298 

00:32:01.900 --> 00:32:06.000 

nieodpłatnego niejako dopisania naszej gminy do tej aplikacji,  

 

299 

00:32:06.000 --> 00:32:10.400 

z której zarówno podmiot nas obsługujący, jak i wszyscy mieszkańcy  

 

300 

00:32:10.400 --> 00:32:15.600 

mogliby z tej aplikacji korzystać. Zatem chciałbym pana  

 

301 

00:32:15.600 --> 00:32:20.000 

burmistrza i też radnych zaprosić na komisję, na której będzie  

 

302 

00:32:20.000 --> 00:32:26.100 

pani dyrektor 30 listopada o godzinie 11:00, aby tą kwestię  

 

303 

00:32:26.100 --> 00:32:31.100 

przedyskutować i możliwie szybko wprowadzić, zaadoptować, poinformować  

 

304 

00:32:31.100 --> 00:32:36.100 

mieszkańców. Bo uważam, że taka aplikacja, która będzie informować  

 

305 
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00:32:36.100 --> 00:32:39.200 

wszystkich mieszkańców jest raczej nam potrzebna. Ona w  

 

306 

00:32:39.200 --> 00:32:43.300 

znacznym stopniu ułatwi przypomnienie w jaki dzień jaka  

 

307 

00:32:43.300 --> 00:32:48.200 

dana frakcja mogłaby wyjeżdżać i no myślę, że jest to  

 

308 

00:32:48.200 --> 00:32:52.800 

potrzebne w naszej gminie. Drugą kwestią, niestety w  

 

309 

00:32:52.800 --> 00:32:56.600 

tym punkcie muszę się odnieść do wypowiedzi pana radnego Kołakowskiego, który  

 

310 

00:32:56.600 --> 00:33:00.200 

zabrał głos na wspólnym posiedzeniu komisji.  

 

311 

00:33:00.200 --> 00:33:07.300 

Pan radny Kołakowski, cytat pana radnego Kołakowskiego z wypowiedzi.  

 

312 

00:33:07.300 --> 00:33:14.500 

"Ktoś działa w imieniu kogoś, ktoś doniósł dla pana prezesa  

 

313 

00:33:14.500 --> 00:33:18.500 

na wypowiedziane przeze mnie zdanie na komisji."  

 

314 

00:33:18.500 --> 00:33:22.400 

Panie radny Kołakowski, nawet nie przytoczył pan tego zdania,  

 

315 

00:33:22.400 --> 00:33:28.700 

nawet nie potrafi wnieść żadnego dowodu, ani udowodnić, że  

 

316 

00:33:28.700 --> 00:33:32.800 

ktoś, czyli rozumiem ktoś z komisji. Bo sugeruje pan, że  

 

317 

00:33:32.800 --> 00:33:38.200 

mamy w radzie miejskiej sygnalistów. Sugerując takie rzeczy,  

 

318 

00:33:38.200 --> 00:33:42.600 
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to są pańskie cytaty wypowiedzi. Pozwoliłem sobie odsłuchać.  

 

319 

00:33:42.600 --> 00:33:45.800 

Nie ma pan na to żadnego dowodu, żadnego dokumentu.  

 

320 

00:33:45.800 --> 00:33:49.300 

Ktoś, nie wiemy kto, powiedział coś. W  

 

321 

00:33:49.300 --> 00:33:53.200 

pańskim mniemaniu chodziło o jakieś wypowiedziane przez  

 

322 

00:33:53.200 --> 00:33:59.300 

pana zdanie, które finalnie w dalszym etapie pańskiej wypowiedzi sam pan  

 

323 

00:33:59.300 --> 00:34:04.700 

zaprzeczył, bo stwierdził, że na komisji w dniu 28 października  

 

324 

00:34:04.700 --> 00:34:09.300 

to zdanie w zasadzie nie zostało wypowiedziane i straciło ono  

 

325 

00:34:09.300 --> 00:34:13.700 

kontekst. Także panie Wiesławie, no ktoś coś powiedział, ale  

 

326 

00:34:13.700 --> 00:34:17.500 

pan nie potrafi powiedzieć kto i co. Nie ma pan na to  

 

327 

00:34:17.500 --> 00:34:21.600 

dokumentu. Ale sugeruje pan, że ktoś się tak zachowuje.  

 

328 

00:34:21.600 --> 00:34:28.700 

W następstwie pańskiej wypowiedzi radni, znowuż domyślam się,  

 

329 

00:34:28.700 --> 00:34:33.700 

że chodziło o radnych z komisji, radni bezpośrednio uwikłani  

 

330 

00:34:33.700 --> 00:34:37.000 

w kontakty z przedsiębiorcą. Nie wiem co pan miał na  

 

331 

00:34:37.000 --> 00:34:40.400 

myśli. W zasadzie mnie to nie interesuje. Ponieważ jest  
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332 

00:34:40.400 --> 00:34:44.100 

to kolejny cytat, kolejne pańskie słowa, na które pan  

 

333 

00:34:44.100 --> 00:34:48.000 

nie ma żadnego dokumentu. Żadnego dowodu, który by potwierdzał  

 

334 

00:34:48.000 --> 00:34:53.000 

ten fakt. Zatem są to pańskie wyłącznie subiektywne emocje,  

 

335 

00:34:53.000 --> 00:34:56.900 

subiektywne odczucia, które nie powinny się znaleźć w  

 

336 

00:34:56.900 --> 00:35:04.600 

przestrzeni publicznej. Sugeruje pan, że ktoś z radnych jest  

 

337 

00:35:04.600 --> 00:35:10.500 

uwikłany w relacje, a nie potrafi udowodnić kto. Sugeruję, aby  

 

338 

00:35:10.500 --> 00:35:15.200 

nie mając dokumentów lub dowodów najzwyczajniej w świecie  

 

339 

00:35:15.200 --> 00:35:21.800 

zmliczyć lub się nie wypowiadać. Kolejny pański zarzut w  

 

340 

00:35:21.800 --> 00:35:27.300 

całej wypowiedzi na komisji. Ktoś z komisji działa w  

 

341 

00:35:27.300 --> 00:35:33.300 

imieniu kogoś. Kolejna sugestia, kolejny wypowiedziane w  

 

342 

00:35:33.300 --> 00:35:38.500 

eter, ale weter publiczny twierdzenie, że radni działają w  

 

343 

00:35:38.500 --> 00:35:42.300 

imieniu kogoś. Nie wiemy kogo. Pan chyba też nie wie kogo. Ale  

 

344 

00:35:42.300 --> 00:35:47.700 

wypowiada pan takie słowa. Zapytam raz jeszcze czy ma  
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345 

00:35:47.700 --> 00:35:50.600 

pan na to dokumenty? Bo jeśli tak to bardzo chętnie się  

 

346 

00:35:50.600 --> 00:35:54.500 

z nimi zapoznam. Jeśli nie, no to powinien pan wiedzieć jak  

 

347 

00:35:54.500 --> 00:36:02.500 

należy się zachować. W całej tej wypowiedzi można domniemać,  

 

348 

00:36:02.500 --> 00:36:08.100 

że kierując się własnymi emocjami, sugestiami, niczym nie  

 

349 

00:36:08.100 --> 00:36:14.500 

poparte, nie ma pan na to dowodów, faktów, dokumentów, próbuje pan udawać  

 

350 

00:36:14.500 --> 00:36:19.300 

Sherlocka Holmesa wysuwając swoje wyłącznie jakieś pomysły.  

 

351 

00:36:19.300 --> 00:36:27.400 

Nie rozumiem tego przyznam się szczerze. Jeśli pan nie  

 

352 

00:36:27.400 --> 00:36:32.200 

ma żadnych dokumentów to z mojej strony jako przewodniczącego tej  

 

353 

00:36:32.200 --> 00:36:36.700 

komisji jest prośba. Proszę najzwyczajniej w świecie nie  

 

354 

00:36:36.700 --> 00:36:41.200 

zabierać publicznie głosu próbując zdyskredytować komisję,  

 

355 

00:36:41.200 --> 00:36:46.200 

która ledwo 2 miesiące temu została powołana do funkcjonowania w  

 

356 

00:36:46.200 --> 00:36:49.700 

radzie miejskiej. Komisja ta ma za zadanie przede wszystkim  

 

357 

00:36:49.700 --> 00:36:54.600 

pomagać, nie przeszkadzać. To są pańskie odczucia, na  

 

358 
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00:36:54.600 --> 00:36:58.300 

które pan nie ma żadnego dokumentu. Powtarzam. Wyłącznie pańskie  

 

359 

00:36:58.300 --> 00:37:05.100 

emocje, odczucia i przemyślenia. Bardzo często pan nadużywał,  

 

360 

00:37:05.100 --> 00:37:13.000 

że radni zachowują się nieetycznie. Sugeruje pan wręcz, że  

 

361 

00:37:13.000 --> 00:37:16.800 

jeśli nic się nie zmieni, to oczywiście jest pański wymysł,  

 

362 

00:37:16.800 --> 00:37:20.900 

tylko nie wiemy co się ma zmienić, pan będzie rozwiązywał tą  

 

363 

00:37:20.900 --> 00:37:27.500 

komisję. Przypomnę panu, iż chyba myli pan podstawowe pojęcia.  

 

364 

00:37:27.500 --> 00:37:36.900 

Dziś nie jest pan mieszkańcem Wiesławem Kołakowskim, który  

 

365 

00:37:36.900 --> 00:37:41.500 

sprzedaje swoje grunty w okolicach wysypiska śmieci, tylko  

 

366 

00:37:41.500 --> 00:37:46.400 

jest pan radny gminy Sulechów. A to zobowiązuje do czegoś  

 

367 

00:37:46.400 --> 00:37:53.400 

więcej. Jest pan radnym, który nie zna podstawowych aktów  

 

368 

00:37:53.400 --> 00:37:57.600 

prawa miejscowego, jakim jest Statut Gminy Sulechów.  

 

369 

00:37:57.600 --> 00:38:05.600 

Dodam tylko, że w obecnej kadencji tylko na nim mogę cię  

 

370 

00:38:05.600 --> 00:38:11.800 

opierać. Jako mieszkaniec nie miał pan żadnych merytorycznych propozycji  

 

371 

00:38:11.800 --> 00:38:17.900 
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co do sposobów rozwiązania problemów śmieciowych.  

 

372 

00:38:17.900 --> 00:38:25.300 

Jako prezes Czystego Sulechowa nie odbieram panu poprzednich wkładu  

 

373 

00:38:25.300 --> 00:38:33.000 

i pracy na rzecz czy to możliwości wybudowania hodowli świń,  

 

374 

00:38:33.000 --> 00:38:36.300 

tylko odnoszę się stricte do tematu śmieci.  

 

375 

00:38:36.300 --> 00:38:41.800 

Jako prezes Czystego Sulechowa również oprócz zwykłej krytyki  

 

376 

00:38:41.800 --> 00:38:48.400 

polityki cen, które zostały wyłonione w przetargu nie  

 

377 

00:38:48.400 --> 00:38:52.700 

wniósł żadnych propozycji, ani żadnych rozwiązań co i  

 

378 

00:38:52.700 --> 00:39:01.100 

jak należałoby zrobić lepiej. Pracując w komisji w dniu  

 

379 

00:39:01.100 --> 00:39:06.800 

właśnie 28 października, którą pan przytoczył, został pan  

 

380 

00:39:06.800 --> 00:39:12.800 

zapytany jako radny czy ma pan świadomość sprzedał wynika  

 

381 

00:39:12.800 --> 00:39:17.200 

obecna zaproponowana obniżka cen za śmieci? Niestety nie  

 

382 

00:39:17.200 --> 00:39:21.800 

potrafił pan na to pytanie odpowiedzieć. Członek komisji.  

 

383 

00:39:21.800 --> 00:39:31.000 

To co właśnie powiedziałem to są fakty.  

 

384 

00:39:31.000 --> 00:39:34.500 

To są fakty, nie domysły.  
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385 

00:39:34.500 --> 00:39:39.300 

Tym się różnimy, panie Wiesławie, że ja mówię o faktach i  

 

386 

00:39:39.300 --> 00:39:42.900 

zawsze o faktach mogę mówić publicznie. O domysłach nie. Fakty,  

 

387 

00:39:42.900 --> 00:39:50.900 

które dowodzą iż jako radny w dalszym ciągu nie oferuje pan  

 

388 

00:39:50.900 --> 00:39:56.400 

nic w zakresie rozwiązania problemów śmieciowych, tylko  

 

389 

00:39:56.400 --> 00:40:01.200 

zwyczajnie proponuję pan krytykę szeroko rozumianą i  

 

390 

00:40:01.200 --> 00:40:08.400 

tylko to. Dołożył pan do swojej krytyki zarzuty, które nie  

 

391 

00:40:08.400 --> 00:40:13.100 

są niczym poparte. Nie ma pan na to żadnego dokumentu.  

 

392 

00:40:13.100 --> 00:40:16.000 

To są też pańskie słowa. Nie ma pan dowodów, ale pan o  

 

393 

00:40:16.000 --> 00:40:21.300 

czymś mówi. Zatem wpisuje pan się w taką klasyczną narrację  

 

394 

00:40:21.300 --> 00:40:25.900 

obecnego i współczesnego hejtu, czyli klasycznego obrzucania  

 

395 

00:40:25.900 --> 00:40:32.700 

błotem osób publicznych, którzy są członkami komisji.  

 

396 

00:40:32.700 --> 00:40:39.500 

To są Radni Gminy Sulechów. Obrzuca pan tych radnych nie  

 

397 

00:40:39.500 --> 00:40:46.500 

błotem mając na to dowodu, publicznie. Uważam, że w  

 



Strona 28 z 184 

 

398 

00:40:46.500 --> 00:40:50.400 

przestrzeni publicznej są pewne granice, pan je przekroczył.  

 

399 

00:40:50.400 --> 00:40:54.200 

I za słowa należy brać odpowiedzialność.  

 

400 

00:40:54.200 --> 00:40:57.900 

Szczególnie, że dzisiaj sprawuje pan mandat radnego.  

 

401 

00:40:57.900 --> 00:41:06.600 

Nie muszę chyba przypominać iż nie mając żadnego dowodu na  

 

402 

00:41:06.600 --> 00:41:10.800 

konkretną osobę należy zwyczajnie po ludzku przeprosić.  

 

403 

00:41:10.800 --> 00:41:19.300 

Zarzucając komisji chęć zdobywania wiedzy z szerokiego zakresu  

 

404 

00:41:19.300 --> 00:41:27.100 

zarówno w kwestii dotyczących sortowania śmieci, kwatery, spalarni,  

 

405 

00:41:27.100 --> 00:41:34.700 

takie zarzuty są równie nietrafione jakby pan sugerował i  

 

406 

00:41:34.700 --> 00:41:39.500 

zarzucał studentowi medycyny, że zdobywał wiedzę jaką metodą  

 

407 

00:41:39.500 --> 00:41:45.700 

należy leczyć chorobę. Komisja jest od tego, żeby zbierała  

 

408 

00:41:45.700 --> 00:41:49.600 

informacje, opiniowała i przedkładała radzie. Bo to rada  

 

409 

00:41:49.600 --> 00:41:53.000 

miejska będzie decydentem w tych kwestiach. Nie komisja.  

 

410 

00:41:53.000 --> 00:42:02.100 

Komisja ma zdobywać wiedzę. kończąc swoją wypowiedź chciałbym  

 

411 
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00:42:02.100 --> 00:42:06.300 

już uświadomić wszystkich mieszkańców gminy Sulechów, radnych,  

 

412 

00:42:06.300 --> 00:42:14.100 

iż komisja będzie pracować dalej. A owoce swojej pracy z  

 

413 

00:42:14.100 --> 00:42:20.000 

pewnością przedłoży do zaopiniowania radzie miejskiej.  

 

414 

00:42:20.000 --> 00:42:25.400 

Dzięki Piotrze, czy jeszcze?  

 

415 

00:42:25.400 --> 00:42:28.500 

Bardzo proszę. Dziękuję.  

 

416 

00:42:28.500 --> 00:42:35.000 

Owoce te będą zaproponowane w różnej formie i wówczas będzie  

 

417 

00:42:35.000 --> 00:42:41.100 

właściwy moment, aby wydawać opinie, dyskutować, czy też  

 

418 

00:42:41.100 --> 00:42:44.700 

krytykować czy materiał, który będzie przedłożony przez  

 

419 

00:42:44.700 --> 00:42:48.200 

komisję i będzie merytoryczny i przysłuży się mieszkańcom, czy  

 

420 

00:42:48.200 --> 00:42:54.300 

też nie. Nie będę się wdawał z panem w dyskusję, bo nie  

 

421 

00:42:54.300 --> 00:42:57.300 

ma sensu rozmawiać z człowiekiem, który nie ma nic w  

 

422 

00:42:57.300 --> 00:43:01.700 

ręku, tylko puste słowa. Także panie Wiesławie, proszę się  

 

423 

00:43:01.700 --> 00:43:04.400 

na przyszłość zastanowić. Jeśli pan nie ma ochoty brać  

 

424 

00:43:04.400 --> 00:43:09.400 
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udział w pracach, droga wolna. Ale jeśli pan nie ma dokumentów,  

 

425 

00:43:09.400 --> 00:43:13.700 

ani faktów, ani dowodów, proszę się zastanowić kogo i  

 

426 

00:43:13.700 --> 00:43:18.800 

dlaczego pan próbuje zdyskredytować. Wyłącznie słownie.  

 

427 

00:43:18.800 --> 00:43:23.100 

Bo tylko to pan zaproponował. Dziękuję.  

 

428 

00:43:23.100 --> 00:43:28.700 

Dziękuję, panie Piotrze i apeluję do państwa radnych o  

 

429 

00:43:28.700 --> 00:43:31.500 

zwięzłość wypowiedzi. To znaczy panie Piotrze, dałoby się  

 

430 

00:43:31.500 --> 00:43:34.700 

to powiedzieć w 5 minut. To samo, co pan powiedział, a  

 

431 

00:43:34.700 --> 00:43:37.500 

za chwilę mnie radni będą rozliczać, że przekroczył pan  

 

432 

00:43:37.500 --> 00:43:40.600 

ten czas 10 minut, o którym mowa jest w statucie.  

 

433 

00:43:40.600 --> 00:43:43.600 

Ale to jest na przyszłość. Oczywiście ja głosu nie odbierałem.  

 

434 

00:43:43.600 --> 00:43:47.200 

Można się wypowiadać jeżeli jest taka potrzeba, ale apeluję, żebyśmy  

 

435 

00:43:47.200 --> 00:43:51.000 

korzystali z tego czasu na tyle racjonalnie na ile się  

 

436 

00:43:51.000 --> 00:43:55.300 

da. I można byłoby to powiedzieć rzeczywiście wszystko w  

 

437 

00:43:55.300 --> 00:43:57.600 

odpowiednim, krótszym czasie. Bardzo proszę, panie burmistrzu  
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438 

00:43:57.600 --> 00:44:03.200 

ad vocem. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Panie  

 

439 

00:44:03.200 --> 00:44:07.300 

Piotrze, ponieważ tam dla mnie jedna rzecz jest merytoryczna, do  

 

440 

00:44:07.300 --> 00:44:10.100 

której chciałem się odnieść, do kwestii związanych z  

 

441 

00:44:10.100 --> 00:44:14.600 

aplikacją dla mieszkańców. Ja myślę, że pan wie, państwo radni też  

 

442 

00:44:14.600 --> 00:44:17.900 

wiedzą, przystępujemy do tak zwanej Cyfrowej Polski i  

 

443 

00:44:17.900 --> 00:44:21.600 

tam wykazaliśmy również aplikację właśnie w tym zakresie. Jeśli  

 

444 

00:44:21.600 --> 00:44:24.500 

ta aplikacja, o której pan mówi będzie spełniać wymogi i  

 

445 

00:44:24.500 --> 00:44:28.200 

standardy do wprowadzenia, to ona jest oczywiście możliwa  

 

446 

00:44:28.200 --> 00:44:31.700 

do wykorzystania, co zostało już przez panią sekretarz na  

 

447 

00:44:31.700 --> 00:44:34.900 

przyszły rok jako jeden z elementów, bo nie jedyny, będziemy tam  

 

448 

00:44:34.900 --> 00:44:38.300 

wprowadzać inne rozwiązania tego rodzaju.  

 

449 

00:44:38.300 --> 00:44:42.100 

Bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo. Proszę, ad vocem pan  

 

450 

00:44:42.100 --> 00:44:48.400 

radny Wiesław Kołakowski. Witam wszystkich.  
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451 

00:44:48.400 --> 00:44:51.500 

No troszeczkę mnie dziwi wypowiedź pana Piotra.  

 

452 

00:44:51.500 --> 00:44:55.800 

Wypunktowałem sobie kilka rzeczy, odniosę się do nich, bo  

 

453 

00:44:55.800 --> 00:44:59.900 

nie można nie odpowiedzieć na takie zarzuty. Jest kwestia  

 

454 

00:44:59.900 --> 00:45:03.100 

dowodów. Wystarczy posłuchać posiedzenie komisji.  

 

455 

00:45:03.100 --> 00:45:07.800 

Pan prezes sam to powiedział i na tym opieram swoje zarzuty.  

 

456 

00:45:07.800 --> 00:45:13.300 

Co do tego, że nie powiedziałem kto, celowo nie mówiłem kto,  

 

457 

00:45:13.300 --> 00:45:17.300 

nie mówiłem kogo podejrzewam. 1 z 4 osób, które tam były.  

 

458 

00:45:17.300 --> 00:45:20.800 

W tym jestem również ja, tak jak zresztą pan powiedział, że  

 

459 

00:45:20.800 --> 00:45:25.300 

ja sam pewnie doniosłem. Porównuje mnie pan do Sherlocka Holmesa.  

 

460 

00:45:25.300 --> 00:45:28.700 

Boję się, że bardziej wyjdę jak Don Kichot.  

 

461 

00:45:28.700 --> 00:45:34.800 

Dobra. Kwestia etyki. Co powiedzieć o etyce jeśli takie  

 

462 

00:45:34.800 --> 00:45:41.100 

zdarzenie ma miejsce, że coś radni mówią między sobą, na  

 

463 

00:45:41.100 --> 00:45:45.000 

drugi dzień prezes przytacza to zdanie. To, że tam to lekko  

 

464 
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00:45:45.000 --> 00:45:47.900 

przekręcił, to jest mało istotne. To nie o to chodzi jak  

 

465 

00:45:47.900 --> 00:45:53.300 

te zdanie zostało powiedziane. Ważne jest to, że ktoś pośpieszył do prezes  

 

466 

00:45:53.300 --> 00:45:57.700 

zestaw powiedzieć co się działo. Czyli działa nie na  

 

467 

00:45:57.700 --> 00:46:00.500 

zlecenie mieszkańców Dlaczego nie poleciał do mieszkańców. Dlaczego  

 

468 

00:46:00.500 --> 00:46:01.300 

nie poleciał do mieszkańców, dlaczego nie ogłosił tego  

 

469 

00:46:01.300 --> 00:46:04.800 

co się działo na jakimś forum, na mediach społecznościowych, tylko  

 

470 

00:46:04.800 --> 00:46:09.700 

poleciał do prezesa? Czyli co, to prezes go wybrał czy  

 

471 

00:46:09.700 --> 00:46:12.700 

mieszkańcy go wybrali? Dla kogo on działa? To jest takie  

 

472 

00:46:12.700 --> 00:46:18.900 

co do etyki. Rozwiązanie komisji, ja nie powiedziałem, że ja rozwiążę komisję,  

 

473 

00:46:18.900 --> 00:46:23.600 

bo nie ja ją zawiązywałem. Ja mogę ewentualnie złożyć wniosek  

 

474 

00:46:23.600 --> 00:46:27.200 

o rozwiązanie komisji i z tego co widzę to pewnie do  

 

475 

00:46:27.200 --> 00:46:31.100 

tego to dojdzie. Bo tak komisja działa niestety.  

 

476 

00:46:31.100 --> 00:46:36.600 

Dlaczego tak twierdzę? Prosiłem na poprzednie spotkanie pana  

 

477 

00:46:36.600 --> 00:46:40.100 
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oczywiście, jako przewodniczącego tej komisji, żeby zaprosić  

 

478 

00:46:40.100 --> 00:46:45.000 

nie tylko prezesa spółki B+T, ale prezesa TK Maxxa.  

 

479 

00:46:45.000 --> 00:46:48.600 

Nie wiem czy pan go zapraszał, czy nie.  

 

480 

00:46:48.600 --> 00:46:53.900 

Nie było go. Co do wizyty pani dyrektor to pani dyrektor powiedziała  

 

481 

00:46:53.900 --> 00:46:59.400 

wyraźnie, zaproście mnie, przyjadę, pomogę wam przekonać radnych, żeby  

 

482 

00:46:59.400 --> 00:47:03.500 

wybudować spalarnię. To teraz pan ją zaprasza? To kwestia  

 

483 

00:47:03.500 --> 00:47:07.900 

aplikacji tylko? No tak sobie bym podejrzewał.  

 

484 

00:47:07.900 --> 00:47:12.800 

Dalsza rzecz, sprzedaż gruntów.  

 

485 

00:47:12.800 --> 00:47:17.500 

Zarzuca mi pan, że ja się opieram o jakieś bzdury wymyślone,  

 

486 

00:47:17.500 --> 00:47:23.200 

natomiast ja tak jak już powiedziałem wcześniej, jest nagranie, można  

 

487 

00:47:23.200 --> 00:47:26.500 

odsłuchać co powiedział pan prezes. A proszę kupić działkę  

 

488 

00:47:26.500 --> 00:47:29.800 

w Nowym Świecie. Jeśli pan mówi, że ja sprzedaję grunty.  

 

489 

00:47:29.800 --> 00:47:35.100 

Proszę kupić działkę w Nowym Świecie. Ale już kupić ode  

 

490 

00:47:35.100 --> 00:47:38.300 

mnie to to już w ogóle jest niemożliwością, bo ja mam  
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491 

00:47:38.300 --> 00:47:42.900 

3 działki, na 2 stoi mój dom, a 3 mam ogródek.  

 

492 

00:47:42.900 --> 00:47:47.300 

To jest tyle. Mam owszem jeszcze grunty, ale już nie, w  

 

493 

00:47:47.300 --> 00:47:52.900 

Nowym Świecie. Propozycje śmieciowe, wyjazdy.  

 

494 

00:47:52.900 --> 00:47:58.300 

Jak powstała ta komisja rozmawialiśmy o wyjazdach.  

 

495 

00:47:58.300 --> 00:48:03.400 

Rozmawialiśmy o wyjazdach do innych samorządów, gdzie śmieci  

 

496 

00:48:03.400 --> 00:48:07.800 

są tańsze, gdzie inny jest sposób odbierania, gdzie coś.  

 

497 

00:48:07.800 --> 00:48:11.700 

Żeby tam porozmawiać z przedsiębiorcami, którzy odbierają odpady  

 

498 

00:48:11.700 --> 00:48:16.600 

jak to działa. Natomiast my koncentrujemy się na spalarni śmieci.  

 

499 

00:48:16.600 --> 00:48:21.900 

No nie o to chyba chodziło w tej komisji.  

 

500 

00:48:21.900 --> 00:48:25.000 

Bo jeśli o to chodziło, to rzeczywiście będę składał wniosek  

 

501 

00:48:25.000 --> 00:48:28.600 

o rozwiązanie. Bo spalarnia śmieci to jest najgorszym złem,  

 

502 

00:48:28.600 --> 00:48:32.700 

które może się trafić w Sulechowie. Co tu jeszcze?  

 

503 

00:48:32.700 --> 00:48:35.200 

Odpowiedzialność za słowa to już mówiłem. No w zasadzie to  
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504 

00:48:35.200 --> 00:48:38.000 

jest tyle co mogłem pokrótce, tak jak pan przewodniczący powiedział,  

 

505 

00:48:38.000 --> 00:48:42.700 

bez sensu przedłużać rozmowę. Dziękuję. Dziękuję bardzo, proszę  

 

506 

00:48:42.700 --> 00:48:46.100 

pani burmistrz Magdalena Klucznik, bardzo proszę. Panie Przewodniczący,  

 

507 

00:48:46.100 --> 00:48:51.400 

Panie i Panowie Radni, ja bardzo państwa proszę.  

 

508 

00:48:51.400 --> 00:48:55.900 

Jesteśmy w informacji przewodniczych rady o działaniach.  

 

509 

00:48:55.900 --> 00:49:01.000 

Jeśli panowie macie wobec siebie jakieś oskarżenia, tudzież  

 

510 

00:49:01.000 --> 00:49:04.500 

takie rozmowy jakby przed chwilą prowadzone, ja bardzo proszę,  

 

511 

00:49:04.500 --> 00:49:08.000 

to nie jest ten punkt rozmowy. Panowie i panie, to nie  

 

512 

00:49:08.000 --> 00:49:11.700 

jest teatr. To jest sesja rady miejskiej. Są wolne wnioski  

 

513 

00:49:11.700 --> 00:49:14.700 

i informacje. Proszę sobie wyjaśnić. Trzymajmy się tego,  

 

514 

00:49:14.700 --> 00:49:17.700 

co mówi statut i zgodnie z zawiadomieniem. Dziękuję bardzo.  

 

515 

00:49:17.700 --> 00:49:23.200 

Dziękuję. Ja też postaram się i obiecuję, że będziemy się  

 

516 

00:49:23.200 --> 00:49:26.300 

zaczynać ściśle trzymać tych naszych punktów i mówię to  

 

517 
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00:49:26.300 --> 00:49:30.600 

wobec wszystkich państwa radnych i wobec również mieszkańców, którzy czasami  

 

518 

00:49:30.600 --> 00:49:34.400 

ten głos zabierają niepotrzebnie na naszej sesji, przedłużają  

 

519 

00:49:34.400 --> 00:49:37.600 

o niepotrzebne godziny. Kłóćmy się, ale o co.  

 

520 

00:49:37.600 --> 00:49:41.100 

O budżet, o miliony, które gdzieś tam mają iść w jednym, czy  

 

521 

00:49:41.100 --> 00:49:43.800 

drugim kierunku i to według mnie jest kluczem naszej pracy.  

 

522 

00:49:43.800 --> 00:49:47.600 

Natomiast te dyskusje może niepotrzebne są.  

 

523 

00:49:47.600 --> 00:49:50.300 

Czy ktoś jeszcze z państwa chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

524 

00:49:50.300 --> 00:49:54.900 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5. Sprawozdanie  

 

525 

00:49:54.900 --> 00:49:58.700 

z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo  

 

526 

00:49:58.700 --> 00:50:04.900 

proszę, pani burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo,  

 

527 

00:50:04.900 --> 00:50:09.400 

no tradycyjnie informacja w formie elektronicznej dotarła  

 

528 

00:50:09.400 --> 00:50:12.700 

zakładam do państwa, więc tego 2 jakiś specjalny sposób nie chciałbym powielać.  

 

529 

00:50:12.700 --> 00:50:18.300 

Natomiast jak zwykle chciałbym zwrócić uwagę na kilka rzeczy,  

 

530 

00:50:18.300 --> 00:50:22.000 
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kilka rzeczy podkreślić. Myślę, że istotne jest to, że  

 

531 

00:50:22.000 --> 00:50:29.200 

w dniu 21 października zgodnie z informacją w opisie mieliśmy spotkanie  

 

532 

00:50:29.200 --> 00:50:34.600 

między innymi z Polregio, z PKP, ale też przedstawicielami innych  

 

533 

00:50:34.600 --> 00:50:41.900 

samorządów w kontekście rozwoju sieci kolejowej na terenie  

 

534 

00:50:41.900 --> 00:50:44.500 

województwa lubuskiego. Oczywiście nas interesowały wprost  

 

535 

00:50:44.500 --> 00:50:49.600 

kwestie związane z naszym otoczeniem, a więc dworcem, liniami kolejowymi.  

 

536 

00:50:49.600 --> 00:50:55.300 

Rozmowa dotyczyła między nim tego, aby była w przyszłości możliwość  

 

537 

00:50:55.300 --> 00:50:58.500 

uruchomienia dodatkowych połączeń w formie Szybkiej Kolei  

 

538 

00:50:58.500 --> 00:51:07.100 

Trójmiejskiej i w formie dodatkowych ewentualnych przystanków.  

 

539 

00:51:07.100 --> 00:51:14.400 

Bo o to tak naprawdę tutaj też podczas tego spotkania chodzi.  

 

540 

00:51:14.400 --> 00:51:19.900 

Byli obecni również radni powiatu zielonogórskiego i  

 

541 

00:51:19.900 --> 00:51:23.800 

radni Sejmiku Województwa Lubuskiego, po tym państwo się domyślacie, państwo wiecie,  

 

542 

00:51:23.800 --> 00:51:27.500 

zresztą w sporej grupie państwo uczestniczyliście w  

 

543 

00:51:27.500 --> 00:51:32.400 

tym spotkaniu, ma to szansę powodzenia tylko pod warunkiem, że  



Strona 39 z 184 

 

 

544 

00:51:32.400 --> 00:51:37.400 

będzie miało to charakter regionalny, a nie pomysłu innego.  

 

545 

00:51:37.400 --> 00:51:41.600 

Oczywiście ważne jest również to, czynimy starania od  

 

546 

00:51:41.600 --> 00:51:47.600 

ponad 2 lat, aby w przyszłości okolice dworca PKP w  

 

547 

00:51:47.600 --> 00:51:52.000 

Sulechowie stały się własnością gminy Sulechów, abyśmy mogli zmieniać to otoczenie.  

 

548 

00:51:52.000 --> 00:51:55.800 

A więc chodzi o przejęcie parku, ale też o zabezpieczenie terenu  

 

549 

00:51:55.800 --> 00:52:00.900 

pod kątem centrum przesiadkowego, tak jak to jakiś czas  

 

550 

00:52:00.900 --> 00:52:04.200 

temu w formie pomysłu już państwu prezentowałem.  

 

551 

00:52:04.200 --> 00:52:08.600 

Jeśli chodzi o inne ważne rzeczy, to chciałbym też zwrócić  

 

552 

00:52:08.600 --> 00:52:12.800 

uwagę państwu na to, że to jest taka dobra dla nas wiadomość,  

 

553 

00:52:12.800 --> 00:52:16.100 

potwierdzona w tej chwili bardzo formalnie, coś o czym pisaliśmy  

 

554 

00:52:16.100 --> 00:52:20.500 

wcześniej. Otrzymaliśmy już oficjalne pismo dotyczące zmniejszenia,  

 

555 

00:52:20.500 --> 00:52:29.600 

wygaszenia właściwie Obszaru Ochrony Krajobrazu Zespołu Urbanistyczno-Krajobrazowego Miasta  

 

556 

00:52:29.600 --> 00:52:33.200 

Sulechów. Chodzi tak naprawdę o zmniejszenie tego obszaru,  
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557 

00:52:33.200 --> 00:52:41.000 

który był objęty tą formą nadzoru i ta decyzja stała się prawomocna 8  

 

558 

00:52:41.000 --> 00:52:46.600 

października 2021 roku. Zaliczyłbym to do niezwykłych sukcesów  

 

559 

00:52:46.600 --> 00:52:52.400 

naszych, bo jak państwo wiecie starania były podejmowane też  

 

560 

00:52:52.400 --> 00:52:56.000 

wcześniej. W tej chwili mamy ten proces zakończony, z  

 

561 

00:52:56.000 --> 00:53:01.800 

czego bardzo się cieszę. Na pewno będzie to sporym ułatwieniem  

 

562 

00:53:01.800 --> 00:53:08.100 

dla kwestii związanych z inwestowaniem, ale tak naprawdę z  

 

563 

00:53:08.100 --> 00:53:10.700 

wszystkimi działaniami związanymi z budownictwem w tym  

 

564 

00:53:10.700 --> 00:53:16.100 

obszarze, który został wykreślony. Szanowni Państwo, chciałbym też mówić, ale niestety  

 

565 

00:53:16.100 --> 00:53:20.200 

nie udało nam się i tego w sprawozdaniu nie ma, dodatkowo chciałbym  

 

566 

00:53:20.200 --> 00:53:24.300 

powiedzieć nie udało nam się zakupić lokalu mieszkalnego z  

 

567 

00:53:24.300 --> 00:53:28.800 

przeznaczeniem dla rodziny repatriantów. Mimo tutaj ogłoszenia,  

 

568 

00:53:28.800 --> 00:53:35.100 

ale też starań, kontaktów z biurami pośrednictwa nieruchomości i  

 

569 

00:53:35.100 --> 00:53:38.500 

innymi podmiotami niestety żadna oferta nie wpłynęła.  

 

570 
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00:53:38.500 --> 00:53:43.400 

W związku z tym to postępowanie do 250 000 zł po raz kolejny  

 

571 

00:53:43.400 --> 00:53:48.400 

nie zostało rozstrzygnięte. Chciałem też poinformować, że  

 

572 

00:53:48.400 --> 00:53:55.200 

w dniu wczorajszym otrzymaliśmy wstępną analizę projektu studium  

 

573 

00:53:55.200 --> 00:53:58.200 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  

 

574 

00:53:58.200 --> 00:54:01.700 

Sulechów, więc myślę, że w najbliższym czasie, w kilku tygodniach  

 

575 

00:54:01.700 --> 00:54:05.300 

będziemy chcieli z państwem rozpocząć ten proces konsultacji.  

 

576 

00:54:05.300 --> 00:54:08.600 

Ale sami też tak naprawdę musimy to sczytać.  

 

577 

00:54:08.600 --> 00:54:12.300 

Dopiero wczoraj to wpłynęło do gminy.  

 

578 

00:54:12.300 --> 00:54:16.600 

Podkreślam, że to jest tylko wyłącznie wstępna analiza. Będziemy oczywiście  

 

579 

00:54:16.600 --> 00:54:21.400 

dopiero rozpoczynali tak naprawdę konsultacje w tym zakresie.  

 

580 

00:54:21.400 --> 00:54:28.100 

Istotne jest to, że 23 marca jest jak gdyby przewidywany termin zakończenia realizacji  

 

581 

00:54:28.100 --> 00:54:34.200 

studium. Chciałbym też państwu powiedzieć o takiej rzeczy,  

 

582 

00:54:34.200 --> 00:54:38.200 

o której no też już rozmawiamy od jakiegoś czasu.  

 

583 

00:54:38.200 --> 00:54:43.000 
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Zależy nam wszystkim na tym żeby jak największa liczba naszych  

 

584 

00:54:43.000 --> 00:54:48.500 

gospodarstw domowych, mieszkańców miała możliwość uzyskania  

 

585 

00:54:48.500 --> 00:54:54.000 

dofinansowania do wymiany źródeł ciepła i podpisaliśmy skutecznie  

 

586 

00:54:54.000 --> 00:54:58.300 

porozumienie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i  

 

587 

00:54:58.300 --> 00:55:02.000 

Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. Na tej podstawie tak  

 

588 

00:55:02.000 --> 00:55:06.400 

jak wcześniej sygnalizowaliśmy wspólnie z fundacją, która ma swoją siedzibę na placu ratuszowym,  

 

589 

00:55:06.400 --> 00:55:10.900 

właśnie można powiedzieć prawie vis a vis wejścia do  

 

590 

00:55:10.900 --> 00:55:17.900 

ratusza, będzie realizowany, że tak powiem [?] w tym zakresie i będzie  

 

591 

00:55:17.900 --> 00:55:20.100 

możliwość ubiegania się naszych mieszkańców o takie wsparcie finansowe.  

 

592 

00:55:20.100 --> 00:55:25.500 

Ja do tego zachęcam w tym momencie naszych mieszkańców, tych  

 

593 

00:55:25.500 --> 00:55:29.400 

którzy nas słuchają, ale też państwa, abyście jako rani przenosili  

 

594 

00:55:29.400 --> 00:55:33.900 

tą informację dalej w środowisko. Będą oczywiście organizowane  

 

595 

00:55:33.900 --> 00:55:37.600 

teraz już spotkania konsultacyjno-informacyjne dla mieszkańców.  

 

596 

00:55:37.600 --> 00:55:41.900 

A tak naprawdę już dzisiaj formalno-prawnie można dodatkowo  
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597 

00:55:41.900 --> 00:55:45.700 

składać wnioski do tego funduszu. Czyli mamy już w tej  

 

598 

00:55:45.700 --> 00:55:48.800 

chwili 2 ścieżki, uruchomiliśmy 2 ścieżki. Poza tą ścieżką  

 

599 

00:55:48.800 --> 00:55:52.500 

gminną również ta 2 ścieżka, którą wspieramy w tym momencie,  

 

600 

00:55:52.500 --> 00:55:56.200 

związana z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska.  

 

601 

00:55:56.200 --> 00:56:02.400 

No i powiem jeszcze tylko, że państwu, że dość bogaty w spotkania okres  

 

602 

00:56:02.400 --> 00:56:06.700 

ostatniego miesiąca.  

 

603 

00:56:06.700 --> 00:56:13.400 

Natomiast ze względu na powiedzmy czas nie chciałbym tego przedłużać.  

 

604 

00:56:13.400 --> 00:56:18.200 

Pozwolę sobie tylko państwu powiedzieć, że wczoraj mieliśmy  

 

605 

00:56:18.200 --> 00:56:24.200 

spotkanie w sprawie terenów inwestycyjnych w miejscowości Krężoły.  

 

606 

00:56:24.200 --> 00:56:29.300 

Podmiot zainteresowany inwestycją potwierdza,że tak powiem ten  

 

607 

00:56:29.300 --> 00:56:34.300 

kierunek i rozpoczęliśmy rozmowy na temat inwestycji, na  

 

608 

00:56:34.300 --> 00:56:37.900 

którą jak państwo wiecie uzyskaliśmy już wsparcie finansowe  

 

609 

00:56:37.900 --> 00:56:41.000 

wsparcie, deklarację wsparcia finansowego w ramach programu  
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610 

00:56:41.000 --> 00:56:47.100 

rządowego Polski Ład i tych inwestycji strategicznych, a  

 

611 

00:56:47.100 --> 00:56:52.000 

więc myślę oczywiście o budowie drogi w Krężołach będziemy  

 

612 

00:56:52.000 --> 00:56:56.400 

czynili teraz starania, aby możliwie szybko uzyskać pozwolenie  

 

613 

00:56:56.400 --> 00:56:59.700 

na budowę i możliwie szybko uruchomić procedurę. Przewiduję, że  

 

614 

00:56:59.700 --> 00:57:04.100 

będzie to początek przyszłego roku, a po rozmowach z  

 

615 

00:57:04.100 --> 00:57:07.300 

inwestorem nasze oczekiwania są takie, żeby rzeczywiście w  

 

616 

00:57:07.300 --> 00:57:12.100 

przyszłym roku ta druga już zafunkcjonowała, była tak  

 

617 

00:57:12.100 --> 00:57:15.600 

naprawdę możliwością wjazdu w tamten obszar.  

 

618 

00:57:15.600 --> 00:57:20.400 

Dziękuję za uwagę. To wszystko z mojej strony. Dziękuję.  

 

619 

00:57:20.400 --> 00:57:23.500 

Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

620 

00:57:23.500 --> 00:57:28.100 

Bardzo proszę, pan radny Zdzisław Rerus. Dzień dobry.  

 

621 

00:57:28.100 --> 00:57:32.900 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni  

 

622 

00:57:32.900 --> 00:57:36.400 

Goście uczestniczący dzisiaj w sesji, ja mam pytanie do  

 

623 
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00:57:36.400 --> 00:57:39.300 

pana burmistrza z tym, co powiedział. Czy może pan burmistrz podać  

 

624 

00:57:39.300 --> 00:57:45.600 

ewentualnie warunki brzegowe jakieś w skrócie tego nowego  

 

625 

00:57:45.600 --> 00:57:50.400 

dofinansowania do źródeł ciepła, wymiany źródeł ciepła?  

 

626 

00:57:50.400 --> 00:57:55.400 

Dziękuję. Czy od razu, panie burmistrzu, czy jeszcze pan  

 

627 

00:57:55.400 --> 00:58:00.400 

Roman Rakowski radny? Tutaj nie ma możliwości podać, bo  

 

628 

00:58:00.400 --> 00:58:04.500 

to jest w systemie ciągłym. Nabór trwa przez Wojewódzki Fundusz  

 

629 

00:58:04.500 --> 00:58:08.300 

i z tego, co wiem to jeszcze wnioski są nawet szykowane.  

 

630 

00:58:08.300 --> 00:58:11.800 

One wcześniej były już szykowane, tyle tylko, że bez naszego  

 

631 

00:58:11.800 --> 00:58:21.500 

udziału, panie radny. Jest pani Marta Ciesielka, którą poproszę o uzupełnienie.  

 

632 

00:58:21.500 --> 00:58:22.200 

Bo tutaj formalno-prawnie jeśli dobrze pamiętam od 20 października  

 

633 

00:58:22.200 --> 00:58:28.700 

jakby zgodnie z zawartym porozumieniem bierzemy udział w realizacji tego  

 

634 

00:58:28.700 --> 00:58:32.800 

przedsięwzięcia wspólnie z Wojewódzkim Fundusze. Czy pani  

 

635 

00:58:32.800 --> 00:58:36.500 

Marta może uzupełnić, pani Marto? Dzień dobry państwu, Panie  

 

636 

00:58:36.500 --> 00:58:39.700 
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Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Burmistrzu, więc tak  

 

637 

00:58:39.700 --> 00:58:43.900 

jak pan burmistrz wspomniał, my tylko pośredniczymy pomiędzy  

 

638 

00:58:43.900 --> 00:58:49.100 

mieszkańcem, a Wojewódzkim funduszem Ochrony Środowiska. Wnioski  

 

639 

00:58:49.100 --> 00:58:54.600 

mieszkańcy mogą składać za fundacji Jestem przedsiębiorczy, z  

 

640 

00:58:54.600 --> 00:58:59.200 

którą współpracujemy w tej kwestii. A dotacja w ramach Czystego  

 

641 

00:58:59.200 --> 00:59:05.100 

Powietrza wynosi od 30 000 do 37 w zależności od dochodów tak  

 

642 

00:59:05.100 --> 00:59:09.400 

mówiąc krótko. W związku z tym no wszystko zależy od  

 

643 

00:59:09.400 --> 00:59:13.400 

tego jakie mieszkańcy mają dochody i na jakie inwestycje chcą się  

 

644 

00:59:13.400 --> 00:59:17.400 

zdecydować. Dziękuję.  

 

645 

00:59:17.400 --> 00:59:21.500 

Bardzo proszę, pan radny Roman Rakowski. Dziękuję bardzo.  

 

646 

00:59:21.500 --> 00:59:25.800 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, w  

 

647 

00:59:25.800 --> 00:59:29.900 

sprawozdaniu jest tam napisane o realizacji zadań, między  

 

648 

00:59:29.900 --> 00:59:34.100 

innymi o termomodernizacji przedszkola numer 7. Będąc na  

 

649 

00:59:34.100 --> 00:59:37.900 

komisji wyjazdowej we wrześniu tam padła deklaracja na  
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650 

00:59:37.900 --> 00:59:44.500 

100%, że zakończone prace będą 5 listopada, 8 przedszkolaki już  

 

651 

00:59:44.500 --> 00:59:49.700 

wrócą do własnego budynku. Wiem, że niestety tak nie jest.  

 

652 

00:59:49.700 --> 00:59:53.100 

Czy mógłby pan wyjaśnić co się dzieje? Dziękuję bardzo. I  

 

653 

00:59:53.100 --> 00:59:58.600 

kiedy to się skończy ten remont? Dziękuję. Dziękuję bardzo.  

 

654 

00:59:58.600 --> 01:00:04.700 

Proszę, panie burmistrzu. Panie radny, z ręką na sercu ja sobie nie  

 

655 

01:00:04.700 --> 01:00:08.000 

przypominam tego terminu 5, natomiast podawaliśmy rzeczywiście,  

 

656 

01:00:08.000 --> 01:00:11.300 

że w listopadzie. Z informacji jakie posiadam z dnia wczorajszego  

 

657 

01:00:11.300 --> 01:00:18.700 

termin przenosin jest planowany na, przepraszam sekundkę, otworzę  

 

658 

01:00:18.700 --> 01:00:22.400 

jeszcze kalendarz, żeby się upewnić. Na 26 listopad, czyli  

 

659 

01:00:22.400 --> 01:00:27.800 

na koniec przyszłego tygodnia. Czyli moment przeniesienia mebli  

 

660 

01:00:27.800 --> 01:00:35.500 

ma się skończyć 26, czyli 29 dzieci byłyby w starej lokalizacji,  

 

661 

01:00:35.500 --> 01:00:38.800 

tutaj w nowym Przedszkolu numer 7 z powrotem.  

 

662 

01:00:38.800 --> 01:00:44.100 

To ja mogę tyle powiedzieć z dnia wczorajszego, z informacji za służbami,  
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663 

01:00:44.100 --> 01:00:47.900 

które odpowiadają za ten proces inwestycyjny.  

 

664 

01:00:47.900 --> 01:00:52.500 

No tak jak wcześniej informowaliśmy, nas to tempo też nie  

 

665 

01:00:52.500 --> 01:00:56.200 

zadawała, które było realizowany przez podmiot, ale ten podmiot  

 

666 

01:00:56.200 --> 01:01:00.000 

jest, że tak powiem zgodnie z procedurą w czasie.  

 

667 

01:01:00.000 --> 01:01:04.800 

Więc też pewne rzeczy wymóc nie możemy. To jest tak naprawdę w cudzysłowie  

 

668 

01:01:04.800 --> 01:01:10.400 

liczymy na to, znaczy prace zakończyły się, tak?  

 

669 

01:01:10.400 --> 01:01:16.900 

To są kwestie porządkowe, w korytarzach również w zdecydowanej większości się  

 

670 

01:01:16.900 --> 01:01:20.000 

zakończyły. Z tego co wiem trwają jeszcze pracę w kuchni  

 

671 

01:01:20.000 --> 01:01:23.200 

po to, żeby to zaplecze było w pełni przygotowane i  

 

672 

01:01:23.200 --> 01:01:26.400 

jakby z tego powodu też nie było pomysłu, żeby przenosić część, a  

 

673 

01:01:26.400 --> 01:01:31.200 

część jeszcze nie, bo kwestia żywienia, zapewnienia tym  

 

674 

01:01:31.200 --> 01:01:37.100 

dzieciom żywienia jakby decyduje, że to wszystko w jednym  

 

675 

01:01:37.100 --> 01:01:41.300 

terminie. Panie przewodniczący, pan pozwoli, bo coś mi jeszcze umknęło,  

 

676 
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01:01:41.300 --> 01:01:44.700 

tak chciałem też państwu uzupełniając jeszcze tylko moją  

 

677 

01:01:44.700 --> 01:01:47.400 

wypowiedź powiedzieć, że o godzinie 13:30 zaczyna na  

 

678 

01:01:47.400 --> 01:01:53.100 

ten pogrzeb naszej wieloletniej pracownicy o godzinie 13:30 będzie ten pogrzeb,  

 

679 

01:01:53.100 --> 01:01:57.700 

więc kilka minut po 13:00 udam się wraz z delegacją pracowników  

 

680 

01:01:57.700 --> 01:02:01.900 

na sulechowski cmentarz. Dziękuję, bardzo proszę ad vocem  

 

681 

01:02:01.900 --> 01:02:06.600 

pan radny Roman Rakowski. Dziękuję. Panie burmistrzu, wprawdzie  

 

682 

01:02:06.600 --> 01:02:10.200 

pana burmistrza podczas posiedzenia tej komisji nie było,  

 

683 

01:02:10.200 --> 01:02:13.400 

ale tam członkowie. komisji, którzy byli to myślę, że  

 

684 

01:02:13.400 --> 01:02:16.200 

dokładnie pamiętają, rozmawialiśmy z kierownikiem, wyraźnie  

 

685 

01:02:16.200 --> 01:02:18.900 

było powiedziane, że termin został przesunięty. To ja  

 

686 

01:02:18.900 --> 01:02:22.300 

powiedziałem do 8, tam była mowa o 7 listopadzie, a że 8  

 

687 

01:02:22.300 --> 01:02:25.000 

już będą dzieci w szkole. Ale to się nic nie stało. Ja tylko  

 

688 

01:02:25.000 --> 01:02:29.900 

chciałbym, żeby pan burmistrz wyjaśnił. Myślę, że i dzieci i  

 

689 

01:02:29.900 --> 01:02:34.800 
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pracownicy już poczekają, tylko pytałem w kontekście pracy  

 

690 

01:02:34.800 --> 01:02:41.400 

tej firmy. Bo no kierownik obiecywał tam na 100% wszystko.  

 

691 

01:02:41.400 --> 01:02:45.200 

A wiem też z innych źródeł, że tam naprawdę pracy jeszcze  

 

692 

01:02:45.200 --> 01:02:48.900 

trwają i dlatego tylko o to chodziło. Ale pan wyjaśnił. Dziękuję  

 

693 

01:02:48.900 --> 01:02:53.200 

bardzo. Dziękuję. Panie przewodniczący, czy mogę jeszcze słowo  

 

694 

01:02:53.200 --> 01:02:56.600 

w takim razie? Panie radny, mówiąc bardzo obrazowo my też  

 

695 

01:02:56.600 --> 01:03:01.300 

z prac jesteśmy niezadowoleni, z dużym prawdopodobieństwem będziemy  

 

696 

01:03:01.300 --> 01:03:05.900 

też firmie nakazywać poprawki, ale dopiero w kolejnym okresie  

 

697 

01:03:05.900 --> 01:03:09.600 

wakacyjnym. Tak nawet wybiegam w przyszłość tak, że pewne  

 

698 

01:03:09.600 --> 01:03:12.900 

rzeczy na pewno będziemy chcieli jeszcze doprowadzić na tip top, bo  

 

699 

01:03:12.900 --> 01:03:16.600 

uznajemy, że jakość mogłaby być zdecydowanie lepsza.  

 

700 

01:03:16.600 --> 01:03:21.200 

O to chodziło, dziękuję bardzo. Dziękuję, pani Marta jeszcze  

 

701 

01:03:21.200 --> 01:03:25.300 

tutaj na czacie się zgłasza, Blicharska-Ciesielska,  

 

702 

01:03:25.300 --> 01:03:29.000 

że chce do powiedzieć coś. Pani Marto, dobrze widzę? Ja  
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703 

01:03:29.000 --> 01:03:32.400 

myślę, że troszeczkę niefortunnie powiedziałam, bo podałam  

 

704 

01:03:32.400 --> 01:03:36.100 

widełki od do. Oczywiście dofinansowanie jest do 30 000  

 

705 

01:03:36.100 --> 01:03:41.100 

zł, ewentualnie do 37 i to właśnie jest uzależnione od  

 

706 

01:03:41.100 --> 01:03:45.100 

dochodu. Ja powiedziałam od do i to chciałam sprostować. Dziękuję  

 

707 

01:03:45.100 --> 01:03:48.900 

bardzo. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z pana chce zabrać głos  

 

708 

01:03:48.900 --> 01:03:53.100 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do kolejnego punktu.  

 

709 

01:03:53.100 --> 01:03:57.300 

Punkt 6. Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  

 

710 

01:03:57.300 --> 01:04:04.100 

Sulechowie numer II/2021 z kontroli wybranych umów lokali  

 

711 

01:04:04.100 --> 01:04:08.200 

mieszkalnych sporządzony przez ZZGMK w Sulechowie w  

 

712 

01:04:08.200 --> 01:04:14.100 

latach 2018-2020 ze szczególnym uwzględnieniem zasad przyznawania  

 

713 

01:04:14.100 --> 01:04:18.200 

lokali oraz ciągłości zamieszkiwania w tych lokalach wraz  

 

714 

01:04:18.200 --> 01:04:21.900 

z kontrolą wysokości dochodów, weryfikacja.  

 

715 

01:04:21.900 --> 01:04:25.400 

Bardzo proszę, pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sebastian  
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716 

01:04:25.400 --> 01:04:29.700 

Różycki, bardzo proszę. Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni  

 

717 

01:04:29.700 --> 01:04:36.100 

Goście i Radni, z racji tego, że ten protokół jest umieszczony  

 

718 

01:04:36.100 --> 01:04:40.900 

na BIP-ie nie chciałbym go odczytywać w całości, aczkolwiek kwestie  

 

719 

01:04:40.900 --> 01:04:44.100 

w nim ujęte są dość istotne.  

 

720 

01:04:44.100 --> 01:04:49.300 

Jeśli chodzi o tematykę tego protokołu to muszę tylko nadmienić,  

 

721 

01:04:49.300 --> 01:04:54.200 

że w kwestii przyznawalności ciągłości umów Komisja Rewizyjna  

 

722 

01:04:54.200 --> 01:05:00.000 

nie wniosła tutaj żadnych jakiś merytorycznych uwag, natomiast  

 

723 

01:05:00.000 --> 01:05:03.100 

odniosła się na przykład do zapisów stosowanych w umowie  

 

724 

01:05:03.100 --> 01:05:09.700 

wynajmu z odpowiednim uzasadnieniem kierownika placówki, pana  

 

725 

01:05:09.700 --> 01:05:17.300 

dyrektora ZGMK. Natomiast martwi nas jako członków komisji  

 

726 

01:05:17.300 --> 01:05:21.400 

zadłużenie, które jest również umieszczone w protokole.  

 

727 

01:05:21.400 --> 01:05:29.600 

Chciałbym je przytoczyć, że w roku 2013 zadłużenie wobec zaległości  

 

728 

01:05:29.600 --> 01:05:36.100 

czynszowych wynosiło 5 593 000, czyli 5,6 miliona zł.  

 

729 
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01:05:36.100 --> 01:05:43.900 

Minęło 7 lat, zadłużenie 5 636 000 zł, czyli zatem działania,  

 

730 

01:05:43.900 --> 01:05:47.700 

które stara się podjąć pan dyrektor w jakiś sposób nie  

 

731 

01:05:47.700 --> 01:05:54.000 

odzwierciedlają zmiany zadłużenia i wysokości zadłużenia.  

 

732 

01:05:54.000 --> 01:05:59.600 

O tym między innymi jest mowa w naszym protokole, z  

 

733 

01:05:59.600 --> 01:06:03.200 

czego one wynikają i jest też uzasadnienie pana dyrektora. Natomiast  

 

734 

01:06:03.200 --> 01:06:07.500 

chciałbym tylko odczytać wnioski, które wynikają z tego  

 

735 

01:06:07.500 --> 01:06:11.400 

protokołu jeżeli państwo mi na to pozwolicie. Czy mogę  

 

736 

01:06:11.400 --> 01:06:12.600 

zrobić to oczytanie? Tak, proszę bardzo, panie Sebastianie. W  

 

737 

01:06:12.600 --> 01:06:17.000 

opinii Komisji Rewizyjnej dokumentacja wynajmu lokali mieszkalnych,  

 

738 

01:06:17.000 --> 01:06:21.700 

procedur z przyznawaniem i przydzielaniem oraz dokonywania wyliczeń  

 

739 

01:06:21.700 --> 01:06:25.500 

dochodów w ramach kryterium kwalifikującego do najmu lokalu  

 

740 

01:06:25.500 --> 01:06:28.900 

przeprowadzona przez Zakład Gospodarowania Mieniem Komunalnym w  

 

741 

01:06:28.900 --> 01:06:32.200 

Sulechowie jest poprawna i w tym zakresie to co w sumie  

 

742 

01:06:32.200 --> 01:06:36.600 
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komisja nie wnosi uwag. W ocenie kontrolujących zasadne jest  

 

743 

01:06:36.600 --> 01:06:41.700 

wprowadzenie zapisów w umowie najmu lokali o jego odnowieniu i  

 

744 

01:06:41.700 --> 01:06:44.900 

naprawianiu przez najemcę. I tu jest uzasadnienie, nie  

 

745 

01:06:44.900 --> 01:06:50.000 

będę tego czytał, bo to zajęłoby sporo czasu. 2. Burmistrz Gminy  

 

746 

01:06:50.000 --> 01:06:55.300 

Sulechów powinien opracować wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym  

 

747 

01:06:55.300 --> 01:06:59.300 

zasobem gminy w sposób ciągły i nie dopuszczać do przerwania  

 

748 

01:06:59.300 --> 01:07:02.500 

ciągłości wdrażania tworzonych planów.  

 

749 

01:07:02.500 --> 01:07:06.500 

Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy  

 

750 

01:07:06.500 --> 01:07:11.400 

powinien uwzględniać zaktualizowaną wysokość czynszu za  

 

751 

01:07:11.400 --> 01:07:15.800 

najem lokali. Społeczna komisja mieszkaniowa powinna pracować  

 

752 

01:07:15.800 --> 01:07:19.600 

według regulaminu przyjętego uchwałą Rady Miejskiej w  

 

753 

01:07:19.600 --> 01:07:22.400 

Sulechowie, więc czeka tą komisję po prostu przygotowanie takiego  

 

754 

01:07:22.400 --> 01:07:26.700 

regulaminu. W związku z wysokim poziomem zadłużenia użytkowników  

 

755 

01:07:26.700 --> 01:07:29.900 

lokali kierownictwo Zakładu Gospodarowania Mieniem Komunalnym  
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756 

01:07:29.900 --> 01:07:33.800 

wraz z gminą powinno dążyć do zmniejszenia wysokości tego  

 

757 

01:07:33.800 --> 01:07:37.400 

zadłużenia, ale nie tylko poprzez odpracowanie, bo taka  

 

758 

01:07:37.400 --> 01:07:42.200 

forma jest przyjęta również, czy w tych ramach.  

 

759 

01:07:42.200 --> 01:07:48.300 

Komisja Rewizyjna uznaje, że należy poczynić działania w  

 

760 

01:07:48.300 --> 01:07:52.700 

kierunku zatrudnienia windykatora, który będzie obsługiwał w  

 

761 

01:07:52.700 --> 01:07:56.600 

naszej gminie wszystkich dłużników, albo rozszerzyć zakres  

 

762 

01:07:56.600 --> 01:08:00.800 

umowy z kancelarią prawną lub w innej formie prawnej zwiększyć  

 

763 

01:08:00.800 --> 01:08:05.400 

możliwości windykacji. I tutaj tez jest stosowne uzasadnienie dyrektora  

 

764 

01:08:05.400 --> 01:08:09.900 

placówki. Należy zaznaczyć, że ogółem tytułów wykonawczych i  

 

765 

01:08:09.900 --> 01:08:17.300 

spraw związanych z zadłużeniem było 1 381, w tym 679 spraw  

 

766 

01:08:17.300 --> 01:08:22.900 

zostało zakończonych, zaś 488 spraw aktualnie znajduje się  

 

767 

01:08:22.900 --> 01:08:28.500 

w postępowaniu egzekucyjnym. I myślę, że ostatnie zacytuję,  

 

768 

01:08:28.500 --> 01:08:31.300 

że Komisja Rewizyjna na podstawie przeprowadzonych kontroli  
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769 

01:08:31.300 --> 01:08:35.500 

pozytywnie ocenia realizację zadań realizowanych przez Zakład  

 

770 

01:08:35.500 --> 01:08:38.000 

Gospodarowania Mieniem Komunalnym w Sulechowie. Z tego  

 

771 

01:08:38.000 --> 01:08:41.200 

miejsca chciałbym podziękować bardzo za dobrą współpracę i  

 

772 

01:08:41.200 --> 01:08:45.100 

że tak powiem merytoryczne kwestie, które były poruszane.  

 

773 

01:08:45.100 --> 01:08:50.300 

Dziękuję bardzo. Dziękuję, czy ktoś jeszcze z państwa radnych  

 

774 

01:08:50.300 --> 01:08:53.800 

chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do  

 

775 

01:08:53.800 --> 01:08:57.900 

przegłosowania protokołu. Bardzo proszę państwa radnych o  

 

776 

01:08:57.900 --> 01:09:03.100 

oddanie głosu na swoich urządzeniach dotyczące protokołu Komisji Rewizyjnej.  

 

777 

01:09:03.100 --> 01:09:23.100 

Bardzo proszę panią radną Krystyny Jagodzińską-Kochaniak o oddanie  

 

778 

01:09:23.100 --> 01:09:27.400 

głosu, bo widzę, że jeszcze tego nie zrobiła. Pani Krystyno.  

 

779 

01:09:27.400 --> 01:09:31.900 

Jest już, tak? Dobrze. Za 18 radnych, 0 radnych przeciw, 0 radnych  

 

780 

01:09:31.900 --> 01:09:34.700 

wstrzymujących się. Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 

781 

01:09:34.700 --> 01:09:42.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 7, rozpatrzenie informacji  

 

782 
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01:09:42.600 --> 01:09:45.700 

o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021.  

 

783 

01:09:45.700 --> 01:09:50.000 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

784 

01:09:50.000 --> 01:09:55.400 

w tym punkcie? Bardzo proszę, pan radny Roman Rakowski.  

 

785 

01:09:55.400 --> 01:10:05.200 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, niedawno  

 

786 

01:10:05.200 --> 01:10:11.800 

otrzymaliśmy radni na mój wniosek materiały o przyznanych godzinach  

 

787 

01:10:11.800 --> 01:10:20.800 

w danej jednostce oświatowej dla uczniów i chciałbym w  

 

788 

01:10:20.800 --> 01:10:26.200 

tym punkcie zadać pytanie czy my tylko w szkołach mamy  

 

789 

01:10:26.200 --> 01:10:30.700 

dzieci, które mają trudności w nauce, czy mamy też dzieci  

 

790 

01:10:30.700 --> 01:10:34.900 

zdolne? To mówię troszeczkę z ironią tylko dlatego, że  

 

791 

01:10:34.900 --> 01:10:39.800 

w tych sprawozdaniach, które otrzymałem w tej informacji jest  

 

792 

01:10:39.800 --> 01:10:46.700 

tylko mowa o rewalidacji, o zajęciach wyrównawczych, logopedii,  

 

793 

01:10:46.700 --> 01:10:52.900 

zajęciach korekcyjnych, kompensacyjnych. Nie ma nic dla  

 

794 

01:10:52.900 --> 01:10:57.900 

dzieci uzdolnionych. I tutaj apeluję do pana burmistrza, żeby  

 

795 

01:10:57.900 --> 01:11:04.200 
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przyjrzeć się temu w najbliższym czasie i przeznaczyć jednak  

 

796 

01:11:04.200 --> 01:11:07.200 

jakieś godziny we wszystkich placówkach. Oczywiście zdaje  

 

797 

01:11:07.200 --> 01:11:10.200 

sobie sprawę, że są jakieś tam problemy, szczególnie finansowe.  

 

798 

01:11:10.200 --> 01:11:15.500 

Ale tej młodzieży mamy dużo. Zbliżają szybko następny rok,  

 

799 

01:11:15.500 --> 01:11:19.700 

na początku przyszłego roku będą różne konkursy i dzieci  

 

800 

01:11:19.700 --> 01:11:24.800 

będą gdzieś tam, a też mogłyby poszerzać swoją wiedzę na  

 

801 

01:11:24.800 --> 01:11:27.200 

tych zajęciach. A jak tutaj nic nie widzę. Bardzo bym  

 

802 

01:11:27.200 --> 01:11:31.100 

prosił, panie burmistrzu, żeby się temu przyjrzeć.  

 

803 

01:11:31.100 --> 01:11:35.900 

No bo ja wiem i bardzo dobrze, że ty godzin na pomoc tym  

 

804 

01:11:35.900 --> 01:11:40.200 

słabszym jest, nie tylko słabszym, ale mającym jeszcze inne  

 

805 

01:11:40.200 --> 01:11:45.800 

trudności wynikające często ze stanu zdrowotnego problemy, dajecie te  

 

806 

01:11:45.800 --> 01:11:49.900 

godziny i dyrektorzy przeznaczają. Ale bardzo bym prosił,  

 

807 

01:11:49.900 --> 01:11:55.200 

żeby również zauważyć tych, którzy chcą więcej jeszcze osiągnąć  

 

808 

01:11:55.200 --> 01:11:57.800 

mając już dobre wyniki chcą jeszcze więcej i chcą po  
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809 

01:11:57.800 --> 01:12:01.800 

prostu rozwijać się, z resztą każdy chyba uczeń. Dlatego bardzo  

 

810 

01:12:01.800 --> 01:12:07.000 

bym prosił, bo nie ma żadnych tutaj. Naprawdę pierwszy raz  

 

811 

01:12:07.000 --> 01:12:13.100 

chyba mamy coś takiego, że w roku szkolnym nie wykazano i  

 

812 

01:12:13.100 --> 01:12:17.500 

nie zaplanowano realizacji takich zajęć. Dziękuję bardzo.  

 

813 

01:12:17.500 --> 01:12:21.400 

Dziękuję za uwagę.  

 

814 

01:12:21.400 --> 01:12:26.600 

Czy pan się będzie odnosił panie burmistrzu? Czy nie? Bardzo proszę,  

 

815 

01:12:26.600 --> 01:12:30.900 

panie burmistrzu. Ja rozumiem, że od pan radny się nie odniósł do  

 

816 

01:12:30.900 --> 01:12:33.300 

tej informacji, która jest przedstawiona, tylko do tej  

 

817 

01:12:33.300 --> 01:12:36.300 

drugiej związanej z zapytaniem radnego. W związku z  

 

818 

01:12:36.300 --> 01:12:41.500 

tym uzupełniając, z tego, co pamiętam tam są godziny też  

 

819 

01:12:41.500 --> 01:12:44.400 

inne, nie wynikające z siatki godzin, nie związane z  

 

820 

01:12:44.400 --> 01:12:49.300 

realizacją zajęć dodatkowych. Natomiast zdecydowanie potwierdzam.  

 

821 

01:12:49.300 --> 01:12:56.500 

Z roku na rok od lat właściwie kilkunastu przede wszystkim rośnie  
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822 

01:12:56.500 --> 01:12:59.900 

nam liczba zajęć pomocowych, pomocowo-dydaktycznych.  

 

823 

01:12:59.900 --> 01:13:06.300 

Wynika to przede wszystkim z orzeczeń, które otrzymują jednostki  

 

824 

01:13:06.300 --> 01:13:12.400 

oświatowe do realizacji z poradni, natomiast tak, polecę pani  

 

825 

01:13:12.400 --> 01:13:16.400 

Krystynie, pani kierownik przeanalizowanie pod tym kątem,  

 

826 

01:13:16.400 --> 01:13:19.600 

o którym mówi też pan pan radny. Z tego co pamiętam, tam  

 

827 

01:13:19.600 --> 01:13:22.800 

są między innymi zajęcia z szach. Jeśli chodzi o szachy.  

 

828 

01:13:22.800 --> 01:13:26.900 

Dodatkowe zajęcia sportowe też z tego, co pamiętam są. Ale  

 

829 

01:13:26.900 --> 01:13:29.300 

to tak, nie ma, w tej chwili tej drugiej informacji przed  

 

830 

01:13:29.300 --> 01:13:33.100 

sobą, panie radny, więc nie odniosę się tak konkretnie.  

 

831 

01:13:33.100 --> 01:13:37.400 

Dziękuję. Ad vocem pan radny Roman Rakowski.  

 

832 

01:13:37.400 --> 01:13:41.400 

Dziękuję bardzo. Panie burmistrzu, ta informacja, która  

 

833 

01:13:41.400 --> 01:13:45.300 

tutaj ma miejsce na dzisiejszej sesji, ona jest obszerna i  

 

834 

01:13:45.300 --> 01:13:48.000 

dobra i nie odnosiłem się do niej, ale przy okazji właśnie  

 

835 
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01:13:48.000 --> 01:13:51.400 

mając te materiały chciałem tutaj poprosić o to, żeby tym się  

 

836 

01:13:51.400 --> 01:13:55.600 

zająć. A przeglądając nawet teraz tak pospiesznie wszystko  

 

837 

01:13:55.600 --> 01:13:58.700 

to muszę powiedzieć, że na szachy we wszystkich szkołach mamy  

 

838 

01:13:58.700 --> 01:14:04.500 

2 godziny, a zajęć sportowych, panie burmistrzu szukam, jestem  

 

839 

01:14:04.500 --> 01:14:08.500 

na już na 14 stronie i nie mam żadnych. Także myślę, że  

 

840 

01:14:08.500 --> 01:14:11.200 

tutaj trzeba się temu przyjrzeć. Nie ma nic. A wiem, że  

 

841 

01:14:11.200 --> 01:14:14.800 

realizują w różnej formie nauczyciele, bo to nie jest tak,  

 

842 

01:14:14.800 --> 01:14:18.100 

że jak nie mają to nie realizują. Tylko wiadomo, że chodzi  

 

843 

01:14:18.100 --> 01:14:22.100 

o to, żeby jeszcze formalnie to sformalizować te zajęcia.  

 

844 

01:14:22.100 --> 01:14:29.200 

Ten materiał nie zawiera oprócz szachów, nie zawiera, 2 godzin  

 

845 

01:14:29.200 --> 01:14:32.800 

w szkole, nie zawiera żadnych innych zajęć.  

 

846 

01:14:32.800 --> 01:14:37.000 

Dlatego moja taka prośba. Ale prośba w imieniu dzieci i  

 

847 

01:14:37.000 --> 01:14:41.400 

nauczycieli również, ale i rodziców. Nie możemy, panie burmistrzu,  

 

848 

01:14:41.400 --> 01:14:46.500 
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odstępować od tego, co było dobre. Pan kiedyś sam pilnował  

 

849 

01:14:46.500 --> 01:14:50.900 

tego i bardzo dobrze pan tego pilnował, czy to pan, a  

 

850 

01:14:50.900 --> 01:14:54.100 

my przy pana pomocy korzystaliśmy z tego jako burmistrzowie.  

 

851 

01:14:54.100 --> 01:14:57.400 

Teraz pan jest burmistrzem. Niech pan dalej to kontynuuje. Naprawdę  

 

852 

01:14:57.400 --> 01:15:00.800 

warto. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.  

 

853 

01:15:00.800 --> 01:15:04.200 

Czy ktoś jeszcze w tym punkcie chce zabrać głos?  

 

854 

01:15:04.200 --> 01:15:08.400 

Nie widzę, zatem przejdźmy do kolejnego punktu, tego tutaj  

 

855 

01:15:08.400 --> 01:15:11.700 

nie będziemy głosować. To jest tylko dla nas informacja. Przechodzimy  

 

856 

01:15:11.700 --> 01:15:19.000 

do punktu 8. Punkt 8.1. Druk numer 469 w sprawie programu współpracy  

 

857 

01:15:19.000 --> 01:15:24.500 

gmin Sulechów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi  

 

858 

01:15:24.500 --> 01:15:28.600 

działalność pożytku publicznego na rok 2022.  

 

859 

01:15:28.600 --> 01:15:30.600 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

860 

01:15:30.600 --> 01:15:34.900 

głośnym punkcie? Nie widzę.  

 

861 

01:15:34.900 --> 01:15:39.900 

Bardzo proszę, pan radny Roman Rakowski. Dziękuję, panie  
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862 

01:15:39.900 --> 01:15:44.300 

przewodniczący. Pod rząd 3 razy. Panie burmistrzu, mam  

 

863 

01:15:44.300 --> 01:15:48.700 

prośbę w imieniu radnych, części przynajmniej radnych, że  

 

864 

01:15:48.700 --> 01:15:53.800 

w przyszłości jak będą ustalane już przez pana burmistrza wypracowane  

 

865 

01:15:53.800 --> 01:15:58.900 

kwoty dofinansowania do tych stowarzyszeń i organizacji bardzo  

 

866 

01:15:58.900 --> 01:16:02.700 

bym prosił, żeby wcześniej poinformować radnych, skonsultować to z  

 

867 

01:16:02.700 --> 01:16:08.400 

nami. Dlatego, że niestety docierają do nas informacje o,  

 

868 

01:16:08.400 --> 01:16:12.200 

ich zdaniem oczywiście, tych którzy nam to przekazują, niesprawiedliwym  

 

869 

01:16:12.200 --> 01:16:15.400 

podziale środków. Jeżeli my mamy za coś odpowiadać to chcielibyśmy  

 

870 

01:16:15.400 --> 01:16:18.100 

wiedzieć z czego to wynika dokładnie i dlatego bardzo bym  

 

871 

01:16:18.100 --> 01:16:22.500 

prosił, że w przyszłości, bo ta uchwała to jest co innego,  

 

872 

01:16:22.500 --> 01:16:26.800 

a finansowanie organizacji i stowarzyszeń to jest co innego.  

 

873 

01:16:26.800 --> 01:16:30.500 

Jeśli to będzie możliwe, żeby nas wcześniej poinformować przed  

 

874 

01:16:30.500 --> 01:16:35.100 

już faktem tym ostatecznym. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo,  
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875 

01:16:35.100 --> 01:16:39.800 

proszę panie burmistrzu. Ja o udzielenie odpowiedzi poprosiłbym  

 

876 

01:16:39.800 --> 01:16:43.000 

panią Marzenę Arendt-Wilczyńską, natomiast chciałem zauważyć, że  

 

877 

01:16:43.000 --> 01:16:47.600 

państwo jako radni macie swoich przedstawicieli i braliście udział  

 

878 

01:16:47.600 --> 01:16:51.000 

przy podejmowaniu właśnie decyzji.  

 

879 

01:16:51.000 --> 01:16:55.200 

Jesteście również członkami Gminnej Rady Pożytku Publicznego, która  

 

880 

01:16:55.200 --> 01:16:59.900 

na dobrą sprawę to państwo wiece od lat akceptuje wskazanie  

 

881 

01:16:59.900 --> 01:17:03.000 

właśnie Gminnej Rady Pożytku. Pani Marzeno, czy mogłaby pani  

 

882 

01:17:03.000 --> 01:17:09.100 

uzupełnić? Dzień dobry, przepraszam, akurat miałam inny  

 

883 

01:17:09.100 --> 01:17:11.800 

telefon. Bardzo bym prosiła o powtórzenie pytania, bo  

 

884 

01:17:11.800 --> 01:17:15.400 

rozumiem, że jesteśmy przy programie współpracy, tak? Pan radny  

 

885 

01:17:15.400 --> 01:17:23.700 

Roman Rakowski prosił, aby radni byli przed zatwierdzaniem kwot informowani  

 

886 

01:17:23.700 --> 01:17:29.200 

o tym jakie te kwoty miałyby być dla organizacji pozarządowych udzielane.  

 

887 

01:17:29.200 --> 01:17:32.900 

Ja starałem się powiedzieć, że radni są również członkami Gminnej  

 

888 
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01:17:32.900 --> 01:17:36.700 

Rady Pożytku, tak? I wtedy kiedy następuje ta konsultacja, oczywiście projektu wcześniej,  

 

889 

01:17:36.700 --> 01:17:43.500 

który był miesiąc wcześniej. Jeśli mogę przypomnieć ścieżkę  

 

890 

01:17:43.500 --> 01:17:47.000 

to program współpracy uchwalony jest po konsultacjach, a  

 

891 

01:17:47.000 --> 01:17:50.800 

żeby były te konsultacje musi być najpierw podjęty projekt  

 

892 

01:17:50.800 --> 01:17:54.400 

programu współpracy. Projekt był przyjęty przez radę miejską we  

 

893 

01:17:54.400 --> 01:17:59.800 

wrześniu. Później przeprowadziliśmy konsultacje w 2  

 

894 

01:17:59.800 --> 01:18:04.200 

formach, opinii pisemnej i spotkania, zebrania konsultacyjnego, na  

 

895 

01:18:04.200 --> 01:18:07.800 

którym również byli członkowie Gminnej Rady Pożytku Publicznego  

 

896 

01:18:07.800 --> 01:18:13.600 

i zaproszenia zostały wysłane, 7 członków rady uczestniczyło w  

 

897 

01:18:13.600 --> 01:18:20.300 

tym zebraniu. Jestem trochę zaskoczona, że te kwoty nie  

 

898 

01:18:20.300 --> 01:18:24.900 

były wiadome, ponieważ również w czerwcu było spotkanie Rady  

 

899 

01:18:24.900 --> 01:18:31.900 

Pożytku w związku z wynikami, z protokołem Komisji Rewizyjnej,  

 

900 

01:18:31.900 --> 01:18:36.400 

na tym spotkaniu był również pan Sebastian Różycki i  

 

901 

01:18:36.400 --> 01:18:41.000 
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wówczas Rada Pożytku podjęła decyzję, że pozostawiamy kwoty  

 

902 

01:18:41.000 --> 01:18:43.700 

przeznaczone dla organizacji pozarządowych, a właściwie na  

 

903 

01:18:43.700 --> 01:18:47.100 

realizację zadań publicznych przez organizacje pozarządowe na  

 

904 

01:18:47.100 --> 01:18:50.800 

poziomie z tego roku. I to właściwie już od czerwca było  

 

905 

01:18:50.800 --> 01:18:56.100 

podawane do publicznej wiadomości skąd właśnie takie kwoty.  

 

906 

01:18:56.100 --> 01:18:59.500 

Mam nadzieję, że wyjaśniłam.  

 

907 

01:18:59.500 --> 01:19:01.900 

Jeśli ktoś jeszcze trzeba dopowiedzieć, to bardzo proszę.  

 

908 

01:19:01.900 --> 01:19:06.100 

Dziękuję, ad vocem pan radny Roman Rakowski. Bardzo krótko,  

 

909 

01:19:06.100 --> 01:19:10.800 

pani Marzeno, ja nie mówię o programie, pani może nie słyszała, ale jak zadawałem  

 

910 

01:19:10.800 --> 01:19:14.900 

pytanie. Ja nie mówię o samym programie, tylko i o środkach jakie  

 

911 

01:19:14.900 --> 01:19:17.700 

w tym programie są zapisane, bo to wszyscy wiemy. Bo  

 

912 

01:19:17.700 --> 01:19:22.200 

ja mówię o sugestii niektórych stowarzyszeń, organizacji, które mówią,  

 

913 

01:19:22.200 --> 01:19:26.000 

że kwoty, które są bezpośrednio im przyznawane nie są  

 

914 

01:19:26.000 --> 01:19:29.200 

według nich sprawiedliwe. A ja teraz nie chcę wiedzieć czy  
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915 

01:19:29.200 --> 01:19:32.600 

one są, czy nie, tylko chcielibyśmy wcześniej mieć taką  

 

916 

01:19:32.600 --> 01:19:36.200 

informację na jakiej podstawie przyznano i iksińskiemu 10  

 

917 

01:19:36.200 --> 01:19:40.200 

zł, a drugiemu 15. A kwota, która jest zapisana do programu  

 

918 

01:19:40.200 --> 01:19:44.400 

tutaj nic nie ma. Rozumiemy się. I to nie jest kwestia dzisiejszego  

 

919 

01:19:44.400 --> 01:19:47.500 

dnia, czy podjęcie dzisiejszej uchwały, tylko w przyszłości już  

 

920 

01:19:47.500 --> 01:19:50.200 

przyznawania konkretnych kwot dla stowarzyszeń, tylko o  

 

921 

01:19:50.200 --> 01:19:54.000 

to chodziło. Dziękuję bardzo.  

 

922 

01:19:54.000 --> 01:19:58.800 

Jeszcze chciałam dopowiedzieć, bazujemy oczywiście na  

 

923 

01:19:58.800 --> 01:20:02.700 

dotychczasowej współpracy i na tym na czym polegają dane  

 

924 

01:20:02.700 --> 01:20:05.500 

zadania. Oczywiście jeżeli na przykład mówimy o klubach sportowych,  

 

925 

01:20:05.500 --> 01:20:10.800 

które działają w ligach, czy Związku Piłki Nożnej, czy  

 

926 

01:20:10.800 --> 01:20:16.000 

Związku Piłki Siatkowej zdajemy sobie sprawę, że te kwoty  

 

927 

01:20:16.000 --> 01:20:20.000 

muszą być nieco większe, niż na przykład jednorazowe pikniki,  
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928 

01:20:20.000 --> 01:20:23.800 

czy jednorazowe turnieje. No i tak jak mówię, to bazujemy na  

 

929 

01:20:23.800 --> 01:20:26.900 

doświadczeniu i na miasto samych organizacji pozarządowych.  

 

930 

01:20:26.900 --> 01:20:30.500 

Oczywiście jeżeli mielibyśmy zrealizować wszystkie żądania  

 

931 

01:20:30.500 --> 01:20:34.300 

no to podejrzewam, że dziesięciokrotnie kwota wyższa musiałaby być  

 

932 

01:20:34.300 --> 01:20:37.400 

przeznaczona na wszystkie zadania.  

 

933 

01:20:37.400 --> 01:20:40.200 

Także bazujemy przede wszystkim na doświadczeniu, na  

 

934 

01:20:40.200 --> 01:20:43.400 

tym w jaki sposób były wykonywane te zadania.  

 

935 

01:20:43.400 --> 01:20:47.700 

Czy ktoś może pozyskiwać sponsorów. Jak wyglądają finanse  

 

936 

01:20:47.700 --> 01:20:51.200 

danego klubu i na jakim zadaniu tak naprawdę nam najbardziej zależy.  

 

937 

01:20:51.200 --> 01:20:55.200 

Jeszcze. Dziękuję bardzo, proszę jeszcze raz.  

 

938 

01:20:55.200 --> 01:21:01.900 

Jeszcze raz. Pani Marzenko, akurat procedury to znam i  

 

939 

01:21:01.900 --> 01:21:05.300 

ja nie mówię do tego, o tym co pani powiedziała, że tym  

 

940 

01:21:05.300 --> 01:21:09.400 

klubom sportowym siatkówka, koszykówka, piłka nożna i  

 

941 
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01:21:09.400 --> 01:21:13.500 

tak dalej. Ja mówię o tym, że część stowarzyszeń ma pretensje  

 

942 

01:21:13.500 --> 01:21:18.700 

co do wysokości i z czego wynika, że dostał klub na przykład  

 

943 

01:21:18.700 --> 01:21:22.500 

na tym samym poziomie jeden ma 20 000, drugi ma 10 000.  

 

944 

01:21:22.500 --> 01:21:26.600 

Żeby to wyjaśnić. Bo nam się wydaje, nam jako radnym, czy  

 

945 

01:21:26.600 --> 01:21:30.300 

wam jako tworzącym budżet wydaje się, że wszystko jest  

 

946 

01:21:30.300 --> 01:21:33.500 

okej. A ci, którzy bezpośrednio dotykają i ich dotyczy to  

 

947 

01:21:33.500 --> 01:21:36.500 

on uważają, że troszeczkę jest Nie tak. Dlatego proszą nas  

 

948 

01:21:36.500 --> 01:21:41.700 

o to, proszę, żebyśmy mieli możliwość wcześniej no zapoznania  

 

949 

01:21:41.700 --> 01:21:44.600 

się z tym, żeby w razie czego również przy podpowiedzieć, czy  

 

950 

01:21:44.600 --> 01:21:48.200 

wytłumaczyć tym stowarzyszeniom, że jednak nie dostajecie bo.  

 

951 

01:21:48.200 --> 01:21:51.300 

Bo on wie pani, że zawsze my prosto współpracowaliśmy. Wie pani  

 

952 

01:21:51.300 --> 01:21:54.600 

doskonale, że zawsze będą pretensje. Ale chodzi tylko o  

 

953 

01:21:54.600 --> 01:21:58.500 

to, żebyśmy wcześniej mogli w jaki sposób również jako  

 

954 

01:21:58.500 --> 01:22:02.200 
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radni zapoznać się z tym, żeby później w jaki sposób tłumacząc  

 

955 

01:22:02.200 --> 01:22:06.000 

się przed tymi szefami, czy innymi osobami z tych stowarzyszeń,  

 

956 

01:22:06.000 --> 01:22:11.000 

mówić o konkretach, a nie bujać. Bo to przepraszam za wyrażenie,  

 

957 

01:22:11.000 --> 01:22:14.900 

ale tak to wygląda. Także ja tutaj nie będę się odnosił do tego  

 

958 

01:22:14.900 --> 01:22:20.200 

co pani powiedziała, pani ma rację. Tylko dla jasności wiadomo.  

 

959 

01:22:20.200 --> 01:22:24.000 

Aha, jeszcze jedną rzecz. My musimy unikać jednej rzeczy.  

 

960 

01:22:24.000 --> 01:22:30.000 

Że ktoś, kto jest operatywny i pozyskuje środki sponsorów to  

 

961 

01:22:30.000 --> 01:22:33.200 

jest wtedy, przepraszam za wyrażenie, bity, że będzie miał  

 

962 

01:22:33.200 --> 01:22:37.600 

mniej. To jest jego sprawa. To on musi ustalić sztywne kryteria,  

 

963 

01:22:37.600 --> 01:22:41.100 

które będą dotyczyły tych wszystkich klubów i stowarzyszeń.  

 

964 

01:22:41.100 --> 01:22:44.600 

A to, że jest ktoś bardziej obrotny, że więcej zyskuje to  

 

965 

01:22:44.600 --> 01:22:47.700 

już jest jego sprawa. On może mieć potrzeby na 20, a  

 

966 

01:22:47.700 --> 01:22:51.800 

zyska 100 000. I oczywiście możemy dyskutować z nim wtedy  

 

967 

01:22:51.800 --> 01:22:55.000 

czy dofinansowanie takie mu wystarczy, ale nie możemy go  
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968 

01:22:55.000 --> 01:22:58.400 

karać za to, że jest bardzo operatywny. Takie jest moje  

 

969 

01:22:58.400 --> 01:23:01.900 

zdanie w tym momencie, co odnoszę się tego co pani powiedziała.  

 

970 

01:23:01.900 --> 01:23:05.300 

Dziękuję bardzo, już więcej nie będę w tej materii dzisiaj mówił. Dziękuję.  

 

971 

01:23:05.300 --> 01:23:08.900 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Zatem przejdźmy  

 

972 

01:23:08.900 --> 01:23:13.200 

do głosowania. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu  

 

973 

01:23:13.200 --> 01:23:16.800 

na swoich urządzeniach. Druk numer 469.  

 

974 

01:23:16.800 --> 01:23:30.200 

Za 18 radnych, 0 radnych przeciw, 0 radnych wstrzymujących się.  

 

975 

01:23:30.200 --> 01:23:33.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do  

 

976 

01:23:33.200 --> 01:23:39.000 

kolejnego punktu. Punkt 8.2. Druk numer 470 o utracie mocy  

 

977 

01:23:39.000 --> 01:23:42.300 

uchwały w sprawie powołania powołania Młodzieżowej Rady  

 

978 

01:23:42.300 --> 01:23:45.500 

Gminy Sulechów nadania jej statutu. Czy ktoś z państwa radnych lub  

 

979 

01:23:45.500 --> 01:23:48.400 

pan burmistrz chce zabrać głos tym punkcie? Szanowni Państwo,  

 

980 

01:23:48.400 --> 01:23:55.400 

ja bym chciał tylko zgłosić poprawkę do druku 470 i  
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981 

01:23:55.400 --> 01:24:01.600 

w publikatorze, w podstawie prawnej dopiszmy i 1834, tak?  

 

982 

01:24:01.600 --> 01:24:04.500 

To wypłynęło, z tego co pamiętam w trakcie posiedzeń komisji.  

 

983 

01:24:04.500 --> 01:24:13.000 

W publikatorze w podstawie prawnej w uchwale dopiszmy i  

 

984 

01:24:13.000 --> 01:24:16.600 

1834.  

 

985 

01:24:16.600 --> 01:24:19.900 

Czy ktoś jeszcze z państwa radnych chce zabrać głos w  

 

986 

01:24:19.900 --> 01:24:24.200 

tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania.  

 

987 

01:24:24.200 --> 01:24:28.400 

Na początek poprawki do uchwały o Młodzieżowej Radzie Gminy  

 

988 

01:24:28.400 --> 01:24:32.000 

Sulechów. Poprawka dotyczy publikatora. Bardzo proszę państwa  

 

989 

01:24:32.000 --> 01:24:49.000 

radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Pani Krystyno.  

 

990 

01:24:49.000 --> 01:24:53.200 

Dziękuję.  

 

991 

01:24:53.200 --> 01:24:57.600 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że poprawka została przyjęta jednogłośnie.  

 

992 

01:24:57.600 --> 01:25:00.900 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu nad całym  

 

993 

01:25:00.900 --> 01:25:04.900 

drukiem 470 wraz z przyjętą poprawką.  

 

994 



Strona 73 z 184 

 

01:25:04.900 --> 01:25:20.800 

Bardzo proszę o oddanie głosu Dziękuję.  

 

995 

01:25:20.800 --> 01:25:24.100 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

996 

01:25:24.100 --> 01:25:29.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu, druk numer 471 w sprawie  

 

997 

01:25:29.500 --> 01:25:32.300 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w gminie  

 

998 

01:25:32.300 --> 01:25:35.200 

Sulechów. Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce  

 

999 

01:25:35.200 --> 01:25:41.500 

zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę, panie burmistrzu. Szanowni  

 

1000 

01:25:41.500 --> 01:25:45.900 

Państwo, ja poproszę o zabranie głosu pana Marcina Fafułę  

 

1001 

01:25:45.900 --> 01:25:49.600 

celem pewnego wprowadzenia do tej uchwały.  

 

1002 

01:25:49.600 --> 01:25:52.900 

Chodzi oczywiście o to, ze temat ten był omawiany na komisji, ale  

 

1003 

01:25:52.900 --> 01:25:58.600 

bardzo proszę pana skarbnika. Szanowni Państwo, omówiliśmy na komisji  

 

1004 

01:25:58.600 --> 01:26:04.200 

przy opracowaniu projektu budżetu nam wyszła bardzo duża  

 

1005 

01:26:04.200 --> 01:26:08.600 

strata dochodów bieżących. Dodatkowo mocno wzrosły wydatki  

 

1006 

01:26:08.600 --> 01:26:13.300 

bieżące. I żeby tą dziurę budżetową choć w minimalnym stopniu  

 

1007 

01:26:13.300 --> 01:26:19.100 
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zakopać potrzebujemy tutaj państwa pomocy związanej właśnie ze  

 

1008 

01:26:19.100 --> 01:26:22.800 

wzrostem podatku od nieruchomości. Jest to kwota symboliczna 5%.  

 

1009 

01:26:22.800 --> 01:26:26.000 

Dochody szacujemy po przypisie na kwotę 750 000.  

 

1010 

01:26:26.000 --> 01:26:30.200 

Podatek wpłynie na kwotę między 500, a 550 000.  

 

1011 

01:26:30.200 --> 01:26:35.000 

Nie to bardzo duża, ale pozwoli nam na lekki oddech w przyszłym roku.  

 

1012 

01:26:35.000 --> 01:26:38.500 

Także dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

1013 

01:26:38.500 --> 01:26:42.400 

Czy coś jeszcze chce zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę,  

 

1014 

01:26:42.400 --> 01:26:48.000 

pan radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo.  

 

1015 

01:26:48.000 --> 01:26:53.800 

Podatki zawsze wrażliwy nieco temat.  

 

1016 

01:26:53.800 --> 01:27:00.500 

Ale trzeba powiedzieć jak sprawy się mają w zakresie procentowych  

 

1017 

01:27:00.500 --> 01:27:04.700 

podwyżek. Mówiłem to już na komisji, ale może nie zostało  

 

1018 

01:27:04.700 --> 01:27:09.700 

to dostrzeżone. Pan burmistrz proponuje podwyżki w niektórych  

 

1019 

01:27:09.700 --> 01:27:19.200 

aspektach, te podwyżki są wyższe, niż wzrost stawek maksymalnych  

 

1020 

01:27:19.200 --> 01:27:26.900 

zakładanych na rok 2022 w stosunku do roku 2021.  



Strona 75 z 184 

 

 

1021 

01:27:26.900 --> 01:27:34.600 

Oczywiście pamiętam, że na rok 2020 nie było podwyżki podatku,  

 

1022 

01:27:34.600 --> 01:27:39.500 

co pan bardzo słusznie, pan przepraszam, pan radny Zbigniew  

 

1023 

01:27:39.500 --> 01:27:43.700 

Trompa bardzo słusznie uzasadniał to w tamtym roku.  

 

1024 

01:27:43.700 --> 01:27:52.200 

Ale trzeba powiedzieć, że w tym roku sprawa jest bardziej gorszą  

 

1025 

01:27:52.200 --> 01:27:58.400 

jeżeli chodzi o możliwości finansowe zarówno przedsiębiorców, jak  

 

1026 

01:27:58.400 --> 01:28:05.600 

i mieszkańców. Same wynagrodzenia, minimalne wynagrodzenie wzrasta  

 

1027 

01:28:05.600 --> 01:28:10.400 

ponad 7%, 7,8% chyba, które są.  

 

1028 

01:28:10.400 --> 01:28:14.900 

Ale inflacja ma być w styczniu już ponad 7%.  

 

1029 

01:28:14.900 --> 01:28:22.900 

6,8 się mówi teraz procentów. Gaz wzrósł ponad w niektórych sprawach  

 

1030 

01:28:22.900 --> 01:28:27.800 

ponad 100%. Wzrost, który bardzo mocno odbija się na  

 

1031 

01:28:27.800 --> 01:28:34.300 

kieszeni naszych mieszkańców. I tak trzeba powiedzieć, że inflacja  

 

1032 

01:28:34.300 --> 01:28:38.400 

no to trzeba jednak się przyjrzeć temu co ci wyżsi, ci  

 

1033 

01:28:38.400 --> 01:28:41.600 

co się na tym znają, bo ja się tak nie znam na tym, proponują  
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1034 

01:28:41.600 --> 01:28:44.800 

do budżetu. I planowana inflacja do projektu budżetu na  

 

1035 

01:28:44.800 --> 01:28:50.000 

rok 2022, przyjęta zresztą przez rząd jest 2,8%.  

 

1036 

01:28:50.000 --> 01:28:54.800 

Przewidywana inflacja przez NBP, to też jest najwyższy organ  

 

1037 

01:28:54.800 --> 01:28:58.800 

jeżeli chodzi o pieniądze powiedzmy w Polsce, pilnowanie tej  

 

1038 

01:28:58.800 --> 01:29:02.600 

inflacji na rok 2022 to jest 4,5%.  

 

1039 

01:29:02.600 --> 01:29:07.100 

Mówię całoroczny, bo NBP mówi, że ponad 7% może być jeszcze  

 

1040 

01:29:07.100 --> 01:29:11.200 

styczeń, luty. Ale mówimy o inflacji całorocznej.  

 

1041 

01:29:11.200 --> 01:29:15.000 

A jak my się to kształtujemy w tej propozycji pana burmistrza?  

 

1042 

01:29:15.000 --> 01:29:21.700 

Wymienię kilka tylko punktów. Budynki i ich części mieszkalne,  

 

1043 

01:29:21.700 --> 01:29:24.600 

czyli to co ludzie bezpośrednio muszą teraz wydać ze swojego  

 

1044 

01:29:24.600 --> 01:29:30.300 

portfela, mieszkańcy. Planowany wzrost jest o 5,41%.  

 

1045 

01:29:30.300 --> 01:29:36.900 

Przy maksymalnym wzroście w roku 2021 o 4,71%.  

 

1046 

01:29:36.900 --> 01:29:43.300 

Czyli wyższy. Budynki i ich części związane z prowadzeniem działalności  

 

1047 



Strona 77 z 184 

 

01:29:43.300 --> 01:29:50.100 

gospodarczej, to pan burmistrz proponuje 4,99%, a wzrost  

 

1048 

01:29:50.100 --> 01:29:55.400 

maksymalnej stawki jest 3,62%. Budynki zajęte na garaże.  

 

1049 

01:29:55.400 --> 01:30:00.600 

Te garaże nie wiem czemu są jakoś dziwnie, nie w każdej gminie  

 

1050 

01:30:00.600 --> 01:30:04.800 

tak jest, trzeba powiedzieć, wyodrębniane od pomieszczeń tych  

 

1051 

01:30:04.800 --> 01:30:10.600 

gospodarczych. A przecież tak naprawdę jakby się zapytać się Głównego Inspektora  

 

1052 

01:30:10.600 --> 01:30:15.400 

Nadzoru Budowlanego kiedy jest garażem, a kiedy pomieszczeniem, to  

 

1053 

01:30:15.400 --> 01:30:18.900 

nie jest nawet ta nazwa co jest wpisana w katastrze, tylko  

 

1054 

01:30:18.900 --> 01:30:22.200 

to jest sposób użytkowania. Jeśli ktoś ma pomieszczenie, a  

 

1055 

01:30:22.200 --> 01:30:25.500 

nagle tam stawia samochód to powinien płacić podatek od  

 

1056 

01:30:25.500 --> 01:30:28.900 

garażu. No coś tu, wydawało mi się zawsze o to walczyłem, żeby  

 

1057 

01:30:28.900 --> 01:30:32.800 

te pozycje były razem, tak jak w innych gminach, ale rozdziela  

 

1058 

01:30:32.800 --> 01:30:36.200 

się te garaże, bo jak ktoś ma samochód to chyba jest bardziej  

 

1059 

01:30:36.200 --> 01:30:40.900 

bogaty. W każdym bądź razie za garaże ja proponuję, żeby  

 

1060 

01:30:40.900 --> 01:30:43.500 
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w następnym roku jednak się przyjrzeć, żeby to była jedna  

 

1061 

01:30:43.500 --> 01:30:47.900 

stawka podatkowa, pomieszczenia pozostałe z garażami. Budynki  

 

1062 

01:30:47.900 --> 01:30:51.900 

zajęte na garaże pan burmistrz proponuje 4,95, a stawka maksymalna  

 

1063 

01:30:51.900 --> 01:30:55.000 

rośnie o 3,7%.  

 

1064 

01:30:55.000 --> 01:31:00.000 

Budynki na prowadzenie działalności gospodarczej wzrost tu  

 

1065 

01:31:00.000 --> 01:31:04.000 

jest najwyższy, ciut wyższy, niż dla budynków mieszkalnych.  

 

1066 

01:31:04.000 --> 01:31:10.300 

Czyli wzrost się planuje na 5,56%, a maksymalny wzrost jest  

 

1067 

01:31:10.300 --> 01:31:18.200 

4,04%. W pozostałych to wszyscy płacimy już, 4,17% propozycja  

 

1068 

01:31:18.200 --> 01:31:23.300 

pana burmistrza, a maksymalny wzrost jest 3,85%.  

 

1069 

01:31:23.300 --> 01:31:27.100 

I tak się dobija tych naszych mieszkańców. Chcę powiedzieć, że  

 

1070 

01:31:27.100 --> 01:31:31.500 

kwota wzrostu przy budynkach mieszkalnych jest nieco ponad  

 

1071 

01:31:31.500 --> 01:31:36.100 

34 000 rocznie. Ja nie wiem czemu to tak się daje tym  

 

1072 

01:31:36.100 --> 01:31:39.100 

ludziom, żeby jeszcze wyłożyli. Tam żaden pieniądz nie  

 

1073 

01:31:39.100 --> 01:31:45.700 

jest dla gminy te 34 000 w porównaniu do pełnego wzrostu.  
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1074 

01:31:45.700 --> 01:31:49.200 

Ale jednak trzeba śrubę troszeczku przykręcić.  

 

1075 

01:31:49.200 --> 01:31:53.100 

Pamiętajmy, że ludzie ponoszą opłaty z różnych stron, z  

 

1076 

01:31:53.100 --> 01:31:57.900 

każdej strony zwyżka, zwyżka, a my jako gospodarze tego  

 

1077 

01:31:57.900 --> 01:32:02.500 

wtedy, gdy możemy brać podatki, to musimy je brać.  

 

1078 

01:32:02.500 --> 01:32:05.500 

Bo z czegoś trzeba żyć. Ale wtedy, gdy dla mieszkańców i  

 

1079 

01:32:05.500 --> 01:32:09.600 

firm bardzo mocno są przytoczone podwyżki z innych stron,  

 

1080 

01:32:09.600 --> 01:32:13.100 

to my jako gospodarz musimy powiedzieć hola, hola, my  

 

1081 

01:32:13.100 --> 01:32:17.300 

powinniśmy teraz pomóc im w tym właśnie momencie. Całe  

 

1082 

01:32:17.300 --> 01:32:19.600 

życie człowiek płaci podatki, to w tym momencie jak jest  

 

1083 

01:32:19.600 --> 01:32:23.100 

tak duża inflacja i takie duże obciążenia, do teraz postarajmy  

 

1084 

01:32:23.100 --> 01:32:26.300 

się nie dokładać im tego tutaj, żeby jeszcze.  

 

1085 

01:32:26.300 --> 01:32:30.800 

Ale my dokładamy powyżej wzrostu, co jest niezrozumiałe.  

 

1086 

01:32:30.800 --> 01:32:34.300 

Duży oczywiście wzrost jest na gruntach związanych z  
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1087 

01:32:34.300 --> 01:32:38.500 

prowadzeniem działalności. No tu jest wzrost kwoty 150,  

 

1088 

01:32:38.500 --> 01:32:43.200 

160 000. Tutaj jest ten duży wzrost, aczkolwiek ta podwyżka  

 

1089 

01:32:43.200 --> 01:32:47.300 

jest najwyższa, 5,56. Druga co do wielkości podwyżka to  

 

1090 

01:32:47.300 --> 01:32:51.600 

jest dla ludzi i naszych mieszkańców, wyborców 5,41.  

 

1091 

01:32:51.600 --> 01:32:56.500 

Z czym się nie mogę specjalnie zgodzić. Chcę powiedzieć, że nie rozumiem  

 

1092 

01:32:56.500 --> 01:33:00.900 

polityki w tym zakresie. Jeżeli by było to na granicach nawet  

 

1093 

01:33:00.900 --> 01:33:06.700 

przewidywanej inflacji NBP 4,5% poniżej progu, to bym głosu nie  

 

1094 

01:33:06.700 --> 01:33:10.900 

zabrał, ale aż tak trzeba im jeszcze dokopać, że tak się  

 

1095 

01:33:10.900 --> 01:33:15.000 

wyrażę w cudzysłowie, tym mieszkańcom? To jest jeden element.  

 

1096 

01:33:15.000 --> 01:33:18.600 

Drugi element, nie rozumiem polityki pana burmistrza. W  

 

1097 

01:33:18.600 --> 01:33:23.300 

tamtym roku mówiłem o podatkach, teraz też. Gdyby przyjąć  

 

1098 

01:33:23.300 --> 01:33:30.100 

tamtą koncepcję z tamtego roku, że ustalamy podatki maksymalne,  

 

1099 

01:33:30.100 --> 01:33:35.600 

nie pomyliłem się, maksymalnych kwot mówiąc w ten sposób,  

 

1100 
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01:33:35.600 --> 01:33:40.300 

że na przykład dla mieszkańców ustalamy maksymalne kwoty,  

 

1101 

01:33:40.300 --> 01:33:44.400 

a różnica z tego, to ją wyrównujemy poprzez dopłatę na  

 

1102 

01:33:44.400 --> 01:33:47.800 

przykład do śmieci milion zł. Tak, żeby w mieszkaniu się  

 

1103 

01:33:47.800 --> 01:33:54.300 

wróciło. Jeżeli chodzi o przedsiębiorców tyle uzyskujemy pieniędzy i  

 

1104 

01:33:54.300 --> 01:33:58.000 

to wspólnie je podzielmy gdzie. Ale co co byśmy uzyskali?  

 

1105 

01:33:58.000 --> 01:34:04.800 

Już w tym roku 2022, w następnym roku byliśmy uzyskali wyższy  

 

1106 

01:34:04.800 --> 01:34:09.700 

wskaźnik subwencji. I ten wyższy wskaźnik subwencji byłby oczywiście  

 

1107 

01:34:09.700 --> 01:34:14.900 

dla nas przychodem i to byłby realny przychód, czy dochód  

 

1108 

01:34:14.900 --> 01:34:19.600 

to się chyba nazywa. Dochód realny by był w roku 2022.  

 

1109 

01:34:19.600 --> 01:34:23.300 

Gdybyśmy w tym roku to zrobili to oczywiście ten wskaźnik przechodzi  

 

1110 

01:34:23.300 --> 01:34:27.500 

na następny rok 2023, nie w roku 2022.  

 

1111 

01:34:27.500 --> 01:34:32.500 

To się tak nie odbywa. Ale kiedyś można by to zrobić. A takie rzucanie  

 

1112 

01:34:32.500 --> 01:34:37.000 

troszeczkę powyżej żeby dać, żeby zabrać bez koncepcji, bez  

 

1113 

01:34:37.000 --> 01:34:41.300 
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strategii jak to jest da mnie jest niezrozumiałe.  

 

1114 

01:34:41.300 --> 01:34:48.900 

Ci, którzy będą stawki maksymalne wyrównując jednocześnie ten  

 

1115 

01:34:48.900 --> 01:34:53.400 

wzrost mieszkańcom, jeszcze raz się powtórzę, na przykład poprzez  

 

1116 

01:34:53.400 --> 01:35:01.100 

dopłaty do śmieci, być może poprzez dopłatę do wody i  

 

1117 

01:35:01.100 --> 01:35:06.300 

odprowadzania ścieków, która no prawdopodobnie nastąpi jeżeli  

 

1118 

01:35:06.300 --> 01:35:10.300 

taryfa zostanie zatwierdzona to 22 czerwca będzie ten  

 

1119 

01:35:10.300 --> 01:35:13.400 

wzrost, a teraz płacimy ze stawką poprzednią.  

 

1120 

01:35:13.400 --> 01:35:20.000 

Być może tym ludziom dopłacić tak, żeby się kasa powiedzmy w budżecie domowym zgadzała.  

 

1121 

01:35:20.000 --> 01:35:26.100 

Tak w tym wypadku ta propozycja była, mówię to w imieniu Klubu  

 

1122 

01:35:26.100 --> 01:35:30.300 

Forum, jest nie do przyjęcia po prostu. Brak strategii jak  

 

1123 

01:35:30.300 --> 01:35:37.100 

ma być z tym, a po drugie nie ten czas. Przez okres no  

 

1124 

01:35:37.100 --> 01:35:41.700 

nie wiem ile tam jestem lat, 20 niecałe chyba, to akurat  

 

1125 

01:35:41.700 --> 01:35:47.600 

teraz z tą inflacją, która jest to jest najgorszy moment  

 

1126 

01:35:47.600 --> 01:35:51.400 

do podniesienia podatków. Dla ludzi oczywiście i firm.  
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1127 

01:35:51.400 --> 01:35:56.000 

Najgorszy przez te 20 lat. I akurat w tym momencie nie  

 

1128 

01:35:56.000 --> 01:35:59.300 

powinniśmy tego robić. Nawet za cenę, że jedną drogę zrobimy  

 

1129 

01:35:59.300 --> 01:36:03.900 

mniej, czy coś gdzieś tam nie tego. Pieniądze nie wiem  

 

1130 

01:36:03.900 --> 01:36:07.600 

jak to się liczy, ale 2,5 miliona mówimy, że chcemy spłacić  

 

1131 

01:36:07.600 --> 01:36:13.800 

wcześniej nasze zobowiązania, które są.  

 

1132 

01:36:13.800 --> 01:36:18.100 

To pieniądze jakieś są. Ja wiem, to się inaczej liczy, inaczej  

 

1133 

01:36:18.100 --> 01:36:20.600 

to wychodzi. Nie jest to wprost przyłożenie, nie będę się  

 

1134 

01:36:20.600 --> 01:36:24.100 

licytował z panem skarbnikiem, ale oczywiście rozumiemy, że  

 

1135 

01:36:24.100 --> 01:36:30.200 

wprost, ale to są pieniądze. Może nie w tym czasie czas  

 

1136 

01:36:30.200 --> 01:36:35.600 

spłatę zrobić. Ja powiem, że dopowiem to może, pan były burmistrz,  

 

1137 

01:36:35.600 --> 01:36:39.400 

pan Roman Rakowski, który tam sobie spokojnie siedział, teraz  

 

1138 

01:36:39.400 --> 01:36:48.000 

się poderwał troszeczkę, to było za jego kadencji największe dobro  

 

1139 

01:36:48.000 --> 01:36:53.500 

i największy błąd. Wcześniejsze na siłę spłacanie zobowiązań,  
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1140 

01:36:53.500 --> 01:36:57.300 

tych kredytów. Dlatego, że nie było na inne rzeczy tutaj  

 

1141 

01:36:57.300 --> 01:37:01.000 

pieniędzy, ale chciał wyprostować. Wyprostować, żeby można  

 

1142 

01:37:01.000 --> 01:37:09.200 

było wejść normalnie w następny okres i ściągać pieniądze, dofinansowania  

 

1143 

01:37:09.200 --> 01:37:12.400 

różnego rodzaju, taki był plan. Nie zdążył niestety. Ale  

 

1144 

01:37:12.400 --> 01:37:16.100 

tutaj tak samo trzeba płacić, czy warto, być może gdzieś  

 

1145 

01:37:16.100 --> 01:37:22.300 

trzeba się zatrzymać. Na pewno jeżeli chodzi o podwyżki, wszelkiego rodzaju  

 

1146 

01:37:22.300 --> 01:37:27.200 

podwyżki bardzo dobrze, była obniżka za odpady komunalne, z  

 

1147 

01:37:27.200 --> 01:37:30.400 

tego się cieszę. Też myślę, że można więcej było. To  

 

1148 

01:37:30.400 --> 01:37:34.200 

jest też duży plus dla wszystkich, którzy się do tego przyczynili.  

 

1149 

01:37:34.200 --> 01:37:37.700 

Nie będę licytował tutaj, dla firm, dla pana burmistrza, ludzi  

 

1150 

01:37:37.700 --> 01:37:41.300 

pana burmistrza, dla rady, że zostało obniżone to, na pewno  

 

1151 

01:37:41.300 --> 01:37:45.000 

dla skarbnika. No bo to 4 zł to bardzo dużo, bardzo dużo.  

 

1152 

01:37:45.000 --> 01:37:49.900 

Zawsze pieniędzy na rynku trochę zostaje, ale też kieszeniach  

 

1153 
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01:37:49.900 --> 01:37:53.900 

mieszkańców zostają te pieniądze.  

 

1154 

01:37:53.900 --> 01:37:58.000 

To bardzo dobrze. I tutaj bym chciał dołożyć tą cegłówkę, że  

 

1155 

01:37:58.000 --> 01:38:02.200 

tu też powinno dodatkowo zabierać tych pieniędzy.  

 

1156 

01:38:02.200 --> 01:38:05.400 

Bo jeszcze na koniec tylko słowo. Może za dużo mówię, ale  

 

1157 

01:38:05.400 --> 01:38:09.700 

jeszcze jedno słowo. Każdy pieniądz, który tu podwyższamy podatki,  

 

1158 

01:38:09.700 --> 01:38:13.000 

to nie jest pieniądz, który jest wyliczony. To jest pieniądz  

 

1159 

01:38:13.000 --> 01:38:16.100 

wyliczony dla gminy, która bierze to, co ma wziąć.  

 

1160 

01:38:16.100 --> 01:38:21.900 

Natomiast on się niezmiennie przełoży na inne zwiększone opłaty.  

 

1161 

01:38:21.900 --> 01:38:25.200 

Tu grosz, tam dwa, tam złotówka, że ludzie jeszcze więcej  

 

1162 

01:38:25.200 --> 01:38:28.000 

tam będą wydawać. No bo to się musi przełożyć. Bo się  

 

1163 

01:38:28.000 --> 01:38:31.600 

nie da sfinansować inaczej. Dlatego Forum nie będziemy wnioskować  

 

1164 

01:38:31.600 --> 01:38:35.500 

o to, żeby tutaj odrzucić, tylko będziemy po prostu głosować.  

 

1165 

01:38:35.500 --> 01:38:40.300 

Klub Forum będzie głosował za nie przyjęciem tego projektu  

 

1166 

01:38:40.300 --> 01:38:44.900 
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uchwały. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

1167 

01:38:44.900 --> 01:38:47.500 

Bardzo proszę ad vocem pan Burmistrz Sulechowa, pan Wojciech  

 

1168 

01:38:47.500 --> 01:38:52.300 

Sołtys. Panie burmistrzu. Szanowni Państwo, ja tu nie  

 

1169 

01:38:52.300 --> 01:38:56.500 

będę powtarzał tego, co mówiłem na komisjach, bo myślę, że pan radny  

 

1170 

01:38:56.500 --> 01:39:01.700 

pierwszą właściwie wie, tym samym potwierdza to, co sam  

 

1171 

01:39:01.700 --> 01:39:08.800 

chwilkę wcześniej pytał. Nie wszystkie pieniądze w budżecie gminy można  

 

1172 

01:39:08.800 --> 01:39:12.800 

przenosić pomiędzy działami, czy też wydatki nie wszystkie są  

 

1173 

01:39:12.800 --> 01:39:16.500 

tymi samymi wydatkami, dochody też nie wszystkie są tymi  

 

1174 

01:39:16.500 --> 01:39:21.000 

samymi. Pan na pewno doskonale o tym wie. Natomiast kwoty,  

 

1175 

01:39:21.000 --> 01:39:27.000 

które wynikają z zaproponowanych przez nas zmian też zakładem,  

 

1176 

01:39:27.000 --> 01:39:32.300 

że pan doskonale o tym wie, a jeśli nie no to ja mam inne zdanie, to  

 

1177 

01:39:32.300 --> 01:39:35.800 

są kwoty i tak niższe, niż rzeczywista inflacja, już zupełnie  

 

1178 

01:39:35.800 --> 01:39:39.500 

niższe, niż tak zwana inflacja w koszyku samorządowym.  

 

1179 

01:39:39.500 --> 01:39:44.600 

No i jedną rzecz, którą też chcę raz jeszcze podkreślić, na komisji już była o tu mowa,  
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1180 

01:39:44.600 --> 01:39:52.100 

no jeśli podnosimy coś o 2 grosze, a przypadku wzrostu podatku  

 

1181 

01:39:52.100 --> 01:39:54.900 

od nieruchomości dla naszych mieszkańców to jest dokładnie taki wzrost  

 

1182 

01:39:54.900 --> 01:40:00.000 

o 2 grosze od metra, to oznacza, że osoba, która posiada 100  

 

1183 

01:40:00.000 --> 01:40:04.100 

metrowy dom, czy też mieszkanie zapłaci rocznie 2 zł.  

 

1184 

01:40:04.100 --> 01:40:09.000 

Tymczasem koszty związane choćby z obsługą gminy w tym zakresie, nawet wysyłka  

 

1185 

01:40:09.000 --> 01:40:12.300 

listu tak naprawdę to nam się nie zrównoważy. I myślę, że  

 

1186 

01:40:12.300 --> 01:40:15.000 

pan doskonale o tym wie, że inflacja w międzyczasie wyniosła  

 

1187 

01:40:15.000 --> 01:40:18.300 

więcej, bo ja też już mówiłem o tym na komisji, że od  

 

1188 

01:40:18.300 --> 01:40:22.200 

czasu kiedy ta zmiana następowała tylko ostatnie 1,5 roku,  

 

1189 

01:40:22.200 --> 01:40:25.800 

2 lata wynosiła 7,5%.  

 

1190 

01:40:25.800 --> 01:40:28.300 

Także pozostałych rzeczy już nie będę powtarzał, to też  

 

1191 

01:40:28.300 --> 01:40:32.300 

już mówiliśmy na komisjach, nie czuję potrzeby powtarzania tego samego, dziękuję.  

 

1192 

01:40:32.300 --> 01:40:35.400 

Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem pan radny Jan Rerus.  
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1193 

01:40:35.400 --> 01:40:40.700 

Tak. Ja panem burmistrzem nie chcę polemizować.  

 

1194 

01:40:40.700 --> 01:40:44.100 

Pan burmistrz mówi wszystko zgodnie z prawdą. Ja też myślę,  

 

1195 

01:40:44.100 --> 01:40:47.100 

że mówię zgodnie z prawdą. Mamy prostu różne zdanie na  

 

1196 

01:40:47.100 --> 01:40:50.600 

ten temat i dokładnie mówiłem to co pan burmistrz, natomiast  

 

1197 

01:40:50.600 --> 01:40:53.600 

podwyżka nie jest o 2 grusze, tylko o 4 grosze jeżeli chodzi  

 

1198 

01:40:53.600 --> 01:40:58.800 

o budynki mieszkalne, bo jest z 0,74 na 0,78.  

 

1199 

01:40:58.800 --> 01:41:04.700 

Ale dochody gminy nie należy traktować tylko pod względem dochodów  

 

1200 

01:41:04.700 --> 01:41:07.800 

własnych z podatków, dochody są różne. Jakbyśmy tylko mieli  

 

1201 

01:41:07.800 --> 01:41:11.300 

dochody z podatków, no to byśmy daleko nie pociągnęli. To jest  

 

1202 

01:41:11.300 --> 01:41:14.900 

jeden z elementów dochodu. Tylko i wyłącznie. Można poszukać  

 

1203 

01:41:14.900 --> 01:41:19.000 

kosztów może zmniejszonych, może co innego. I też potwierdzę  

 

1204 

01:41:19.000 --> 01:41:23.400 

to, co mówiłem zresztą, że nie można tak bezpośrednio przekładać  

 

1205 

01:41:23.400 --> 01:41:26.500 

sobie pieniędzy z tego działu na ten dział. Ja to rozumiem.  

 

1206 
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01:41:26.500 --> 01:41:29.700 

Ale budżet jako cały można sobie zamknąć jakimiś kwotami.  

 

1207 

01:41:29.700 --> 01:41:34.000 

To już zabiegi tego typu, na pewno pan skarbnik wie jak  

 

1208 

01:41:34.000 --> 01:41:37.300 

robić takie zabiegi, żeby to wszystko pasowało. Ja tego nie  

 

1209 

01:41:37.300 --> 01:41:40.600 

neguję absolutnie. Ja tylko powiedziałem swoje, że jeżeli  

 

1210 

01:41:40.600 --> 01:41:44.000 

chodzi o inflację i ja bym się opierał na inflacji jednak  

 

1211 

01:41:44.000 --> 01:41:47.900 

założonej do budżetu i przewidywanej na MDP, to jeżeli mówimy  

 

1212 

01:41:47.900 --> 01:41:51.700 

o inflacji 6,8% a na przykład, to mówimy z ostatniego miesiąca,  

 

1213 

01:41:51.700 --> 01:41:54.700 

dwóch. Nie mówimy o rocznej inflacji jeszcze. Być może będzie  

 

1214 

01:41:54.700 --> 01:41:57.700 

taka, być może wyższa, tego nie wiemy. Na przyszły rok  

 

1215 

01:41:57.700 --> 01:42:01.200 

tak się zarzekał i pan premier, nie mam powodu mu nie  

 

1216 

01:42:01.200 --> 01:42:06.300 

ufać i pan prezes NBP, że w pierwszych miesiącach może  

 

1217 

01:42:06.300 --> 01:42:10.600 

być powyżej 7, styczeń, luty, ale cała inflacja jego zdaniem,  

 

1218 

01:42:10.600 --> 01:42:14.000 

czyli NBP zdaniem nie powinna przekroczyć 4%.  

 

1219 

01:42:14.000 --> 01:42:17.800 



Strona 90 z 184 

 

Tak powiedział w oficjalnym dokumencie 4,5%. M ówimy o  

 

1220 

01:42:17.800 --> 01:42:21.600 

rocznej inflacji. Ja osobiście myślę, że może mieć dużo  

 

1221 

01:42:21.600 --> 01:42:26.800 

więcej, ale to moje zdanie akurat nie poparte jest żadnymi  

 

1222 

01:42:26.800 --> 01:42:29.900 

wykończeniami. Być może pan burmistrz też tak mówi. Ale  

 

1223 

01:42:29.900 --> 01:42:33.400 

do budżetu jest przyjęte 2,8%.  

 

1224 

01:42:33.400 --> 01:42:38.400 

Też powinno coś znaczyć, tak mówią fachowcy. Tam pracują fachowcy i na  

 

1225 

01:42:38.400 --> 01:42:44.300 

tym temacie muszę tutaj odnieść. Jeżeli mamy wyższe, propozycje  

 

1226 

01:42:44.300 --> 01:42:49.200 

wyższe podniesienia podatków, niż wzrost maksymalny, to  

 

1227 

01:42:49.200 --> 01:42:53.300 

też o czymś świadczy. W szczególności w tych małych pozycjach.  

 

1228 

01:42:53.300 --> 01:42:57.300 

Na przykład garaże otrzymujemy 23 000. No za co karamy tych  

 

1229 

01:42:57.300 --> 01:43:03.200 

ludzi, że mają garaże, mają samochód? A tylko 23 000 otrzymujemy.  

 

1230 

01:43:03.200 --> 01:43:08.900 

Czy musimy podnieść o 4,95% jak wzrost jest o 3,70?  

 

1231 

01:43:08.900 --> 01:43:11.600 

No niezrozumiałe to do mnie jest. No jeżeli by był o te  

 

1232 

01:43:11.600 --> 01:43:16.500 

3% wzrost też bym nic nie powiedział. A to jest z 7,28 na  
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1233 

01:43:16.500 --> 01:43:23.800 

7,64. Czyli nie o 2 grosze, nie o 2 grosze, a o ile to  

 

1234 

01:43:23.800 --> 01:43:27.700 

jak dobrze policzę 36 groszy na metrze, to nie jest taki  

 

1235 

01:43:27.700 --> 01:43:30.500 

w kij dmuchał sobie tego, takie niezrozumiałe są dla mnie,  

 

1236 

01:43:30.500 --> 01:43:34.700 

ale najważniejsze co chciałem powiedzieć, że dokładamy kamyczek  

 

1237 

01:43:34.700 --> 01:43:39.500 

może nieduży, jak pan burmistrz mówi, ale są też zajęte na  

 

1238 

01:43:39.500 --> 01:43:43.100 

działalność, dokładamy kamyczek do wyciągnięcia pieniędzy, do  

 

1239 

01:43:43.100 --> 01:43:48.400 

zmniejszenia tego dochodu mieszkańców na różne cele.  

 

1240 

01:43:48.400 --> 01:43:53.700 

To jest zgodne z prawdą i to jest nieuchronne jeżeli podatki  

 

1241 

01:43:53.700 --> 01:43:56.800 

zostają podwyższone. A jest to myślę, że od 20 lat.  

 

1242 

01:43:56.800 --> 01:44:03.600 

A ja nawet myślę, że to jest od lat 90 gdzieś 5 rok najmniej  

 

1243 

01:44:03.600 --> 01:44:07.300 

odpowiedni moment na podwyższenie podatków.  

 

1244 

01:44:07.300 --> 01:44:10.900 

To tyle. Dziękuję. Dziękuję.  

 

1245 

01:44:10.900 --> 01:44:13.600 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, zatem przejdźmy do  
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1246 

01:44:13.600 --> 01:44:17.900 

głosowania uchwały. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie  

 

1247 

01:44:17.900 --> 01:44:22.000 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 471.  

 

1248 

01:44:22.000 --> 01:44:38.700 

Bardzo proszę o oddanie głosu pani radna [?]  

 

1249 

01:44:38.700 --> 01:44:49.600 

jeszcze. Za 12 radnych, przeciw 5 radnych, 1 radny się  

 

1250 

01:44:49.600 --> 01:44:53.000 

wstrzymał. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy  

 

1251 

01:44:53.000 --> 01:44:59.700 

do kolejnego punktu. Druk numer 472 o zmianie uchwały budżetowej  

 

1252 

01:44:59.700 --> 01:45:03.700 

gminy Sulechów na 2021 rok. Bardzo proszę, panie burmistrzu.  

 

1253 

01:45:03.700 --> 01:45:10.900 

Szanowni Państwo, zgodnie z wcześniejszymi informacjami i też tym o czym mówiliśmy na  

 

1254 

01:45:10.900 --> 01:45:16.000 

komisjach bardzo proszę pana Marcina Fafułę o zgłoszenie autopoprawek.  

 

1255 

01:45:16.000 --> 01:45:19.700 

Chciałam tylko też zwrócić uwagę, że to poprawki w druku  

 

1256 

01:45:19.700 --> 01:45:28.100 

472 i druku 473 i zgłaszam takie autopoprawki.  

 

1257 

01:45:28.100 --> 01:45:32.100 

A o szczegóły poproszę pana skarbnika.  

 

1258 

01:45:32.100 --> 01:45:36.200 

Tutaj też zwracam państwu uwagę, że jeszcze wczoraj przekazywaliśmy  

 

1259 
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01:45:36.200 --> 01:45:41.800 

aktualny, że tak powiem druk z naniesionymi autopoprawkami.  

 

1260 

01:45:41.800 --> 01:45:47.900 

Dziękuję. Szanowni Państwo, zmiana podpunktu numer 1  

 

1261 

01:45:47.900 --> 01:45:51.900 

i numer 3 to jest tożsame, czyli dochody i wydatki związane  

 

1262 

01:45:51.900 --> 01:45:57.100 

są ze złożeniem przez gminę Sulechów wniosku o realizację programu [?] przyszłości.  

 

1263 

01:45:57.100 --> 01:46:01.800 

To tutaj wniosek złożony do ministerstwa. Będą realizować przez szkoły  

 

1264 

01:46:01.800 --> 01:46:05.100 

podstawowe. Wprowadzamy, to są środki covidowe wprowadzone po stornie  

 

1265 

01:46:05.100 --> 01:46:09.200 

planu dochodów i po stronie wydatków. Punkt 1 i 3, punkt numer 2  

 

1266 

01:46:09.200 --> 01:46:12.000 

i 4 związane są z pozyskaniem przez Środowiskowy Dom Samopomocy  

 

1267 

01:46:12.000 --> 01:46:16.600 

w środków z PFRON-u na materiały przeciwko COVID-19, to  

 

1268 

01:46:16.600 --> 01:46:21.700 

są głównie maseczki, płyny do dezynfekcji w tym ośrodku. Punkty  

 

1269 

01:46:21.700 --> 01:46:26.700 

5 i 8 związane są z koniecznością zabezpieczenia kwoty większej  

 

1270 

01:46:26.700 --> 01:46:29.500 

na dotacje dla niepublicznych przedszkoli. Tak, żeby mieć  

 

1271 

01:46:29.500 --> 01:46:33.800 

do końca roku zapewnione. Tam mała korekta, jeden z przedsiębiorców zrobił małą  

 

1272 

01:46:33.800 --> 01:46:38.600 
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korektę i obliczenia wcześniejsze 25 000 należy zabezpieczyć, żebyśmy  

 

1273 

01:46:38.600 --> 01:46:43.300 

mogli spokojnie w grudniu wypłacić tą dotację. Punkt 9 i 10,  

 

1274 

01:46:43.300 --> 01:46:46.600 

to co mówiliśmy na komisji, Szanowni Państwo, przy opracowaniu  

 

1275 

01:46:46.600 --> 01:46:50.500 

projektu budżetu na przyszły rok wyszło, że w 2027 i  

 

1276 

01:46:50.500 --> 01:46:55.300 

28 roku po zmianie przepisów, które liczą nam wskaźniki średnioletenie wstecz  

 

1277 

01:46:55.300 --> 01:46:59.300 

wyjdzie na to, że nie spełnimy wskaźników, żeby wykupić obligacje, które  

 

1278 

01:46:59.300 --> 01:47:05.200 

pierwotnie były w przyszłym roku. Po zmianie tej uchwały wolne  

 

1279 

01:47:05.200 --> 01:47:08.300 

środki zostały zmniejszone do kwoty, która pozwoli nam właśnie  

 

1280 

01:47:08.300 --> 01:47:11.600 

przeznaczyć na wykup obligacji. Także wykupimy obligacje w  

 

1281 

01:47:11.600 --> 01:47:15.100 

tym roku, które były pierwotnie zamierzane, jak państwo wyrazicie  

 

1282 

01:47:15.100 --> 01:47:18.700 

na to zgodę, w 2027 i 28 roku.  

 

1283 

01:47:18.700 --> 01:47:22.900 

Jest to dla nas po pierwsze zabieg związany z niespełnianiem wskaźnika  

 

1284 

01:47:22.900 --> 01:47:26.700 

tamtych latach, a po drugie mniejsze zadłużenie na tą  

 

1285 

01:47:26.700 --> 01:47:32.200 

chwilę, mniejsza obsługa. Także po wzroście też stóp procentowych to dla nas wykupienie  
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1286 

01:47:32.200 --> 01:47:38.200 

szybciej powoduje mniejsze koszty obsługi zadłużenia. Punkty  

 

1287 

01:47:38.200 --> 01:47:42.700 

11 i 12 przyznam się, że mój błąd, wyczyściliśmy zadanie inwestycyjne, to co mówiłem, że  

 

1288 

01:47:42.700 --> 01:47:46.600 

na koniec roku czyścimy sobie, żeby to wykonanie było jak  

 

1289 

01:47:46.600 --> 01:47:50.600 

najbardziej realne, trochę się pospieszyłem, chciałem za dużo ściągnąć z zadania  

 

1290 

01:47:50.600 --> 01:47:54.100 

przy budowie drogi w Krężołach. To co pan burmistrz mówił.  

 

1291 

01:47:54.100 --> 01:47:59.300 

Procedura przeciąga się odnośnie dokumentacji projektowej, ale  

 

1292 

01:47:59.300 --> 01:48:03.100 

prace geodezyjne żeśmy poczynili. Na dniach będzie faktura,  

 

1293 

01:48:03.100 --> 01:48:06.300 

więc żeby nie było, że za dużo ściągnęliśmy prosimy tutaj  

 

1294 

01:48:06.300 --> 01:48:10.400 

o 45 000 zwiększenie, a po drugiej stronie 45 000 jest  

 

1295 

01:48:10.400 --> 01:48:14.500 

związane z emitowaniem obligacji. Tam mieliśmy środki na  

 

1296 

01:48:14.500 --> 01:48:18.500 

obsługę tego zaburzenia tegorocznego w kwocie 100 000, obligacje  

 

1297 

01:48:18.500 --> 01:48:21.800 

które wyemitujemy, więc spokojnie można 45 000 ściągnąć. I to są te zmiany,  

 

1298 

01:48:21.800 --> 01:48:25.800 

o które byśmy prosili w autopoprawkach.  
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1299 

01:48:25.800 --> 01:48:32.200 

Ogólnie o projekcie budżetu mówiliśmy sporo na komisji, ja jeżeli państwo macie jeszcze jakieś  

 

1300 

01:48:32.200 --> 01:48:35.000 

pytanie czy do poprawek, czy do samego projektu, to bardzo  

 

1301 

01:48:35.000 --> 01:48:39.600 

proszę, z chęcią odpowiem. Dziękuję, czy ktoś z państwa radnych chce  

 

1302 

01:48:39.600 --> 01:48:43.000 

zabrać głos w tym punkcie? Pan radny Sebastian Różycki, bardzo  

 

1303 

01:48:43.000 --> 01:48:49.300 

proszę. Panie Burmistrzu, Panie Skarbniku, Szanowni Radni, ja mam takie  

 

1304 

01:48:49.300 --> 01:48:53.500 

zapytanie w kwestii środków, które trzeba byłoby przeznaczyć na,  

 

1305 

01:48:53.500 --> 01:48:58.300 

tak jak tutaj skarbnik tłumaczy, na wcześniejszą spłatę obligacji  

 

1306 

01:48:58.300 --> 01:49:03.200 

w kwocie 2,5 miliona zł. Mnie martwi jakby inna sprawa, w związku  

 

1307 

01:49:03.200 --> 01:49:06.700 

z tym, że wielokrotnie odbywają się przetargi na zadania, które  

 

1308 

01:49:06.700 --> 01:49:11.700 

gmina zrealizować i okazuje się, że te środki są niewystarczające.  

 

1309 

01:49:11.700 --> 01:49:15.600 

My będziemy musieli po prostu dokładać z wolnych środków.  

 

1310 

01:49:15.600 --> 01:49:19.700 

Chociażby na to, żeby te zadania mogły być zrealizowane. Czy  

 

1311 

01:49:19.700 --> 01:49:25.600 

nie za szybko podejmujemy tą decyzję w kwestii takiej kwoty, a nie innej?  

 

1312 
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01:49:25.600 --> 01:49:30.100 

Chciałbym po prostu się jakby uspokoić czy po prostu te  

 

1313 

01:49:30.100 --> 01:49:33.600 

zadania i nasz wkład własny w kolejne inwestycje, wystarczy  

 

1314 

01:49:33.600 --> 01:49:36.700 

nam po prostu na to środków, abyśmy mogli realizować. Tym bardziej, że  

 

1315 

01:49:36.700 --> 01:49:40.800 

dokumentacja na drogi chociażby na Brzeziu, czy innych miejscowościach  

 

1316 

01:49:40.800 --> 01:49:44.200 

jest realizowana. Jeżeli doszłoby do realizacji tych zadań  

 

1317 

01:49:44.200 --> 01:49:49.800 

no tych środków naszych będzie trochę trzeba zainwestować w  

 

1318 

01:49:49.800 --> 01:49:52.900 

te zadania, aby mogły uzyskać chociażby dofinansowanie ze  

 

1319 

01:49:52.900 --> 01:49:55.900 

środków zewnętrznych. Więc po prostu proszę tylko mi  

 

1320 

01:49:55.900 --> 01:49:59.400 

rozwiać te wątpliwości. Dziękuję. Dziękuję bardzo, proszę,  

 

1321 

01:49:59.400 --> 01:50:04.900 

panie burmistrzu. Szanowni Państwo, Panie Sebastianie, generalnie  

 

1322 

01:50:04.900 --> 01:50:09.600 

to, że dokonujemy tej spłaty wcześniej tak naprawdę przesuwa nam  

 

1323 

01:50:09.600 --> 01:50:13.700 

możliwości zwiększania tych środków w latach kolejnych tak naprawdę to też o  

 

1324 

01:50:13.700 --> 01:50:17.500 

to chodzi, żebyśmy w kolejnym okresie mieli takie możliwości.  

 

1325 

01:50:17.500 --> 01:50:20.800 
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Czyli to, że spłacamy, będziemy mieć określony niższy poziom  

 

1326 

01:50:20.800 --> 01:50:24.100 

zadłużenia daje nam większe możliwości, w praktyce mówimy  

 

1327 

01:50:24.100 --> 01:50:28.300 

tutaj o sytuacji, w której te wydatki i tak tym roku nie zostaną poniesione,  

 

1328 

01:50:28.300 --> 01:50:32.500 

tak? Z tych powodów, o których mówiliśmy. Bo one nie będą  

 

1329 

01:50:32.500 --> 01:50:36.600 

płacone nawet jeśli jest rozstrzygnięcie przetargowe, czyli jest  

 

1330 

01:50:36.600 --> 01:50:39.100 

zakończona procedura, to ta płatność nie następuje w  

 

1331 

01:50:39.100 --> 01:50:41.800 

tym roku, panie Sebastianie. W związku z tym my nie mówimy  

 

1332 

01:50:41.800 --> 01:50:47.100 

o faktycznym wydatkowaniu środków, które i tak w tym momencie  

 

1333 

01:50:47.100 --> 01:50:51.900 

nie nastąpi. A nasze możliwości to czy pan powiedział o  

 

1334 

01:50:51.900 --> 01:50:55.000 

tak zwanych wolnych środkach, czy wydatkach, to proszę pamiętać,  

 

1335 

01:50:55.000 --> 01:51:00.100 

że one i tak będą w ramach budżetu kolejnego roku uwzględniane.  

 

1336 

01:51:00.100 --> 01:51:05.400 

Natomiast to jest działanie, które ja, państwo wiecie, od początku  

 

1337 

01:51:05.400 --> 01:51:11.400 

tej kadencji prezentuję, mogę powiedzieć po raz kolejny proponuję  

 

1338 

01:51:11.400 --> 01:51:15.300 

państwu szybszą spłatę właśnie choćby również po to, aby  
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1339 

01:51:15.300 --> 01:51:19.300 

była w ogóle możliwość w kolejnych latach zaciągania wyższych zobowiązań.  

 

1340 

01:51:19.300 --> 01:51:24.200 

Po to również, aby móc inwestować by te rzeczy, o których pan mówi móc rzeczywiście  

 

1341 

01:51:24.200 --> 01:51:29.800 

realizować i zabezpieczyć ten budżet przyszłoroczny i kolejnych  

 

1342 

01:51:29.800 --> 01:51:33.400 

lat jeśli chodzi o kwestie inwestycyjne. Nie wiem jak  

 

1343 

01:51:33.400 --> 01:51:39.100 

to panu wystarczy moja odpowiedź, być może pan skarbnik musi jeszcze uzupełnić. Panie Sebastianie,  

 

1344 

01:51:39.100 --> 01:51:42.700 

tak naprawdę przy projekcie budżetu już zaplanowaliście państwo  

 

1345 

01:51:42.700 --> 01:51:46.500 

wolne środki na przyszły rok w okolicach 5 milionów.  

 

1346 

01:51:46.500 --> 01:51:50.000 

Ale spodziewamy się, że będzie to większa kwota, którą na  

 

1347 

01:51:50.000 --> 01:51:51.700 

razie nie pokazuje, no po prostu nie wiemy, więc tak jak  

 

1348 

01:51:51.700 --> 01:51:54.800 

zakończymy ten rok, ale ja spodziewam się, że to będzie kwota  

 

1349 

01:51:54.800 --> 01:51:58.600 

większa i też tutaj państwu na pewno zaproponujemy, żeby  

 

1350 

01:51:58.600 --> 01:52:02.500 

ta kwota większa już nie była przeznaczana na zbyt dużo  

 

1351 

01:52:02.500 --> 01:52:06.200 

nowych zadań w ciągu roku, ale własnie stanowiła rezerwę po  
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1352 

01:52:06.200 --> 01:52:10.600 

naszych przetargach. Ja wiem, że przetargi mogą o 10, 20,  

 

1353 

01:52:10.600 --> 01:52:13.900 

może nawet 30% wychodzić drożej, niż mamy kosztorysy. Wiemy,  

 

1354 

01:52:13.900 --> 01:52:16.200 

że chyba po drugiej stronie będzie zwiększenie zaburzenia, czyli  

 

1355 

01:52:16.200 --> 01:52:19.800 

emisji obligacji. Rezygnacja z własnych zadań, albo właśnie wolne  

 

1356 

01:52:19.800 --> 01:52:22.600 

środki. Spodziewamy się, że kwota wolnych środków będzie  

 

1357 

01:52:22.600 --> 01:52:26.400 

większa, że będzie na poziomie być może tego roku. Więc  

 

1358 

01:52:26.400 --> 01:52:30.300 

mamy zapewnioną poduszkę bezpieczeństwa taką, że na wypadek  

 

1359 

01:52:30.300 --> 01:52:33.400 

właśnie gdyby nam kluczowe inwestycje po przetargach wychodziły  

 

1360 

01:52:33.400 --> 01:52:36.100 

drożej, żeby było je czym finansować. Na przyszły rok  

 

1361 

01:52:36.100 --> 01:52:39.000 

proszę zauważyć też w projekcie budżetu jest bardzo mała  

 

1362 

01:52:39.000 --> 01:52:42.900 

kwota zadłużenia wpisana, obligacje mamy na poziomie 3  

 

1363 

01:52:42.900 --> 01:52:46.400 

milinów, które proponujemy. Też po to, żeby jeżeli nie  

 

1364 

01:52:46.400 --> 01:52:49.700 

daj Boże będzie kolejne trzęsienie ziemi, lockdown, inne rzeczy,  

 

1365 
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01:52:49.700 --> 01:52:52.500 

żeby to zadłużenie móc zwiększyć. Więc kwota jest bardzo  

 

1366 

01:52:52.500 --> 01:52:56.700 

mała. Ale tak jak mówiłem, raczej wolne środki pozwolą nam  

 

1367 

01:52:56.700 --> 01:53:00.200 

mieć tą poduszkę, która pozwoli nam finansować inwestycje, bo tylko  

 

1368 

01:53:00.200 --> 01:53:03.600 

na to możemy przeznaczyć. Dziękuję bardzo.  

 

1369 

01:53:03.600 --> 01:53:06.700 

Dziękuję, pan radny Sebastian Różycki, tak?  

 

1370 

01:53:06.700 --> 01:53:11.800 

Dziękuję za odpowiedź i uzasadnienie.  

 

1371 

01:53:11.800 --> 01:53:16.100 

Natomiast ja miałbym w takim momencie dużą prośbę do  

 

1372 

01:53:16.100 --> 01:53:22.100 

osób tworzących budżet, żeby starać się nie przewidywać etapowania  

 

1373 

01:53:22.100 --> 01:53:26.500 

pewnych inwestycji, gdyż odbija naszej gminie, że tak  

 

1374 

01:53:26.500 --> 01:53:32.900 

powiem ci czkawką z racji tego, że kwoty pras i materiałów budowlanych  

 

1375 

01:53:32.900 --> 01:53:37.600 

każdego przetargu rosną lawinowo, dlatego zwracam się  

 

1376 

01:53:37.600 --> 01:53:40.700 

też tutaj o wyrozumiałość do radnych, którzy będą podejmować  

 

1377 

01:53:40.700 --> 01:53:44.600 

decyzje, abyśmy po prostu starali się realizować i akceptowali  

 

1378 

01:53:44.600 --> 01:53:48.500 
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przyszłe inwestycje, żeby one były realizowane w jak najkrótszym czasie,  

 

1379 

01:53:48.500 --> 01:53:53.800 

bo to pozwoli nam na zwiększenie oszczędności i zmniejszenie po prostu  

 

1380 

01:53:53.800 --> 01:53:58.000 

wydatków na planowane zadania. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.  

 

1381 

01:53:58.000 --> 01:54:01.600 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji i pytanie do państwa radnych,  

 

1382 

01:54:01.600 --> 01:54:08.100 

mamy 12 autopoprawek, które są ze sobą trochę powiązane, trochę  

 

1383 

01:54:08.100 --> 01:54:14.000 

nie. Pytanie czy możemy je przegłosować łącznie, czy chcecie  

 

1384 

01:54:14.000 --> 01:54:17.500 

państwo głosować je osobno? Jeżeli usłyszę 1 głos radnego,  

 

1385 

01:54:17.500 --> 01:54:20.200 

że chce głosować każdą poprawkę osobno, będziemy to robić.  

 

1386 

01:54:20.200 --> 01:54:23.400 

Czy nie słyszę tego głosu?  

 

1387 

01:54:23.400 --> 01:54:30.800 

Jak rozumiem możemy je przegłosować łącznie, tak? CO na to radna prawny? Myślę,  

 

1388 

01:54:30.800 --> 01:54:33.600 

Że to jest możliwe, bo tak żeśmy głosowali, panie Piotrze.  

 

1389 

01:54:33.600 --> 01:54:44.900 

Więc nie będę pytał. Nikt nie protestuje, zatem Szanowni Państwo,  

 

1390 

01:54:44.900 --> 01:54:48.500 

przejdźmy do głosowania autopoprawek pana burmistrza. Głosujemy te  

 

1391 

01:54:48.500 --> 01:54:52.600 

autopoprawki łącznie od punktu 1 do punktu 12, macie je państwo  
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1392 

01:54:52.600 --> 01:54:56.600 

na eSesji wykazane wszystkie szczegółowo. Bardzo proszę państwa  

 

1393 

01:54:56.600 --> 01:54:59.400 

rannych o oddanie głosu na swoich urządzeniach, a biuro  

 

1394 

01:54:59.400 --> 01:55:04.100 

rady o umożliwienie nam takiego głosowania nad autopoprawkami do  

 

1395 

01:55:04.100 --> 01:55:10.900 

budżetu. Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

1396 

01:55:10.900 --> 01:55:18.800 

Za 18 radnych.  

 

1397 

01:55:18.800 --> 01:55:22.500 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. Bardzo  

 

1398 

01:55:22.500 --> 01:55:28.100 

proszę o oddanie głosu nad drukiem numer 472 wraz z  

 

1399 

01:55:28.100 --> 01:55:32.400 

autopoprawkami, uchwała budżetowa. Bardzo proszę, panie  

 

1400 

01:55:32.400 --> 01:55:46.000 

Bartku o umożliwienie nam głosowania. Panie Miłoszu.  

 

1401 

01:55:46.000 --> 01:55:49.800 

Dziękuję.  

 

1402 

01:55:49.800 --> 01:55:53.600 

Za 18 radnych, stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

1403 

01:55:53.600 --> 01:55:58.800 

Przechodzimy do kolejnego druku, druk numer 473 o zmianie  

 

1404 

01:55:58.800 --> 01:56:02.000 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  
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1405 

01:56:02.000 --> 01:56:06.500 

gminy Sulechów na lata 2021-2032.  

 

1406 

01:56:06.500 --> 01:56:10.100 

I tu również mamy autopoprawki. Bardzo proszę, panie burmistrzu.  

 

1407 

01:56:10.100 --> 01:56:17.300 

Szanowni Państwo, konsekwencją przyjęcia przed chwileczką zmiany uchwały budżetowej jest  

 

1408 

01:56:17.300 --> 01:56:19.600 

również konsekwencja zmiany w wieloletnim planie. Bardzo proszę  

 

1409 

01:56:19.600 --> 01:56:27.700 

pana Marcina o wprowadzenie....w związku Ze zmianą uchwały budżetowej  

 

1410 

01:56:27.700 --> 01:56:30.200 

te punkty, gdzie macie państwo kwotę przed zmianą i  

 

1411 

01:56:30.200 --> 01:56:33.600 

po zmianie, no WPF jest dość obszernym dokumentem, tych  

 

1412 

01:56:33.600 --> 01:56:37.400 

zmian jest bardzo dużo, dlatego tutaj też bym proponował, by państwo wyrazili zgodę,  

 

1413 

01:56:37.400 --> 01:56:41.200 

żeby to przegłosować. Dostaliście państwo od nas, od pana  

 

1414 

01:56:41.200 --> 01:56:45.200 

burmistrza w formie dokumentu jako wszystko razem, tak? Po prostu  

 

1415 

01:56:45.200 --> 01:56:49.500 

ten WPF jest dostosowany do przyjętej przed chwilą przez państwa  

 

1416 

01:56:49.500 --> 01:56:54.400 

uchwały budżetowej. Dziękuję.  

 

1417 

01:56:54.400 --> 01:56:57.100 

Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać w tym punkcie? Nie  

 

1418 
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01:56:57.100 --> 01:57:00.800 

widzę i to znowuż pytanie do państwa. Mamy listę autopoprawek do  

 

1419 

01:57:00.800 --> 01:57:03.100 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej.  

 

1420 

01:57:03.100 --> 01:57:08.300 

Czy przegłosujemy je łącznie, czy jednak ktoś z państwa radnych  

 

1421 

01:57:08.300 --> 01:57:12.000 

chce głosować je osobno? To proszę to powiedzieć.  

 

1422 

01:57:12.000 --> 01:57:17.100 

Nie słyszę, zatem jak rozumiem możemy je przegłosować łącznie,  

 

1423 

01:57:17.100 --> 01:57:20.300 

autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej.  

 

1424 

01:57:20.300 --> 01:57:24.000 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach  

 

1425 

01:57:24.000 --> 01:57:27.700 

dotyczących autopoprawek. Panie Bartku, a pan niech nam  

 

1426 

01:57:27.700 --> 01:57:34.700 

umożliwi głosowanie autopoprawkami. W materiałach wszystkie  

 

1427 

01:57:34.700 --> 01:57:37.900 

autopoprawki są wyszczególnione. Bardzo proszę państwa radnych  

 

1428 

01:57:37.900 --> 01:57:50.700 

o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Bardzo proszę o  

 

1429 

01:57:50.700 --> 01:57:53.800 

oddanie głosu, pani Arletto, pani Izabelo. Dziękuję.  

 

1430 

01:57:53.800 --> 01:57:59.200 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte.  

 

1431 

01:57:59.200 --> 01:58:04.600 
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Zatem przejdźmy do głosowania druku numer 473 w całości z  

 

1432 

01:58:04.600 --> 01:58:08.300 

autopoprawkami. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu  

 

1433 

01:58:08.300 --> 01:58:24.600 

na swoich urządzeniach. Bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

1434 

01:58:24.600 --> 01:58:30.700 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

1435 

01:58:30.700 --> 01:58:36.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 475 w sprawie  

 

1436 

01:58:36.100 --> 01:58:41.300 

gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 2022 rok.  

 

1437 

01:58:41.300 --> 01:58:43.700 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

1438 

01:58:43.700 --> 01:58:47.300 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania.  

 

1439 

01:58:47.300 --> 01:58:50.600 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

1440 

01:58:50.600 --> 01:59:05.500 

za 17 radnych, 1 radny się wstrzymał.  

 

1441 

01:59:05.500 --> 01:59:09.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do  

 

1442 

01:59:09.400 --> 01:59:13.300 

kolejnego punktu, druk numer 476 w sprawie przyjęcia planu  

 

1443 

01:59:13.300 --> 01:59:16.800 

gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Sulechów. Czy ktoś  

 

1444 

01:59:16.800 --> 01:59:19.200 

z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie?  
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1445 

01:59:19.200 --> 01:59:25.900 

Bardzo proszę, panie burmistrzu. Szanowni Państwo, ja chciałem zgłosić  

 

1446 

01:59:25.900 --> 01:59:29.600 

autopoprawkę do druku 476.  

 

1447 

01:59:29.600 --> 01:59:38.000 

To dotyczy strony 26 w programie, wykreślenia zdania, ponieważ  

 

1448 

01:59:38.000 --> 01:59:41.300 

tam jest określony podmiot z naszych, natomiast w międzyczasie  

 

1449 

01:59:41.300 --> 01:59:47.500 

też zmieniły się właścicielskie prawa, a nie ma też potrzeby wymieniania tak  

 

1450 

01:59:47.500 --> 01:59:51.900 

naprawdę nazw. W zawiązku z tym proponujemy wykreślenie tego  

 

1451 

01:59:51.900 --> 01:59:56.300 

zdania, które na żółto też państwu jak gdyby wysłaliśmy, które państwo  

 

1452 

01:59:56.300 --> 02:00:01.700 

macie przekazane. A jeśli nie to odczytam. Jakim jest Spółka  

 

1453 

02:00:01.700 --> 02:00:09.100 

Rolna Kalsk Spółka z o.o. z siedzibą Kalsk 69A 66-100 Sulechów I to jest autopoprawka,  

 

1454 

02:00:09.100 --> 02:00:17.600 

którą oficjalnie państwu zgłaszam. Oczywiście kwestia, tutaj była mowa  

 

1455 

02:00:17.600 --> 02:00:24.400 

z dotycząca zastosowania właściwego herbu, rozumiem, że tu chodzi o  

 

1456 

02:00:24.400 --> 02:00:27.500 

to, że tam te oczy w cudzysłowie rycerza w zbroi nie odzwierciedlają  

 

1457 

02:00:27.500 --> 02:00:31.500 

dokładnie tego, który jest na herbie.  
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1458 

02:00:31.500 --> 02:00:39.300 

Też oczywiście jak będzie w formie graficznej, jest forma zmieniona, tak?  

 

1459 

02:00:39.300 --> 02:00:41.000 

Jeśli ewentualnie jeszcze będą pytania, to bardzo proszę  

 

1460 

02:00:41.000 --> 02:00:43.700 

panią Martę. Jest z nami również firma, która zajmowała się  

 

1461 

02:00:43.700 --> 02:00:46.900 

dokumentacją. Dziękuję. Dziękuję, panie burmistrzu. Ja  

 

1462 

02:00:46.900 --> 02:00:50.800 

tylko dopytam, Spółka Rolna Kalsk zmieniła właściciela, bo  

 

1463 

02:00:50.800 --> 02:00:54.000 

ja jakiś czas temu niedawno sprawdzałem ich KRS i tego  

 

1464 

02:00:54.000 --> 02:00:57.800 

nie widziałem. Czy coś więcej na ten temat wiadomo?  

 

1465 

02:00:57.800 --> 02:01:01.800 

Ja wiem, że zmieniła właściciela.  

 

1466 

02:01:01.800 --> 02:01:05.000 

Natomiast ze względu na to, że w dokumencie w ogóle takim nie  

 

1467 

02:01:05.000 --> 02:01:07.900 

musi być wskazanej nazwy, my po prostu proponujemy wykorzystanie  

 

1468 

02:01:07.900 --> 02:01:11.300 

nazwy. Rozumiem, tylko myślałem, że coś więcej, ale dobra, okej.  

 

1469 

02:01:11.300 --> 02:01:16.500 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

1470 

02:01:16.500 --> 02:01:21.600 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania autopoprawki.  

 

1471 
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02:01:21.600 --> 02:01:25.600 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu dla swoich  

 

1472 

02:01:25.600 --> 02:01:29.100 

urządzeniach dotyczącej autopoprawki.  

 

1473 

02:01:29.100 --> 02:01:41.900 

Panie radny Roman Rakowski, bardzo prosimy o oddanie głosu.  

 

1474 

02:01:41.900 --> 02:01:49.000 

Panie radny kliknijmy tam.  

 

1475 

02:01:49.000 --> 02:01:52.700 

Dziękuję. Za 18 radnych.  

 

1476 

02:01:52.700 --> 02:01:57.800 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.  

 

1477 

02:01:57.800 --> 02:02:04.400 

Zatem przejdźmy do głosowania druku numer 476 wraz z  

 

1478 

02:02:04.400 --> 02:02:07.700 

autopoprawką. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu  

 

1479 

02:02:07.700 --> 02:02:23.300 

na swoich urządzeniach. Za 18 radnych.  

 

1480 

02:02:23.300 --> 02:02:26.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

1481 

02:02:26.900 --> 02:02:31.800 

do kolejnego punktu. Druk numer 477 w sprawie ustalenia wynagrodzenia  

 

1482 

02:02:31.800 --> 02:02:35.600 

Burmistrza Sulechowa. Czy ktoś z państwa radnych lub pan  

 

1483 

02:02:35.600 --> 02:02:39.400 

burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem  

 

1484 

02:02:39.400 --> 02:02:42.800 
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przejdźmy do głosowania, widzę. Pan radny Jan Rerus.  

 

1485 

02:02:42.800 --> 02:02:53.400 

Bardzo proszę. Dziękuję bardzo. Na temat wynagrodzenia pana  

 

1486 

02:02:53.400 --> 02:02:59.100 

burmistrza wyraziłem swoją opinię na komisji i ją podtrzymuję.  

 

1487 

02:02:59.100 --> 02:03:08.200 

Wzrost wynagrodzenia jest dość wysoki, ponad 70% jeżeli chodzi  

 

1488 

02:03:08.200 --> 02:03:11.000 

o wynagrodzenie zasadnicze i całość wynagrodzenia ponad  

 

1489 

02:03:11.000 --> 02:03:17.500 

50%, aczkolwiek uchwała zakłada te minimalne dla pana burmistrza podwyżki.  

 

1490 

02:03:17.500 --> 02:03:24.600 

Nie mam nic przeciwko temu, żeby podwyższać panu burmistrzowie wynagrodzenie.  

 

1491 

02:03:24.600 --> 02:03:29.600 

Praca jest dość trudna, całodobowa. Szczególnie jak ma się  

 

1492 

02:03:29.600 --> 02:03:34.300 

takich radnych jak ja to też jest jeszcze tutaj wartość ujemna,  

 

1493 

02:03:34.300 --> 02:03:39.700 

trzeba się stresować więcej. Ale wydaje mi się, chciałem dopowiedzieć  

 

1494 

02:03:39.700 --> 02:03:44.900 

do tego, co mówiłem na komisjach, że pan prezydent podpisując  

 

1495 

02:03:44.900 --> 02:03:47.500 

tam stosowną, nie wiem czy to było rozporządzenie, czy  

 

1496 

02:03:47.500 --> 02:03:52.000 

ustawa, w każdym razie stosowny dekret nie tak sobie chyba  

 

1497 

02:03:52.000 --> 02:03:57.500 

dał pieniądze dla ministrów, ta podwyżka się przełożyła na  
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1498 

02:03:57.500 --> 02:04:01.600 

posłów i na innych oczywiście pracowników. Nie dlatego, że  

 

1499 

02:04:01.600 --> 02:04:05.700 

miał takie dobre, że chciał więcej pieniędzy, tylko musiało  

 

1500 

02:04:05.700 --> 02:04:10.500 

to z czegoś wynikać. Bo podwyżki są dla tych ludzi funkcyjnych  

 

1501 

02:04:10.500 --> 02:04:16.200 

bardzo duże, bardzo duże. Świadczy o tym, że gdyby to  

 

1502 

02:04:16.200 --> 02:04:19.400 

była podwyżka taka jednorazowa premia na przykład, no  

 

1503 

02:04:19.400 --> 02:04:24.400 

to wiadomo, ale to na pewno świadczy o tym, że wartość pieniądza  

 

1504 

02:04:24.400 --> 02:04:30.800 

i wartość tej pracy, którą wpadają ludzie no jest niezapłacona.  

 

1505 

02:04:30.800 --> 02:04:34.300 

Jest niezapłacona. Wartość pieniądza spada dla tych wszystkich  

 

1506 

02:04:34.300 --> 02:04:38.300 

ludzi. No bo dlaczego by miała być ta podwyżka? Dlaczego od  

 

1507 

02:04:38.300 --> 02:04:44.100 

40 chyba do 60% w tych różnych grupach ludzie dostali te podwyżki  

 

1508 

02:04:44.100 --> 02:04:48.400 

i to dość duże pieniądze? To nie jest tak mało, że oni  

 

1509 

02:04:48.400 --> 02:04:52.800 

nie mają co włożyć sobie do garnka. Oni mają pieniądze.  

 

1510 

02:04:52.800 --> 02:04:56.400 

Najwyżej coś tu więcej pasa zacisną. Musi być jakiś powód.  
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1511 

02:04:56.400 --> 02:05:06.400 

Powód chyba jest taki, że jednak te pieniądze jakby to  

 

1512 

02:05:06.400 --> 02:05:10.800 

powiedzieć za byłą panią premier, ludziom się należą.  

 

1513 

02:05:10.800 --> 02:05:15.500 

I musi to wynika z czegoś.  

 

1514 

02:05:15.500 --> 02:05:22.700 

Chyba tak by prezydent nie postąpił w stosunku do mieszkańców, że ludziom  

 

1515 

02:05:22.700 --> 02:05:25.900 

dajemy, bo mi się tak podoba.  

 

1516 

02:05:25.900 --> 02:05:30.300 

W związku z tym nasuwa się wniosek, jeżeli tak jest, że  

 

1517 

02:05:30.300 --> 02:05:38.200 

jest to zasadna podwyżka, która jest, to co z pozostałymi ludźmi?  

 

1518 

02:05:38.200 --> 02:05:42.400 

To znaczy, że ich wartość pieniądza nie zmalała?  

 

1519 

02:05:42.400 --> 02:05:46.900 

Im się nie należy? Oni mniej pracują? Na komisji usłyszałem, że  

 

1520 

02:05:46.900 --> 02:05:53.000 

będzie średnia podwyżka dla ludzi, dla pracowników około  

 

1521 

02:05:53.000 --> 02:05:57.700 

5%. Przypomnę, że minimalne wynagrodzenie wzrosło 7,8%.  

 

1522 

02:05:57.700 --> 02:06:01.700 

Jeszcze raz powtórzę, gdyby to była jednorazowa jakaś tam  

 

1523 

02:06:01.700 --> 02:06:06.500 

powiedzmy premia w jakiejś tam wysokości nawet większej to nie  

 

1524 



Strona 113 z 184 

 

02:06:06.500 --> 02:06:10.200 

miałoby to bezpośredniego przełożenia. Istnieją pewne zależności  

 

1525 

02:06:10.200 --> 02:06:18.700 

między osobami zarządzającymi, osobami zarządzającymi średniego  

 

1526 

02:06:18.700 --> 02:06:22.000 

szczebla, niższego szczebla i te procenty oczywiście muszą  

 

1527 

02:06:22.000 --> 02:06:28.000 

być zachowane. Ale przy takiej podwyżce nagle pan burmistrz wyskakuje do góry  

 

1528 

02:06:28.000 --> 02:06:33.800 

i te procenty nie zostają zachowane, nie zostają zachowane, co  

 

1529 

02:06:33.800 --> 02:06:37.500 

nie bardzo mi się podoba. To powinno być zachowane.  

 

1530 

02:06:37.500 --> 02:06:41.000 

To nie jest coś takiego, że daj, to jest sygnał z góry  

 

1531 

02:06:41.000 --> 02:06:44.700 

powiedzmy powiedziany, może nie wprost, słuchajcie, no  

 

1532 

02:06:44.700 --> 02:06:50.100 

to nie jest tak. Ci ludzie też muszą być odpowiednio potraktowani.  

 

1533 

02:06:50.100 --> 02:06:54.300 

Jeszcze budżetu nie uchwaliliśmy. Ja wiem, że są ogromne pieniądze.  

 

1534 

02:06:54.300 --> 02:06:58.100 

I nie będę się odnosił do poszczególnych grup zawodowych, bo to oczywiście  

 

1535 

02:06:58.100 --> 02:07:03.400 

dotyczy wszystkich grup zawodowych. Ale wniosek mój jest  

 

1536 

02:07:03.400 --> 02:07:08.500 

jednoznaczny. I przedyskutowaliśmy też na klubie to, że  

 

1537 

02:07:08.500 --> 02:07:12.300 
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pan burmistrz po przyjęciu tego, to jest oczywiste, że  

 

1538 

02:07:12.300 --> 02:07:16.200 

będzie przyjęte, bo nawet nie wiem czy powinien być minimalne,  

 

1539 

02:07:16.200 --> 02:07:22.300 

że tak do nisko traktujemy. Uważam, że można było inaczej  

 

1540 

02:07:22.300 --> 02:07:26.300 

tą uchwałę zrobić, ale nie będę wchodził w szczegóły, bo  

 

1541 

02:07:26.300 --> 02:07:30.100 

akurat mam mniejszość. Nie będę tutaj polityki w tym zakresie  

 

1542 

02:07:30.100 --> 02:07:35.200 

uprawiał. Ale te pieniądze to nie, jest polityka, pod pana  

 

1543 

02:07:35.200 --> 02:07:40.800 

burmistrza należą kierownicy jednostek organizacyjnych, kierownicy  

 

1544 

02:07:40.800 --> 02:07:47.000 

działów, które są. W tym zakresie no powinni mieć wynagrodzenie  

 

1545 

02:07:47.000 --> 02:07:53.300 

do podwyżki, którą teraz zaraz jak mniemam uchwalimy.  

 

1546 

02:07:53.300 --> 02:07:56.000 

Trzeba znaleźć jakieś pieniądze. Może nie w takiej wysokości,  

 

1547 

02:07:56.000 --> 02:07:59.700 

ale nie pozostawiać takiej rozbieżności. Nie może być  

 

1548 

02:07:59.700 --> 02:08:03.700 

te 5%. Ale to nie wszystko. Wydaje mi się nawet jak żeśmy  

 

1549 

02:08:03.700 --> 02:08:06.500 

mówili, sam pan burmistrz potwierdził to przy mojej pierwszej  

 

1550 

02:08:06.500 --> 02:08:12.200 

wypowiedzi, że inflacja jest taka duża i 7%, to nie możemy dać ludziom 5%.  
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1551 

02:08:12.200 --> 02:08:18.300 

Oni powinni dostać zielone światło, ci managerowie wyższych  

 

1552 

02:08:18.300 --> 02:08:23.000 

szczebli później powinni dostać zielone światło, żeby w jakiś sposób  

 

1553 

02:08:23.000 --> 02:08:28.700 

usankcjonowali swoich podwładnych. Powinna taka drabinka iść.  

 

1554 

02:08:28.700 --> 02:08:33.000 

Jeszcze powiem to, co na początku powiedziałem. Nie wyobrażam  

 

1555 

02:08:33.000 --> 02:08:37.300 

sobie i tak nie myślę, że pan prezydent tak sobie dał  

 

1556 

02:08:37.300 --> 02:08:41.100 

wszystkim podwyżkę, bo tak mu się podobało. Ona musi z czegoś  

 

1557 

02:08:41.100 --> 02:08:44.200 

wynikać. Ja nie jestem ekonomistą. Ona musi z czegoś. Bo  

 

1558 

02:08:44.200 --> 02:08:49.600 

to nie jest o 1, 2%. Tylko o 40 do 60% jest podwyżka w  

 

1559 

02:08:49.600 --> 02:08:53.200 

ogóle w tym. To musi z czegoś wynikać. W związku z tym  

 

1560 

02:08:53.200 --> 02:08:59.900 

musi bezwzględnie mieć przełożenie na managerów podległych bezpośrednio  

 

1561 

02:08:59.900 --> 02:09:04.500 

panu burmistrzowi, a ci powinni mieć zielone światło w  

 

1562 

02:09:04.500 --> 02:09:10.800 

uzgodnieniu z panem burmistrzem jak wynagrodzić swoich pracowników.  

 

1563 

02:09:10.800 --> 02:09:14.200 

Ja wiem, że zaraz usłyszę, że nie ma pieniędzy na to. Może  
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1564 

02:09:14.200 --> 02:09:17.500 

nie ma pieniędzy, że to był przymus.  

 

1565 

02:09:17.500 --> 02:09:21.000 

Ale nie z tym rzecz jest czy to przymus, czy też nie. To jest  

 

1566 

02:09:21.000 --> 02:09:26.500 

wyraźny sygnał puszczony od rządu, od pana Prezydenta Rzeczypospolitej  

 

1567 

02:09:26.500 --> 02:09:33.100 

Polskiej, że to, powtórzę za panią premier Beatą Szydło, to  

 

1568 

02:09:33.100 --> 02:09:38.100 

się po prostu ludziom należy, to się należy. I proszę tak  

 

1569 

02:09:38.100 --> 02:09:42.400 

potraktowanie, a ja będę sprawdzał, również będę patrzył jak  

 

1570 

02:09:42.400 --> 02:09:46.300 

to jest ujęte w budżecie, którego dostaliśmy już ten budżet  

 

1571 

02:09:46.300 --> 02:09:49.600 

wczoraj chyba, nie przeczytałem jeszcze.  

 

1572 

02:09:49.600 --> 02:09:53.800 

Ale trzeba być tutaj odpowiedzialnym za swoich ludzi.  

 

1573 

02:09:53.800 --> 02:10:00.000 

Odpowiedzialnym i powiedzeniem no tak, tak to jest, tak  

 

1574 

02:10:00.000 --> 02:10:04.500 

w Polsce się dzieje, jest inflacja, dlaczego i co jak  

 

1575 

02:10:04.500 --> 02:10:08.500 

to już nie ten temat jest, natomiast skutek jest taki, że  

 

1576 

02:10:08.500 --> 02:10:12.700 

ludzie tracą, powinni dostać więcej. To jest jeszcze jeden  

 

1577 
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02:10:12.700 --> 02:10:15.400 

element. Przecież mamy dobrych fachowców jeżeli chodzi o  

 

1578 

02:10:15.400 --> 02:10:18.600 

managerów. Nie tylko managerów, z wieloma pracownikami współpracuję.  

 

1579 

02:10:18.600 --> 02:10:25.300 

Nie możemy pozwolić, żeby ta kadra odpływała nam gdzieś tam,  

 

1580 

02:10:25.300 --> 02:10:28.400 

bo będzie szukać sobie innych tych.  

 

1581 

02:10:28.400 --> 02:10:31.300 

Przecież taki pracownik, wyszkolenie pracownika to dużo  

 

1582 

02:10:31.300 --> 02:10:34.700 

nas kosztuje. Dużo nas kosztuje. A pracownik powinien być  

 

1583 

02:10:34.700 --> 02:10:39.700 

zadowolony. Uważam, że jeżeli manager dostaje wysoką podwyżkę  

 

1584 

02:10:39.700 --> 02:10:46.100 

to w dół drabinki musi iść podwyżka nie taka mierna jak  

 

1585 

02:10:46.100 --> 02:10:52.300 

5% średnio. Oczywiście za tą uchwałą Klub Forum będzie głosował.  

 

1586 

02:10:52.300 --> 02:10:55.700 

Dziękuję. Dziękuję. Czy Ktoś jeszcze zabrać chce głos w  

 

1587 

02:10:55.700 --> 02:10:59.300 

tym punkcie? Nie widzę. Zatem widzę.  

 

1588 

02:10:59.300 --> 02:11:07.600 

Panie burmistrzu, bardzo proszę. Ja mógłbym powiedzieć, że  

 

1589 

02:11:07.600 --> 02:11:10.900 

ja swoje zdanie na ten temat wyraziłem na komisjach, ale  

 

1590 

02:11:10.900 --> 02:11:15.900 
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no pewnych rzeczy nie mogę pozostawić bez komentarza.  

 

1591 

02:11:15.900 --> 02:11:20.900 

Pozwolę sobie powiedzieć tylko tak, Szanowni Państwo, gdyby  

 

1592 

02:11:20.900 --> 02:11:25.300 

rzeczywiście było tak, że to pewne rzeczy wynikają z dobrej woli, to  

 

1593 

02:11:25.300 --> 02:11:32.100 

zapewne wydarzyłyby się dużo wcześniej i wydarzyłyby się  

 

1594 

02:11:32.100 --> 02:11:38.000 

również w stosunku do wszystkich. Myślę, że w tym wszystkim  

 

1595 

02:11:38.000 --> 02:11:43.600 

jest spora doza jednak polityki. Panie Janie, proszę się  

 

1596 

02:11:43.600 --> 02:11:47.300 

nie gniewać, ale muszę powiedzieć, no pan jednak też uprawia  

 

1597 

02:11:47.300 --> 02:11:51.700 

politykę, do czego pan się zresztą są wprost przyznaje i  

 

1598 

02:11:51.700 --> 02:11:57.100 

ja też jako pracownik, który pracował tutaj w samorządzie wiele  

 

1599 

02:11:57.100 --> 02:12:00.800 

lat wcześniej muszę powiedzieć, że no szkoda, że w czasie  

 

1600 

02:12:00.800 --> 02:12:04.800 

kiedy miał pan też takie możliwości podejmowania tych decyzji, to wtedy  

 

1601 

02:12:04.800 --> 02:12:08.400 

pan ich też nie podejmował. Rozumiem, że łatwo dzisiaj burmistrzowi  

 

1602 

02:12:08.400 --> 02:12:12.100 

powiedzieć, wszystkim teraz znajdziemy pieniądze, wszystkim  

 

1603 

02:12:12.100 --> 02:12:15.700 

teraz damy. Pan doskonale wie, jak powiedziałem na komisjach, to jest  
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1604 

02:12:15.700 --> 02:12:20.100 

bardzo trudne, my tych pieniędzy nie mamy. To, że takie  

 

1605 

02:12:20.100 --> 02:12:23.200 

drobiazgi w cudzysłowie nawet robimy, drobiazgi, bo ja  

 

1606 

02:12:23.200 --> 02:12:27.100 

też uważam, że to są symboliczne kwoty biorąc pod uwagę  

 

1607 

02:12:27.100 --> 02:12:30.800 

to, co się dzieje na rynku. To tak na dobrą sprawę w  

 

1608 

02:12:30.800 --> 02:12:33.200 

żaden sposób to nie odzwierciedla dlatego, co się dzieje  

 

1609 

02:12:33.200 --> 02:12:38.600 

chociażby w zakresie inflacji i tego, co się działo od  

 

1610 

02:12:38.600 --> 02:12:45.500 

ostatnich latach. Żeby nie być gołosłownym to w tym czasie,  

 

1611 

02:12:45.500 --> 02:12:51.500 

który miałem na myśli, znaczy kiedy pan też był przewodniczącym, kreował pan też naszą rzeczywistość, to  

 

1612 

02:12:51.500 --> 02:12:56.500 

wynagrodzenia i kadry kierowniczej i pracowników spadały.  

 

1613 

02:12:56.500 --> 02:13:00.000 

Szczególnie w zestawieniu do minimalnego wynagrodzenia. To  

 

1614 

02:13:00.000 --> 02:13:05.300 

wynagrodzenie wtedy też nie rosło tak dramatycznie szybko jak rośnie dzisiaj.  

 

1615 

02:13:05.300 --> 02:13:08.500 

Choć słowo dramatycznie chyba nie jest właściwe, bo tak  

 

1616 

02:13:08.500 --> 02:13:10.700 

na dobrą sprawę wszyscy powinniśmy się cieszyć z tego, że  
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1617 

02:13:10.700 --> 02:13:14.500 

wynagrodzenia pracowników rosną. Chcieliśmy tylko też  

 

1618 

02:13:14.500 --> 02:13:19.300 

mieć możliwość i mówię to stanowczo, żeby przede wszystkim doceniać  

 

1619 

02:13:19.300 --> 02:13:24.500 

tych, którzy naprawdę dają z siebie dużo, są ponad pewną  

 

1620 

02:13:24.500 --> 02:13:29.300 

przeciętną, a już w sposób szczególny tych, którzy tak  

 

1621 

02:13:29.300 --> 02:13:35.300 

naprawdę pracują, a nie otrzymują pewne profity tylko z  

 

1622 

02:13:35.300 --> 02:13:40.000 

racji tego, że są zarejestrowani w różnych instytucjach.  

 

1623 

02:13:40.000 --> 02:13:44.600 

Szanowni Państwo, pieniądz rzeczywiście się zdenerwował.  

 

1624 

02:13:44.600 --> 02:13:51.100 

Ja uważam, że te środki i tak są bardzo, bardzo wysokie i ta  

 

1625 

02:13:51.100 --> 02:13:54.100 

podwyżka dla mnie jest bardzo wysoka i ona pewnie nigdy nie wstąpiła.  

 

1626 

02:13:54.100 --> 02:13:57.500 

Nie wierzę w to, co przed chwileczką pan wypowiedział. Gdyby  

 

1627 

02:13:57.500 --> 02:14:00.600 

nie to, że jest obowiązek ustawowy, tak? Który dla mnie  

 

1628 

02:14:00.600 --> 02:14:03.600 

nawiasem mówiąc, to też mówiłem na komisjach, stawia mnie w bardzo  

 

1629 

02:14:03.600 --> 02:14:08.000 

niekorzystnym świetle, w bardzo złej sytuacji właśnie szczególnie  

 

1630 
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02:14:08.000 --> 02:14:12.300 

w stosunku do osób, które doceniam, które szanuję, które pracują  

 

1631 

02:14:12.300 --> 02:14:18.100 

również na moje dobre imię i na to, żeby gmina Sulechów się rozwijała.  

 

1632 

02:14:18.100 --> 02:14:23.800 

Także z mojej strony to tyle. Dziękuję. Dziękuję.  

 

1633 

02:14:23.800 --> 02:14:28.800 

Ad vocem bardzo proszę pan radny Jan Rerus. Panie burmistrzu, nie ma  

 

1634 

02:14:28.800 --> 02:14:33.400 

się pan co przejmować. No nie o tym mówiłem o wynagrodzeniu pana,  

 

1635 

02:14:33.400 --> 02:14:37.000 

że pan ma za duże, czy za małe. Ale muszę sprostować pewne  

 

1636 

02:14:37.000 --> 02:14:45.200 

rzeczy. Nigdy nie było tak wysokiej podwyżki odgórnie dla jakichkolwiek  

 

1637 

02:14:45.200 --> 02:14:51.600 

grupy i powtórzę moją myśl, którą chciałem powiedzieć, że takie  

 

1638 

02:14:51.600 --> 02:14:55.300 

zastosowanie podwyżek nie tylko do pana burmistrza, ale do  

 

1639 

02:14:55.300 --> 02:15:00.300 

ministrów, wiceministrów, do posłów tak duże podwyżki muszą  

 

1640 

02:15:00.300 --> 02:15:06.000 

o czymś świadczyć. I świadczą o tym, że należy siatkę płac  

 

1641 

02:15:06.000 --> 02:15:10.100 

dostosować teraz, a nie pozostawić to samemu sobie.  

 

1642 

02:15:10.100 --> 02:15:13.400 

Natomiast, panie burmistrzu, ja byłem przewodniczącym, ale  

 

1643 

02:15:13.400 --> 02:15:16.600 
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to nie ja decydowałem o podwyżkach tutaj, tylko tak jak  

 

1644 

02:15:16.600 --> 02:15:21.000 

teraz mogłem tak samo mówić jak każdy radny. Natomiast nigdy,  

 

1645 

02:15:21.000 --> 02:15:26.300 

nigdy nie negowałem podwyżek dla żadnej grupy zawodowej.  

 

1646 

02:15:26.300 --> 02:15:31.400 

Jeżeli chodzi o stanowisko pana burmistrza zawsze oficjalnie  

 

1647 

02:15:31.400 --> 02:15:38.100 

wyrażałem pogląd, że powinno być nawet maksymalne kwoty  

 

1648 

02:15:38.100 --> 02:15:41.000 

dla pana burmistrza, niezależnie od tego z jakiej opcji  

 

1649 

02:15:41.000 --> 02:15:43.700 

politycznej jest pan burmistrz. Nigdy nie mówiłem, że  

 

1650 

02:15:43.700 --> 02:15:47.100 

pan mówisz ma za mało. Nigdy tego nie powiedziałem. Oczywiście  

 

1651 

02:15:47.100 --> 02:15:50.900 

nie zawsze tak się dawało. I teraz to samo twierdzę. Nie  

 

1652 

02:15:50.900 --> 02:15:53.600 

odnoszę tego do pana burmistrza, że pan burmistrz dostaje.  

 

1653 

02:15:53.600 --> 02:15:59.500 

Chcę powiedzieć, że wnoszę o to, żeby zastosować odpowiednią siatkę  

 

1654 

02:15:59.500 --> 02:16:03.900 

płac. No nie było takiej inflacji, nie było takiego rozszczepienia,  

 

1655 

02:16:03.900 --> 02:16:07.500 

nie było takiej degradacji, tak dużej degradacji jaka teraz  

 

1656 

02:16:07.500 --> 02:16:11.700 

będzie pomiędzy jedną grupą, a drugą grupą.  
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1657 

02:16:11.700 --> 02:16:15.000 

To jest oczywiste dla mnie. Trzeba wszystko zrobić, nie  

 

1658 

02:16:15.000 --> 02:16:17.600 

patrzeć na co było, bo nie mieliśmy tak, no mieliśmy w latach  

 

1659 

02:16:17.600 --> 02:16:23.700 

90 tą inflację, ale teraz trzeba jakoś się zreflektować, powiedzieć  

 

1660 

02:16:23.700 --> 02:16:30.700 

no przecież pan prezydent, rząd mówią słuchajcie, te  

 

1661 

02:16:30.700 --> 02:16:33.400 

wynagrodzenia są za niskie. To co, tylko dla pana prezydenta  

 

1662 

02:16:33.400 --> 02:16:37.600 

i dla panów ministrów tą za niskie? A resztę wszystkim jest  

 

1663 

02:16:37.600 --> 02:16:41.800 

dobrze? Nie, bo mówią dla pana prezydenta, mówię o prezencie  

 

1664 

02:16:41.800 --> 02:16:47.900 

miasta, czyli w sumie ogólnie rzecz biorąc dla wójta, są  

 

1665 

02:16:47.900 --> 02:16:51.600 

za niskie. Ale jak dla wójta są za niskie, to siatka idzie w dół,  

 

1666 

02:16:51.600 --> 02:16:55.500 

bezpośrednio w dół. Nie może być inaczej. Trzeba znaleźć te  

 

1667 

02:16:55.500 --> 02:16:59.000 

pieniądze. Może nie te 50%.  

 

1668 

02:16:59.000 --> 02:17:02.400 

A może 10% trzeba znaleźć podwyżki dla ludzi. Nie wiem  

 

1669 

02:17:02.400 --> 02:17:07.600 

jak tam można, co można mieszać w budżecie, ale na pewno  
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1670 

02:17:07.600 --> 02:17:13.500 

można namieszać. Jak najbardziej to jest wniosek Klubu Forum, żeby  

 

1671 

02:17:13.500 --> 02:17:21.200 

jednak tą siatkę dostosowywać do możliwości finansowych oczywiście  

 

1672 

02:17:21.200 --> 02:17:24.500 

gminy z jednej strony, przed chwilą dostał pan pieniądze z  

 

1673 

02:17:24.500 --> 02:17:28.900 

podatków, już jest jakiś pieniądz, którym można sobie gospodarować. Ale  

 

1674 

02:17:28.900 --> 02:17:33.600 

z drugiej strony z ułożeniem odpowiedniej siatki płac.  

 

1675 

02:17:33.600 --> 02:17:42.000 

Czyli hierarchii z najwyższym, wysokim, średnim i minimalnym  

 

1676 

02:17:42.000 --> 02:17:46.400 

szczeblem zatrudnienia. A jeżeli chodzi, chyba niefortunnie pan  

 

1677 

02:17:46.400 --> 02:17:52.500 

użył słowa, tak myślę, że niektórzy pracownicy no jakby  

 

1678 

02:17:52.500 --> 02:17:55.700 

to, tak zrozumiałem, powinni dostać podwyżkę, inni może  

 

1679 

02:17:55.700 --> 02:17:59.500 

mniej. A pracownik albo jest dobry, albo nie pracuje.  

 

1680 

02:17:59.500 --> 02:18:04.900 

Ja mam swoje zdanie o pracownikach i w zdecydowanej większości,  

 

1681 

02:18:04.900 --> 02:18:11.000 

99% pracowników zarówno w jednostkach organizacyjnych gminy bardzo  

 

1682 

02:18:11.000 --> 02:18:16.500 

cenię i wiem, że dobrze wywiązują się ze swoich zadań.  

 

1683 
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02:18:16.500 --> 02:18:20.500 

Przynajmniej z mojej strony patrząc na to. Jakbym był na  

 

1684 

02:18:20.500 --> 02:18:23.700 

pana miejscu na pewno bym to oceniał inaczej. Bardziej może  

 

1685 

02:18:23.700 --> 02:18:29.400 

merytorycznie. Ale poza tym są osoby zatrudnione, mają  

 

1686 

02:18:29.400 --> 02:18:33.400 

umowę o pracę. No i na pewno oczekują tego, ale zdziwiłbym się  

 

1687 

02:18:33.400 --> 02:18:38.600 

gdyby nie oczekiwali tego. No bo jak? Powtórzę, pan Prezydent  

 

1688 

02:18:38.600 --> 02:18:42.000 

Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że wynagrodzenia są  

 

1689 

02:18:42.000 --> 02:18:45.700 

za niskie. I teraz my mówimy, że co, nie, ale dla was  

 

1690 

02:18:45.700 --> 02:18:49.900 

są dobre wynagrodzenia, tak? No nie są dobre. Nie są  

 

1691 

02:18:49.900 --> 02:18:54.600 

dobre. Jeszcze raz powiem. Nie są dobre i trzeba się nad  

 

1692 

02:18:54.600 --> 02:19:00.500 

tym zastanowić, poważnie zastanowić. Dziękuję. Dziękuję.  

 

1693 

02:19:00.500 --> 02:19:05.200 

Bardzo proszę, pan radny Wojciech Szefner. Dziękuję, Panie  

 

1694 

02:19:05.200 --> 02:19:08.900 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, na Szanowni  

 

1695 

02:19:08.900 --> 02:19:12.200 

Państwo, temat drażliwy, ponieważ zawsze jak chodzi o pieniążki  

 

1696 

02:19:12.200 --> 02:19:17.000 
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to jest i dobrze i źle, natomiast cieszę się, że już wcześniej  

 

1697 

02:19:17.000 --> 02:19:23.200 

zostało wypowiedziane sedno tak naprawdę, że sejm podjął  

 

1698 

02:19:23.200 --> 02:19:27.400 

ustawę i tak naprawdę w tej chwili rady gminy mogą podyskutować  

 

1699 

02:19:27.400 --> 02:19:31.100 

nie o tym czy dać, tylko o wielkości tak naprawdę tego  

 

1700 

02:19:31.100 --> 02:19:36.600 

wynagrodzenia, które wynika z tejże ustawy. Są tam, Szanowni  

 

1701 

02:19:36.600 --> 02:19:39.000 

Państwo, oczywiście widełki, o czym państwo wiecie, ale wiadomo, że może  

 

1702 

02:19:39.000 --> 02:19:42.200 

mieszkańcy, którzy nas słuchają nie wiedzą. W tej uchwale  

 

1703 

02:19:42.200 --> 02:19:47.200 

mamy zaproponowane najniższe możliwe uposażenie ze wszystkimi dodatkami  

 

1704 

02:19:47.200 --> 02:19:53.600 

z tychże widełek. I tą uchwałę będziemy podejmować dzisiaj  

 

1705 

02:19:53.600 --> 02:19:56.600 

z takim uposażeniem, jakie jest wpisane. Ja osobiście cieszę  

 

1706 

02:19:56.600 --> 02:20:00.600 

się nie dlatego, że nie cenię pana burmistrza i nie chciałbym,  

 

1707 

02:20:00.600 --> 02:20:05.000 

aby zarabiał jeszcze więcej, natomiast ja to odnoszę nie do chęci,  

 

1708 

02:20:05.000 --> 02:20:07.300 

ale do możliwości naszej gminy i tego uposażenia, które  

 

1709 

02:20:07.300 --> 02:20:10.800 

mamy w tej uchwale wpisane. Plus, panie burmistrzu będzie  
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1710 

02:20:10.800 --> 02:20:14.400 

dla pana, że pan będzie, głosowanie za chwilkę, ale myślę,  

 

1711 

02:20:14.400 --> 02:20:16.900 

że tutaj będzie też jednomyślne, że będzie pan zarabiał pan  

 

1712 

02:20:16.900 --> 02:20:19.900 

Wojciech Sołtys dużo więcej, natomiast ustawa nie mówi  

 

1713 

02:20:19.900 --> 02:20:24.900 

nic zupełnie o innych pracownikach na szczeblu gminnym, poza  

 

1714 

02:20:24.900 --> 02:20:28.600 

burmistrzami i wójtami. I tu się zgadzam z przedmówcami, że  

 

1715 

02:20:28.600 --> 02:20:31.600 

to będzie minus w stosunku do innych pracowników w naszej gminie.  

 

1716 

02:20:31.600 --> 02:20:34.500 

Bo za chwilkę to, co mieliśmy dotychczasowo, czyli pisma,  

 

1717 

02:20:34.500 --> 02:20:40.600 

prośby, spotkania, to w tej sytuacji będzie zwielokrotnione i  

 

1718 

02:20:40.600 --> 02:20:44.200 

z tym trzeba się zmierzyć. Cieszę się, że dzisiaj tak  

 

1719 

02:20:44.200 --> 02:20:47.000 

burzliwa dyskusja odnośnie wynagrodzenia, bo 3 rok kadencji  

 

1720 

02:20:47.000 --> 02:20:50.500 

nam mija, a ja nie przypominam sobie, żeby którykolwiek radny albo klub sam wnioskował  

 

1721 

02:20:50.500 --> 02:20:52.700 

o wynagrodzenie dla burmistrza, bo takiej sytuacji nigdy  

 

1722 

02:20:52.700 --> 02:20:55.000 

nie było, Szanowni Państwo. I pewnie by do takiej sytuacji  
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1723 

02:20:55.000 --> 02:21:01.600 

nie doszło. Także ja za to uchwałą oczywiście będę głosował.  

 

1724 

02:21:01.600 --> 02:21:03.600 

Natomiast też się zgadzam z tym, panie burmistrzu, że  

 

1725 

02:21:03.600 --> 02:21:07.100 

trzeba będzie mimo szczerych chęci, bo ja wiem, że i  

 

1726 

02:21:07.100 --> 02:21:09.600 

pan burmistrz nie ma i wszyscy pracownicy, jak i my tutaj  

 

1727 

02:21:09.600 --> 02:21:15.200 

radni, ale poszukać naprawdę tych możliwości, aby no  

 

1728 

02:21:15.200 --> 02:21:18.400 

powiem wszyscy, wszyscy, bądź większość pracowników nie  

 

1729 

02:21:18.400 --> 02:21:22.100 

zaczęła poszukiwać, o y czym pan burmistrz pewnie też  

 

1730 

02:21:22.100 --> 02:21:25.400 

doskonale wie, innych miejsc zatrudnienia.  

 

1731 

02:21:25.400 --> 02:21:30.000 

Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo, proszę pani radna Krystyna  

 

1732 

02:21:30.000 --> 02:21:34.100 

Jagodzińska-Kochaniak. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  

 

1733 

02:21:34.100 --> 02:21:38.800 

Panie Burmistrzu, przekaz jeśli chodzi o podjętą przez sejm  

 

1734 

02:21:38.800 --> 02:21:43.600 

ustawę jest jednoznaczny. Jest jednoznaczne i jeśli chodzi  

 

1735 

02:21:43.600 --> 02:21:46.500 

o wypowiedź pana burmistrza, ja się z panem zgadzam, panie  

 

1736 
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02:21:46.500 --> 02:21:49.700 

burmistrzu. Bo to dla pana nie jest to komfortowa sytuacja.  

 

1737 

02:21:49.700 --> 02:21:54.200 

Bo to, co się będzie działo z pracownikami i wynagrodzeniami w  

 

1738 

02:21:54.200 --> 02:21:58.700 

naszym urzędzie zależy już od pana prezydenta.  

 

1739 

02:21:58.700 --> 02:22:00.600 

To będzie zależało tylko i wyłącznie od pana i od tego  

 

1740 

02:22:00.600 --> 02:22:04.900 

jak pan się do tej sprawy odniesie.  

 

1741 

02:22:04.900 --> 02:22:09.900 

Przez wiele, wiele, wiele lat pracownicy samorządowi nie  

 

1742 

02:22:09.900 --> 02:22:15.500 

byli uwzględniani w odpowiednio wysoki sposób jeśli chodzi o podwyżkę wynagrodzeń.  

 

1743 

02:22:15.500 --> 02:22:22.000 

Jest to sygnał oczywisty i jasny, że pracownicy samorządowi powinni  

 

1744 

02:22:22.000 --> 02:22:28.800 

zarabiać więcej, a szczególnie fachowcy, którzy mogą znaleźć  

 

1745 

02:22:28.800 --> 02:22:34.500 

sobie inną, lepiej płatną pracę. Ponieważ rynek w tym  

 

1746 

02:22:34.500 --> 02:22:39.900 

zakresie jest po prostu inny. Na rynku pracy poszukiwani są  

 

1747 

02:22:39.900 --> 02:22:44.600 

fachowcy i znajdą tą pracę, a my naszych fachowców możemy  

 

1748 

02:22:44.600 --> 02:22:52.200 

utracić. Także przekaz jest jasny, czytelny i rzeczywiście jest  

 

1749 

02:22:52.200 --> 02:22:56.200 
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to jedyny kłopot dla pana, panie burmistrzu. To jest jedyna  

 

1750 

02:22:56.200 --> 02:22:59.800 

pana niekomfortowa sytuacja. Także przychylam się do  

 

1751 

02:22:59.800 --> 02:23:06.700 

wszystkich wypowiedzi, które odczytują przekaz ustawy w odpowiedni  

 

1752 

02:23:06.700 --> 02:23:12.600 

sposób. Pracownicy samorządowcy szczególnie na stanowiskach odpowiedzialnych, żeby móc  

 

1753 

02:23:12.600 --> 02:23:18.000 

dobrze pracować muszą mieć odpowiednie wynagrodzenie.  

 

1754 

02:23:18.000 --> 02:23:22.400 

Także tu przychylam się do tego, że ta siatka płac powinna  

 

1755 

02:23:22.400 --> 02:23:25.700 

być zweryfikowana i to jest naprawdę pana zadanie, panie burmistrzu.  

 

1756 

02:23:25.700 --> 02:23:32.300 

Dziękuję, ad vocem pan burmistrz Wojciech Sołtys, bardzo  

 

1757 

02:23:32.300 --> 02:23:37.400 

proszę. Pani Krystyno, okej, zgoda.  

 

1758 

02:23:37.400 --> 02:23:40.700 

To jest przesunięte oczywiście na poziom samorządowy, ale  

 

1759 

02:23:40.700 --> 02:23:44.700 

proszę pamiętać, że jeśli jest tak, jak pani mówi, no  

 

1760 

02:23:44.700 --> 02:23:49.200 

to z automatu kwoty przekazywane samorządom w związku z  

 

1761 

02:23:49.200 --> 02:23:54.000 

wykonywaniem zadań i zleconych i własnych, procent finansowania  

 

1762 

02:23:54.000 --> 02:23:57.900 

powinien się z automatu zwiększyć. Tymczasem on się nie zwiększył,  
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1763 

02:23:57.900 --> 02:24:01.700 

a jak pani wie, środki, które otrzymujemy nie mogą być  

 

1764 

02:24:01.700 --> 02:24:05.400 

przeznaczane zgodnie z ich wskazaniem na wydatki bieżące.  

 

1765 

02:24:05.400 --> 02:24:08.900 

A takimi są wynagrodzenia. Więc proszę mi powiedzieć jak  

 

1766 

02:24:08.900 --> 02:24:16.400 

to się ma do tej sytuacji. Ja powiem rozbieżność zupełnie tego  

 

1767 

02:24:16.400 --> 02:24:21.300 

się nie da połączyć, ale oczywiście tak, to jest później nasz  

 

1768 

02:24:21.300 --> 02:24:25.700 

problem i tu się zgadzamy. Dziękuję, bardzo proszę pan  

 

1769 

02:24:25.700 --> 02:24:31.000 

radny Roman Rakowski. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo,  

 

1770 

02:24:31.000 --> 02:24:37.800 

Panie Burmistrzu, ja wypowiem się troszeczkę w kontekście współczucia  

 

1771 

02:24:37.800 --> 02:24:42.200 

panu. Ale współczucia takiego, że pan będzie przez 2  

 

1772 

02:24:42.200 --> 02:24:46.300 

lata przynajmniej będziesz pan męczył. Bo pan twierdzi, panie  

 

1773 

02:24:46.300 --> 02:24:49.400 

burmistrzu, ale nie mówię tego z ironią, proszę słuchać do  

 

1774 

02:24:49.400 --> 02:24:52.800 

końca. Będzie pan się męczył dlatego, że pan ma cały czas  

 

1775 

02:24:52.800 --> 02:24:57.300 

uczucie, że pan nie zasłużył na to, że pan dostaje bo  
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1776 

02:24:57.300 --> 02:25:01.500 

tak państwo dało, tak sejm ustalił, a w stosunku do innych  

 

1777 

02:25:01.500 --> 02:25:05.300 

to rzeczywiście jest większy piec. Ja bym chciał, żeby  

 

1778 

02:25:05.300 --> 02:25:10.600 

pan skrócił sobie trochę tą męczarnie i postarał się powiedzieć  

 

1779 

02:25:10.600 --> 02:25:13.800 

nam, i to nie jest polityka, panie burmistrzu, bo nas  

 

1780 

02:25:13.800 --> 02:25:17.100 

słucha kilkadziesiąt, może kilkanaście osób i my tylko radni,  

 

1781 

02:25:17.100 --> 02:25:21.300 

to co dasz powiedział, to nie jest polityka. Naprawdę w  

 

1782 

02:25:21.300 --> 02:25:24.700 

interesie i pana i mieszkańców, bo pan podejmie decyzję.  

 

1783 

02:25:24.700 --> 02:25:29.100 

Ale jak pan podejmie decyzję wcześniej o tym, że trzeba poszukać  

 

1784 

02:25:29.100 --> 02:25:32.600 

gdzieś tego, mnie może też przy pomocy naszej w jakiś sposób radnych,  

 

1785 

02:25:32.600 --> 02:25:37.600 

że poszuka pan środków, żeby to wynagrodzenie było adekwatne  

 

1786 

02:25:37.600 --> 02:25:41.700 

do nie tylko do pracy, ale to sytuacja jaka obecnie jest,  

 

1787 

02:25:41.700 --> 02:25:45.500 

pracowników wszystkich, pańskich managerów, kierowników, ale  

 

1788 

02:25:45.500 --> 02:25:48.100 

zwykłych też, przepraszam za słowo zwykłych pracowników, nie  

 

1789 
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02:25:48.100 --> 02:25:52.800 

funkcyjnych. I pan poszuka tych środków w budżecie kosztem  

 

1790 

02:25:52.800 --> 02:25:57.200 

nawet jakiegoś tam innego zadania, to będzie pan się lepiej czuł. Te  

 

1791 

02:25:57.200 --> 02:26:01.400 

2 lata panu szybko upłyną. Zobaczy pan, że przy wyborach już  

 

1792 

02:26:01.400 --> 02:26:05.400 

pan będzie inaczej do tego podchodził. A inni mieszkańcy będą  

 

1793 

02:26:05.400 --> 02:26:10.400 

pana oceniali, wtedy pan burmistrz dał.  

 

1794 

02:26:10.400 --> 02:26:13.600 

Tak trudno, a nam dał. On nie powie, że to Rerus, Szefner, Iksiński,  

 

1795 

02:26:13.600 --> 02:26:17.600 

czy Rakowski, czy inny radny, tylko powiedzą, że pan burmistrz.  

 

1796 

02:26:17.600 --> 02:26:21.300 

Dlatego panie burmistrzu, niech pan się już tutaj nie umęcza  

 

1797 

02:26:21.300 --> 02:26:25.300 

nad sobą, że pan pan jako burmistrz, ja przepraszam, ja  

 

1798 

02:26:25.300 --> 02:26:29.100 

z panem się często nie zgadzam, ale pana szanuję i szanuję  

 

1799 

02:26:29.100 --> 02:26:32.900 

funkcję burmistrza. To jest bardzo ciężka praca. Czy ma  

 

1800 

02:26:32.900 --> 02:26:36.000 

pan rację, czy nie. I dlatego to, co pan radny Rerus powiedział,  

 

1801 

02:26:36.000 --> 02:26:41.900 

podkreślamy pracę burmistrza i 24, jakby doba miała miała  

 

1802 

02:26:41.900 --> 02:26:46.800 
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48, to by pan pracował 48. Na każde zawołanie burmistrz musi  

 

1803 

02:26:46.800 --> 02:26:50.000 

być. Dlatego ten pieniądz jest adekwatny.  

 

1804 

02:26:50.000 --> 02:26:52.500 

A może powinien być większy. Ale to już inna sprawa. Ale  

 

1805 

02:26:52.500 --> 02:26:56.000 

niech pan się już nie męczy, niech pan nam powie nie tak  

 

1806 

02:26:56.000 --> 02:26:58.600 

jak pan powiedział, że nie ma, nie będzie i tak dalej, nie  

 

1807 

02:26:58.600 --> 02:27:04.300 

stać, 5%. Postaram się, poszukamy, da radę to dobrze, nie,  

 

1808 

02:27:04.300 --> 02:27:06.600 

będziemy coś dalej znowu myśleć. Panie burmistrzu, bo  

 

1809 

02:27:06.600 --> 02:27:11.100 

później pan powiedział 5%, a to już teraz bardziej tak  

 

1810 

02:27:11.100 --> 02:27:14.200 

dosadnie powiem, ja będę sprawdzał czy wszystkim pan dał 5%.  

 

1811 

02:27:14.200 --> 02:27:17.300 

Czy będą 15, 20, a ktoś będzie miał 0.  

 

1812 

02:27:17.300 --> 02:27:21.500 

Spytam się. Bo jeżeli tak, to ten funkcyjny Iksiński, już  

 

1813 

02:27:21.500 --> 02:27:24.400 

nie będę wymieniał teraz, dlaczego ma mieć 20, a drugi ma  

 

1814 

02:27:24.400 --> 02:27:29.900 

mieć na przykład 0, albo 1%? To będzie bardzo ważne, panie  

 

1815 

02:27:29.900 --> 02:27:33.700 

burmistrzu w kontekście ewentualnych podwyżek pracowników w  
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1816 

02:27:33.700 --> 02:27:40.800 

ramach tych 5%. Dlatego proszę, żeby pan już tej materii może  

 

1817 

02:27:40.800 --> 02:27:44.200 

nie zabierał głosu. Przepraszam, nie odbieram panu, ale niech  

 

1818 

02:27:44.200 --> 02:27:47.000 

pan sobie da spokój. Niech pan to przemyśli. Może przy  

 

1819 

02:27:47.000 --> 02:27:52.400 

pomocy wiceburmistrzów, skarbnika bardzo dobrego może coś znajdziecie.  

 

1820 

02:27:52.400 --> 02:27:57.500 

Dajcie ludziom troszeczkę, nawet ten powiew optymizmu będzie  

 

1821 

02:27:57.500 --> 02:28:01.000 

bardzo ważny. I na koniec powiem panu tak.  

 

1822 

02:28:01.000 --> 02:28:04.600 

Pan powiedział, że pan radny Rerus był przewodniczącym.  

 

1823 

02:28:04.600 --> 02:28:08.000 

Rzeczywiście radni nie mają zbyt wielkiego wpływu na  

 

1824 

02:28:08.000 --> 02:28:11.200 

to co się dzieje jeśli chodzi o płace. Ale ja jako burmistrz  

 

1825 

02:28:11.200 --> 02:28:14.800 

miałem. I w tym czasie jak pan powiedział, że przewodniczący, to mnie  

 

1826 

02:28:14.800 --> 02:28:17.500 

to akurat dotknęło, bo on był w tym czasie przewodniczącym wtedy,  

 

1827 

02:28:17.500 --> 02:28:22.400 

kiedy ja byłem burmistrzem. Na wniosek byłego radnego już  

 

1828 

02:28:22.400 --> 02:28:26.100 

Skalska poprosiłem, żeby pokazać czy były podwyżki.  
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1829 

02:28:26.100 --> 02:28:29.300 

I były, panie burmistrzu. Także to nie jest tak, że nie  

 

1830 

02:28:29.300 --> 02:28:35.500 

można i kierownicy w gminie mogę powiedzieć, że mieli te  

 

1831 

02:28:35.500 --> 02:28:39.000 

podwyżki. Oczywiście zawsze można powiedzieć w ten sposób, zawsze  

 

1832 

02:28:39.000 --> 02:28:42.200 

jest za mało, zawsze będzie za mało.  

 

1833 

02:28:42.200 --> 02:28:47.700 

Ale tym ludziom się należy. Ale tak to właśnie to zgadzam  

 

1834 

02:28:47.700 --> 02:28:51.000 

się z tym co pan powiedział, że pani Szydło powiedziała, no  

 

1835 

02:28:51.000 --> 02:28:54.400 

ale wy też to samo, no ludziom się za pracę należy adekwatne  

 

1836 

02:28:54.400 --> 02:28:58.500 

wynagrodzenie. Nie możemy ich tak zostawiać, bo państwo zostawiło.  

 

1837 

02:28:58.500 --> 02:29:03.200 

Kończę. Należą się panu te pieniądze, ale trzeba pomyśleć o innych.  

 

1838 

02:29:03.200 --> 02:29:07.200 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę, ad vocem pan  

 

1839 

02:29:07.200 --> 02:29:12.800 

burmistrz Wojciech Sołtys. Panie Romanie, ja nie pamiętam teraz  

 

1840 

02:29:12.800 --> 02:29:15.900 

czy pan był na komisji, czy nie, ale ja nawet zaprezentowałem procenty  

 

1841 

02:29:15.900 --> 02:29:19.300 

jak wyglądało to w ostatnich kilkunastu latach jeśli chodzi o zwyżki wynagrodzeń, więc jeśli  

 

1842 
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02:29:19.300 --> 02:29:24.800 

pan pozwoli nie będę się dziś na tym umartwiał, bo to  

 

1843 

02:29:24.800 --> 02:29:33.500 

po prostu......i jak następował spadek, bo tak naprawdę dokładnie jest tak, jak  

 

1844 

02:29:33.500 --> 02:29:39.100 

pan mówi. Następowała degradacja wynagrodzeń od lat kilkunastu.  

 

1845 

02:29:39.100 --> 02:29:44.500 

Od 800% do 300% z kawałkiem, tak?  

 

1846 

02:29:44.500 --> 02:29:48.300 

To jest taki przedział w odniesieniu do minimalnego wynagrodzenia.  

 

1847 

02:29:48.300 --> 02:29:53.600 

Bo to był punkt też mojej wypowiedzi i stąd moja propozycja.  

 

1848 

02:29:53.600 --> 02:29:58.600 

Natomiast co do umartwiania, jak to pan raczył nazwać, bo to oczywiście  

 

1849 

02:29:58.600 --> 02:30:04.200 

mogę to przyjąć jako pewien żart, bo ja się martwię raczej tym  

 

1850 

02:30:04.200 --> 02:30:08.400 

jak te pieniądze dla gminy wypracować i w jaki sposób je zdobyć, albo w  

 

1851 

02:30:08.400 --> 02:30:13.400 

jaki sposób je w budżecie przesunąć. A nie tym jak pewne  

 

1852 

02:30:13.400 --> 02:30:16.800 

rzeczy zrobić. Bo jak pieniądze będą, to pan doskonale wie,  

 

1853 

02:30:16.800 --> 02:30:22.500 

że tutaj z naszej strony chęci są. Jeszcze jedna rzecz, to  

 

1854 

02:30:22.500 --> 02:30:26.000 

tak ponieważ właśnie słuchają nas również osoby z zewnątrz,  

 

1855 

02:30:26.000 --> 02:30:29.000 
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myślę, że to trzeba mówić. To nie burmistrz przyznaje każdemu  

 

1856 

02:30:29.000 --> 02:30:32.200 

pracownikowi podwyżkę, tylko ten, który z pracodawcą.  

 

1857 

02:30:32.200 --> 02:30:37.300 

Ja jestem pracodawcą dla na pracowników Urzędu Miejskiego i o  

 

1858 

02:30:37.300 --> 02:30:40.800 

tym mogę mogę otwarcie mówić z moimi pracownikami. Co  

 

1859 

02:30:40.800 --> 02:30:43.200 

do jednostek podległych to za każdym razem będzie tam  

 

1860 

02:30:43.200 --> 02:30:48.100 

musiał decyzję podjąć dyrektor jednostki, to jest chyba oczywiste.  

 

1861 

02:30:48.100 --> 02:30:54.100 

Natomiast 5%, które było planowane przez nas i było, że tak  

 

1862 

02:30:54.100 --> 02:30:59.700 

powiem pewnym wyjściem tak naprawdę do kwestii budżetowych, czyli do kwot bezwzględnych w budżecie,  

 

1863 

02:30:59.700 --> 02:31:04.100 

a nie do kwot przypisanych do poszczególnych pracowników i  

 

1864 

02:31:04.100 --> 02:31:06.600 

to chyba trzeba jasno powiedzieć. A jeszcze troszeczkę wziąć  

 

1865 

02:31:06.600 --> 02:31:11.200 

oczywiście pod uwagę, że to co się dzieje z wzrostem minimalnego wynagrodzenia  

 

1866 

02:31:11.200 --> 02:31:15.100 

jest też poza nami i te wzrosty też jak gdyby nie dotyczą  

 

1867 

02:31:15.100 --> 02:31:18.900 

tego, o czym mówimy, czyli zwiększenia 5%.  

 

1868 

02:31:18.900 --> 02:31:22.800 

No to już chyba powiedzieliśmy wszystko. Dziękuję. Dziękuję. Ad  
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1869 

02:31:22.800 --> 02:31:27.600 

vocem pan radny Roman Rakowski. Panie burmistrzu, kierownicy  

 

1870 

02:31:27.600 --> 02:31:31.300 

oczywiście przyznają, dyrektor czy kierownik danej jednostki  

 

1871 

02:31:31.300 --> 02:31:36.300 

decyduje o środkach, pan odpowiada za cały urząd.  

 

1872 

02:31:36.300 --> 02:31:40.900 

Ale panie burmistrzu, a kto przyznaje budżety tym kierownikom?  

 

1873 

02:31:40.900 --> 02:31:44.200 

Kto decyduje o tym jakie będą mieli środki? I na pewno przyjdzie  

 

1874 

02:31:44.200 --> 02:31:48.900 

kierownik Iksiński, powie panie burmistrzu, będziemy wynagrodzenie  

 

1875 

02:31:48.900 --> 02:31:52.400 

takie i takiej robili. A pan powie tak, jeżeli pan posiada  

 

1876 

02:31:52.400 --> 02:31:56.400 

środki w budżecie to proszę. A kierownik powie, no ale  

 

1877 

02:31:56.400 --> 02:32:00.300 

mi nie daliście. I to jest pies pogrzebany. My musimy jako  

 

1878 

02:32:00.300 --> 02:32:03.200 

rada na wniosek oczywiście po konsultacjach z panem burmistrzem  

 

1879 

02:32:03.200 --> 02:32:07.900 

przyznać budżet na rok następny, ten kierownik danej jednostki  

 

1880 

02:32:07.900 --> 02:32:10.900 

będzie miał pieniądze w budżecie zaplanowane na wynagrodzenia osobowe  

 

1881 

02:32:10.900 --> 02:32:14.200 

i wtedy da. A jeżeli my mu będziemy odgórnie od razu kroili  
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1882 

02:32:14.200 --> 02:32:17.800 

to z czego on ma dać? On będzie chciał dać, a nie będzie  

 

1883 

02:32:17.800 --> 02:32:21.400 

miał z czego. Dlatego tutaj wspólna, nie tylko pana burmistrza, ale również  

 

1884 

02:32:21.400 --> 02:32:26.100 

nasza rola, żeby kierownicy nie byli pozostawieni sami  

 

1885 

02:32:26.100 --> 02:32:29.000 

sobie, tylko żeby po prostu mieli naszą, też nasze wsparcie,  

 

1886 

02:32:29.000 --> 02:32:33.500 

naszą pomoc, w tym burmistrza. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo.  

 

1887 

02:32:33.500 --> 02:32:36.500 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, zatem przejdźmy do  

 

1888 

02:32:36.500 --> 02:32:39.400 

głosowania uchwały. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie  

 

1889 

02:32:39.400 --> 02:32:53.700 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 477. Panie Piotrze.  

 

1890 

02:32:53.700 --> 02:33:01.300 

Dziękuję. Za 17 radnych, 1 radny się wstrzymał.  

 

1891 

02:33:01.300 --> 02:33:06.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 9, interpelacje i  

 

1892 

02:33:06.300 --> 02:33:10.700 

zapytania radnych. Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać  

 

1893 

02:33:10.700 --> 02:33:13.700 

głos w tym punkcie? Bardzo proszę, pan radny Sebastian Różycki.  

 

1894 

02:33:13.700 --> 02:33:19.300 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, dzwonię  

 

1895 
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02:33:19.300 --> 02:33:22.100 

w takiej nagłej sprawie, dostałem sygnał od osób, które  

 

1896 

02:33:22.100 --> 02:33:26.000 

zamieszkują na ulicy Kusocińskiego, czyli to jest zjazd  

 

1897 

02:33:26.000 --> 02:33:29.700 

ulicy Kościuszki w kierunku Parku Sulecha. Z racji z  

 

1898 

02:33:29.700 --> 02:33:34.400 

rozpoczętych prac budowlanych przy pumptacku samochody ciężarowe z  

 

1899 

02:33:34.400 --> 02:33:38.700 

piaskiem, ziemią przejeżdżające tamtym odcinkiem po prostu  

 

1900 

02:33:38.700 --> 02:33:42.600 

wyjeżdżają tą kostkę tworząc koleiny. Taki sygnał dostałem  

 

1901 

02:33:42.600 --> 02:33:48.300 

od mieszkańców bloku. Więc duża prośba czy ewentualnie dojazd  

 

1902 

02:33:48.300 --> 02:33:52.900 

do prac wykonywanych właśnie na Parku Sulecha mógłby się  

 

1903 

02:33:52.900 --> 02:33:56.400 

odbywać przy garażach przy ulicy Tkackiej? Prośba o  

 

1904 

02:33:56.400 --> 02:34:02.800 

interwencję w tym zakresie. Ponawiam też sprawę związaną z  

 

1905 

02:34:02.800 --> 02:34:10.300 

wykończeniem rowów melioracyjnych przed zimą, gdyż na  

 

1906 

02:34:10.300 --> 02:34:14.100 

odcinku właśnie między innymi Parku Sulecha oraz Osiedla Nadodrzańskiego  

 

1907 

02:34:14.100 --> 02:34:19.200 

nie pamiętam, aby w tym roku taka akcja miała miejsce i  

 

1908 

02:34:19.200 --> 02:34:23.600 
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prośba o to aby interweniować po prostu w Wodach Polskich, aby  

 

1909 

02:34:23.600 --> 02:34:27.600 

tą czynność wykonać. Jesteśmy praktycznie u schyłku jesieni  

 

1910 

02:34:27.600 --> 02:34:34.400 

i spacerując po parkach, spacerując alejami, czy ciągami pieszo-jednymi zauważam  

 

1911 

02:34:34.400 --> 02:34:39.700 

bardzo duże liście nagromadzone między innymi po prostu na  

 

1912 

02:34:39.700 --> 02:34:46.100 

chodnikach. Więc prosiłbym o interwencję, aby ekipy, które  

 

1913 

02:34:46.100 --> 02:34:50.600 

się tym zajmują możliwie sprawnie, że tak powiem tym tematem  

 

1914 

02:34:50.600 --> 02:34:57.400 

się zajęły. Martwi mnie sprawa ulicy Krańcowej, która jak widzę nadal jest jakby  

 

1915 

02:34:57.400 --> 02:35:02.900 

niedokończona i prośba o to czy byśmy mogli uzyskać informację  

 

1916 

02:35:02.900 --> 02:35:06.000 

czy termin nie jest zagrożony jeśli chodzi o oddanie do  

 

1917 

02:35:06.000 --> 02:35:11.500 

użytku i tej ulicy. Ostatnio spacerując nowo położoną kostką  

 

1918 

02:35:11.500 --> 02:35:15.700 

zauważyłem wystające studzienki chociażby gazowe o ponad  

 

1919 

02:35:15.700 --> 02:35:19.400 

2 cm ponad polbruk. Więc tutaj myślę, że osoby, które będą  

 

1920 

02:35:19.400 --> 02:35:23.100 

odpowiedzialne za odbiór dopilnują, aby ten element był  

 

1921 

02:35:23.100 --> 02:35:27.600 

po prostu dopracowany i nie spowodował zagrożenia dla  
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1922 

02:35:27.600 --> 02:35:30.900 

mieszkańców. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę, pan  

 

1923 

02:35:30.900 --> 02:35:36.200 

radny Roman Wilczyński. Przepraszam, panie przewodniczący, to  

 

1924 

02:35:36.200 --> 02:35:39.700 

tak przepraszam, że zabieram głos poza kolejnością, ale  

 

1925 

02:35:39.700 --> 02:35:43.100 

czy jest taka szansa, że ja mógłbym odpowiadać dzisiaj wyjątkowo  

 

1926 

02:35:43.100 --> 02:35:48.000 

od razu po pytaniach po to, żebym zdążył jak na pogrzeb będę wychodził? Panie burmistrzu,  

 

1927 

02:35:48.000 --> 02:35:53.300 

możemy się tak umówić. Czy rada wyrazi na to zgodę? Jeżeli  

 

1928 

02:35:53.300 --> 02:35:58.000 

ten, bo mamy pogrzeb o tej 13:30, więc uwzględniamy to, panie burmistrzu.  

 

1929 

02:35:58.000 --> 02:36:01.200 

Niech pan odpowiada na bieżąco. Bardzo proszę.  

 

1930 

02:36:01.200 --> 02:36:05.400 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu... Niech pan poczeka  

 

1931 

02:36:05.400 --> 02:36:09.600 

jeszcze. Pan burmistrz odpowiada na każdego od razu, nie  

 

1932 

02:36:09.600 --> 02:36:13.700 

żebyśmy tak. Pan burmistrz, bardzo proszę.  

 

1933 

02:36:13.700 --> 02:36:17.200 

jeszcze raz dziękuję. Szanowni Państwo, szybciutko. Oczywiście  

 

1934 

02:36:17.200 --> 02:36:20.400 

zareagujemy jeśli tylko, że tak powiem nośność pozwoli tamtędy  
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1935 

02:36:20.400 --> 02:36:24.100 

się poruszać to tak będzie, panie Sebastianie.  

 

1936 

02:36:24.100 --> 02:36:28.300 

Jeśli chodzi o o koszenie rowów, ja mam informacje z  

 

1937 

02:36:28.300 --> 02:36:33.800 

dzisiaj dosłownie, że te wnioski, które kierowaliśmy do Wód Polskich  

 

1938 

02:36:33.800 --> 02:36:37.800 

będą realizowane w terminie do 10 grudnia. Czyli między innymi te  

 

1939 

02:36:37.800 --> 02:36:42.600 

koszenia. My, panie Sebastianie, w tym roku w tym obszarze,  

 

1940 

02:36:42.600 --> 02:36:46.400 

który mógł być przez nas realizowany, my realizowaliśmy również  

 

1941 

02:36:46.400 --> 02:36:50.500 

w okolicach między tych, o których pan mówił, ale tylko w  

 

1942 

02:36:50.500 --> 02:36:53.500 

tych fragmentach, które są nasze, tak? Tam gdzie awaryjnie pewne  

 

1943 

02:36:53.500 --> 02:36:57.600 

rzeczy też. Jeśli chodzi o ulicę Krańcową, w mojej ocenie  

 

1944 

02:36:57.600 --> 02:37:02.300 

obserwuję to dość regularnie, staram się tez tam od czasu do czasu  

 

1945 

02:37:02.300 --> 02:37:06.600 

przespacerować. Rzeczywiście termin prac wykonywanych jest  

 

1946 

02:37:06.600 --> 02:37:11.800 

bardzo powoli. Raptem chyba w czwartek, nie, czwartek był wolny, więc to  

 

1947 

02:37:11.800 --> 02:37:14.400 

była środa, w ubiegłym tygodniu rozmawiałem na ten temat  

 

1948 
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02:37:14.400 --> 02:37:17.700 

z pracownikami jakby mobilizując wykonawcę. On jest jeszcze  

 

1949 

02:37:17.700 --> 02:37:21.400 

w terminie, ale my się obawiamy, że prace idą zbyt wolno i może  

 

1950 

02:37:21.400 --> 02:37:25.300 

być poślizg, w związku z tym proszę mi wierzyć, że bardzo  

 

1951 

02:37:25.300 --> 02:37:27.700 

regularnie przynajmniej raz w tygodniu z naszej strony jest  

 

1952 

02:37:27.700 --> 02:37:31.700 

sygnał mobilizujący do wykonywania tych prac. Co do tych  

 

1953 

02:37:31.700 --> 02:37:35.900 

studzienek przyznam się szczerze, że tutaj pani Małgorzata jeszcze,  

 

1954 

02:37:35.900 --> 02:37:39.700 

to nie jest jeszcze czas odebrania robót, tak? Więc to nie  

 

1955 

02:37:39.700 --> 02:37:42.200 

jest jeszcze ten moment. Na pewno takie rzeczy będziemy oczywiście,  

 

1956 

02:37:42.200 --> 02:37:47.200 

na takie rzeczy będziemy oczywiście zwracać uwagę.  

 

1957 

02:37:47.200 --> 02:37:51.000 

Natomiast jeśli chodzi o grabienie liści, czy generalnie te prace  

 

1958 

02:37:51.000 --> 02:37:54.200 

porządkowe to tylko chcę zwrócić uwagę, Szanowni Państwo, tu  

 

1959 

02:37:54.200 --> 02:37:58.100 

podobnie jak z tym ograniczeniem koszenia, że też w pewnych obszarach będziemy liście zostawiać,  

 

1960 

02:37:58.100 --> 02:38:04.600 

tak? To ze względu na nazwijmy to przyrodnicze walory, tak?  

 

1961 

02:38:04.600 --> 02:38:09.600 
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Ale oczywiście biorę to pod uwagę, zweryfikujemy ten zakres z  

 

1962 

02:38:09.600 --> 02:38:15.300 

tym, który jest pod naszymi zarządami, tak?  

 

1963 

02:38:15.300 --> 02:38:19.500 

Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Roman Wilczyński.  

 

1964 

02:38:19.500 --> 02:38:22.400 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja  

 

1965 

02:38:22.400 --> 02:38:26.500 

mam pytanie panie burmistrzu w sprawie przydomowej oczyszczalni  

 

1966 

02:38:26.500 --> 02:38:30.900 

w Boguszu. To jest pierwsze pytanie. I drugie pytanie czy  

 

1967 

02:38:30.900 --> 02:38:35.500 

moglibyśmy jako radni dostawać na maila, bo teraz jest  

 

1968 

02:38:35.500 --> 02:38:39.600 

okres właśnie przed uchwaleniem budżetu, które zadania mają,  

 

1969 

02:38:39.600 --> 02:38:43.700 

kończy się dokumentacja. Bo na przykład jest dużo dokumentacji,  

 

1970 

02:38:43.700 --> 02:38:48.400 

która się kończy, kończy ważność dokumentacji i takie coś  

 

1971 

02:38:48.400 --> 02:38:51.500 

mi się wydaje, że by było warto, żeby radni wiedzieli na  

 

1972 

02:38:51.500 --> 02:38:55.000 

jakie się kończy zezwolenie w którym roku i bynajmniej w  

 

1973 

02:38:55.000 --> 02:38:58.600 

tym roku. Żebyśmy taką informację też mieli.  

 

1974 

02:38:58.600 --> 02:39:01.700 

Bo nie każdy przecież pamięta, nie każdy też wie, że  
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1975 

02:39:01.700 --> 02:39:06.200 

na przykład w tym roku kończy się na jakieś zadanie dokumentacja.  

 

1976 

02:39:06.200 --> 02:39:11.700 

My będziemy klepać coś innego, a tam nam będą uciekały już  

 

1977 

02:39:11.700 --> 02:39:15.300 

terminy. Dziękuję. Dziękuję.Panie burmistrzu,  

 

1978 

02:39:15.300 --> 02:39:19.000 

od razu? Tak, jeśli mogę od razu. Szanowni Państwo, w tym roku była  

 

1979 

02:39:19.000 --> 02:39:23.900 

taka analiza robiona, państwo jako radni mieliście, było  

 

1980 

02:39:23.900 --> 02:39:28.600 

to przedmiotem pracy komisji czy też nie nastąpiły właśnie  

 

1981 

02:39:28.600 --> 02:39:31.700 

takie sytuacje, kiedy dokumentacje straciły ważność. Zakładałem,  

 

1982 

02:39:31.700 --> 02:39:36.800 

że państwo macie tą wiedzę. Natomiast co do tego okresu, w  

 

1983 

02:39:36.800 --> 02:39:39.100 

którym jestem burmistrzem to mogę tylko państwu powiedzieć, że generalnie  

 

1984 

02:39:39.100 --> 02:39:45.300 

my przedłużamy ważności dokumentacji dokonując odpowiednich wpisów, bądź uruchomienia  

 

1985 

02:39:45.300 --> 02:39:50.300 

fragmentu robót i takie dokumentacje nie tracą ważności.  

 

1986 

02:39:50.300 --> 02:39:54.100 

Rozumiem, że pyta pan radny w kontekście tego czy będziemy  

 

1987 

02:39:54.100 --> 02:39:57.300 

wykonywać jakieś zadania. No zakładam, że będziemy je mogli wykonywać,  
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1988 

02:39:57.300 --> 02:40:01.200 

to powtarzam od dłuższego czasu, tylko pod warunkiem uzyskania  

 

1989 

02:40:01.200 --> 02:40:04.600 

środków zewnętrznych, tak? A na razie jak państwo wiecie  

 

1990 

02:40:04.600 --> 02:40:12.100 

te projekty dedykowane termomodernizacjom na poziomie środków  

 

1991 

02:40:12.100 --> 02:40:17.300 

unijnych niestety nie są uruchomione, tak? Do tego mamy sporą ilość  

 

1992 

02:40:17.300 --> 02:40:21.600 

dokumentacji. Mamy dokumentację na ścieżkę rowerową, dbamy o to, żeby  

 

1993 

02:40:21.600 --> 02:40:26.100 

to nam nie uciekło. Jest kilka takich, które wymagają z  

 

1994 

02:40:26.100 --> 02:40:29.300 

naszej strony wykonania ruchu, aby nie utraciły ważności.  

 

1995 

02:40:29.300 --> 02:40:35.300 

...na przykład dokumentacji Szkoła w Kijach, panie radny?  

 

1996 

02:40:35.300 --> 02:40:40.800 

Tak, dobra, skończy się teraz. Pan burmistrz. O oczyszczalnię ścieków  

 

1997 

02:40:40.800 --> 02:40:45.900 

przydomową, czy dobrze pamiętam to pytanie? Będę prosił o odpowiedź  

 

1998 

02:40:45.900 --> 02:40:50.200 

później pana dyrektora Krotowskiego, bo tutaj o szczegółach trzeba  

 

1999 

02:40:50.200 --> 02:40:53.900 

mówić, a tak na szybko nie mogę. Dobrze, rozumiem.  

 

2000 

02:40:53.900 --> 02:40:56.700 

Czy pan dyrektor jest obecny? Jeżeli nie to później ewentualnie  

 

2001 
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02:40:56.700 --> 02:41:01.200 

poprosimy o odpowiedź. Pan radny Piotr Miszkiewicz. 3 szybkie  

 

2002 

02:41:01.200 --> 02:41:05.600 

pytania, żeby nie przedłużać. Czy został rozstrzygnięty i  

 

2003 

02:41:05.600 --> 02:41:09.500 

z jakim skutkiem konkurs na strażnika miejskiego? Co  

 

2004 

02:41:09.500 --> 02:41:11.900 

z tym pojazdem do straży miejskiej, kiedy będzie w formalnie  

 

2005 

02:41:11.900 --> 02:41:14.900 

oddany i jaki to będzie pojazd, bo chyba nie zostało to  

 

2006 

02:41:14.900 --> 02:41:19.500 

sprecyzowane? I kwestia programu, który będziemy co prawda w przyszłym  

 

2007 

02:41:19.500 --> 02:41:24.500 

miesiącu uchwalać. Programu przeciwdziałania alkoholizmowi.  

 

2008 

02:41:24.500 --> 02:41:29.900 

Z racji tego, że ten zakaz sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych  

 

2009 

02:41:29.900 --> 02:41:33.800 

będzie procedowany niejako dwutorowo, projekt projektów i  

 

2010 

02:41:33.800 --> 02:41:38.000 

dopiero projekt właściwy, czy przewidujemy sesję nadzwyczajną, żeby  

 

2011 

02:41:38.000 --> 02:41:43.200 

zamknąć to w starym roku 2021 łącznie z tym programem przeciwdziałania  

 

2012 

02:41:43.200 --> 02:41:48.700 

alkoholizmowi, niejako wpisać w ten program poniekąd zakaz  

 

2013 

02:41:48.700 --> 02:41:51.900 

sprzedaży tych alkoholi. Dziękuję. Dziękuję.  

 

2014 

02:41:51.900 --> 02:41:56.500 
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Tak tylko zanim panu burmistrzowi oddam głos, panie Piotrze, nic  

 

2015 

02:41:56.500 --> 02:41:58.700 

się nie stanie jak ktoś wejdzie na przykład w połowie stycznia,  

 

2016 

02:41:58.700 --> 02:42:02.500 

to nie musimy chyba zawsze rokiem kalendarzowym się zamykać.  

 

2017 

02:42:02.500 --> 02:42:06.300 

Nie. Radek, chodzi o to, że zakładasz program przeciwdziałania alkoholizmowi  

 

2018 

02:42:06.300 --> 02:42:10.100 

od stycznia. I wtedy nie będziesz mógł tego wpisać w  

 

2019 

02:42:10.100 --> 02:42:13.000 

ten program. Ja myślę, że możemy wpisać, tylko że zacznie  

 

2020 

02:42:13.000 --> 02:42:16.200 

się na przykład kiedy to możliwe. Takie było moje pytanie.  

 

2021 

02:42:16.200 --> 02:42:20.700 

Rozumiem. Panie burmistrzu, bardzo proszę.Może od końca, ja nie  

 

2022 

02:42:20.700 --> 02:42:26.400 

przewidywałem sesji specjalnej. Państwa wniosek na komisji  

 

2023 

02:42:26.400 --> 02:42:30.400 

był jednoznaczny, że mam przedłożyć ten projekt.  

 

2024 

02:42:30.400 --> 02:42:34.000 

Z tego co pamiętam odpowiedź pani dyrektor Elżbiety Colle  

 

2025 

02:42:34.000 --> 02:42:38.600 

w programie zapis jest wystarczający, aby takie ograniczenie wpisać,  

 

2026 

02:42:38.600 --> 02:42:42.300 

a nie trzeba wprowadzać dodatkowego zapisu.  

 

2027 

02:42:42.300 --> 02:42:47.200 

Tak to wprost rozumiałem. Z tego co wiem, te instytucje, do  
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2028 

02:42:47.200 --> 02:42:51.600 

których do których trzeba wystąpić pani dyrektor mówiła, że  

 

2029 

02:42:51.600 --> 02:42:54.800 

będzie występować i rzeczywiście w grudniu taki projekt zostanie państwu  

 

2030 

02:42:54.800 --> 02:42:57.800 

przedłożony.Natomiast rzeczywiście wtedy nie byłby to  

 

2031 

02:42:57.800 --> 02:43:01.300 

projekt, który wchodzi w życie z dniem, jeśli państwo przyjmiecie, z dniem  

 

2032 

02:43:01.300 --> 02:43:06.600 

1 stycznia. Co jeśli chodzi o auto dla straży miejskiej, panie  

 

2033 

02:43:06.600 --> 02:43:11.200 

Piotrze, ja proponuję, żeby pan wprost skontaktował się  

 

2034 

02:43:11.200 --> 02:43:14.900 

z panem [?]bo auto rzeczywiście jest rozstrzygnięte.  

 

2035 

02:43:14.900 --> 02:43:17.800 

To jest auto marki Toyota. To w przetargu, że tak powiem  

 

2036 

02:43:17.800 --> 02:43:22.000 

było. Jest zapytanie, jest konkretne auto, które zostało wyłonione i  

 

2037 

02:43:22.000 --> 02:43:25.900 

z tego, co pamiętam, wiem, do końca roku jest czas na  

 

2038 

02:43:25.900 --> 02:43:29.700 

dostarczenie tego auta zgodnie z z tym co tez już informowaliśmy  

 

2039 

02:43:29.700 --> 02:43:35.400 

chyba też podczas ostatniej komisji. Czy coś mi umknęło? Chyba nie.  

 

2040 

02:43:35.400 --> 02:43:38.600 

Zatrudnienie pracownika.  
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2041 

02:43:38.600 --> 02:43:42.200 

A zatrudnienie pracownika. Przepraszam. Rozstrzygnięcie.  

 

2042 

02:43:42.200 --> 02:43:47.700 

Jest zatrudniony mężczyzna. Z tego co wiem, z nowym rokiem  

 

2043 

02:43:47.700 --> 02:43:51.300 

planowane jest rozpoczęcie przez niego pracy.  

 

2044 

02:43:51.300 --> 02:43:54.600 

Jest to jakby z nim uzgodniony czas, w którym może tej  

 

2045 

02:43:54.600 --> 02:44:00.200 

pracy się podjąć. Będzie to wymagało też szkolenia tej  

 

2046 

02:44:00.200 --> 02:44:03.900 

osoby. Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Roman Rakowski.  

 

2047 

02:44:03.900 --> 02:44:09.400 

Panie burmistrzu, mam pytanie do pana.  

 

2048 

02:44:09.400 --> 02:44:15.700 

Na skrzyżowaniu ulic, ulicy Baryki, Radka i Olbromskiego jest  

 

2049 

02:44:15.700 --> 02:44:22.100 

taki nie za duży plac, teren zielony, na którym było boisko  

 

2050 

02:44:22.100 --> 02:44:27.300 

do piłki nożnej. Takie malutkie boisko do piłki nożnej. Były  

 

2051 

02:44:27.300 --> 02:44:32.500 

tam dwie bramki, które pewnego dnia przyjechałem i firma  

 

2052 

02:44:32.500 --> 02:44:36.600 

[?] zabierała te bramki Ja dzwoniłem do pani Marty.  

 

2053 

02:44:36.600 --> 02:44:39.700 

Pani Marta powiedziała, że no zabierają na Wembley i  

 

2054 
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02:44:39.700 --> 02:44:44.000 

tak dalej. I to rozumiem, że była taka potrzeba.  

 

2055 

02:44:44.000 --> 02:44:51.700 

Tylko mam takie pytanie i czy coś można zmienić, albo takie  

 

2056 

02:44:51.700 --> 02:44:54.200 

bramki, czy inne tutaj postawić? Bo mieszkańcy mi się  

 

2057 

02:44:54.200 --> 02:44:58.200 

tutaj tego osiedla naszego pytali co się stało z tymi bramkami?  

 

2058 

02:44:58.200 --> 02:45:02.700 

A nadmieniam, że to ja prywatnie kupiłem te bramki i  

 

2059 

02:45:02.700 --> 02:45:06.100 

ja je postawiłem, a nikt mnie nie pytał o to czy można zabrać.  

 

2060 

02:45:06.100 --> 02:45:11.100 

To było w granicach 2005-6 roku.  

 

2061 

02:45:11.100 --> 02:45:17.400 

I to, że poszły w inne miejsce to z panią Martą zgodziłem się,  

 

2062 

02:45:17.400 --> 02:45:21.400 

tylko pojechałem tam na Wembley, patrzę i są 2 bramki i są  

 

2063 

02:45:21.400 --> 02:45:24.800 

następne 2 bramki. Są zrobione 2 boiska.  

 

2064 

02:45:24.800 --> 02:45:30.100 

A tutaj zabrano tym dzieciakom z tego osiedla te bramki.  

 

2065 

02:45:30.100 --> 02:45:33.800 

Już pomijam to, że to moje prywatne było i mógł się ktoś  

 

2066 

02:45:33.800 --> 02:45:38.300 

spytać. Ale teraz mnie mieszkańcy osiedla zapytają, panie  

 

2067 

02:45:38.300 --> 02:45:41.600 
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Rakowski, co się stało, że tych bramek nie ma? Tam był  

 

2068 

02:45:41.600 --> 02:45:45.500 

ten teren koszony, bo to jest teren miasta. Był koszony, te  

 

2069 

02:45:45.500 --> 02:45:48.900 

brameczki były, korzystały dzieci. No i teraz jestem zaskoczony,  

 

2070 

02:45:48.900 --> 02:45:51.500 

bo tam się okazuje, że już były te bramki. I tak, tu  

 

2071 

02:45:51.500 --> 02:45:55.900 

nie ma wcale, a tam są 4. I tu jestem niezadowolony brzydko  

 

2072 

02:45:55.900 --> 02:46:00.700 

mówiąc, w jakim miejscu one by były, jakby nie było tamtych  

 

2073 

02:46:00.700 --> 02:46:04.600 

2 to bym zrozumiał, ale po co zabrano tutaj w tym dzieciom?  

 

2074 

02:46:04.600 --> 02:46:07.900 

Kto to zdecydował, pan burmistrz, czy to było coś innego?  

 

2075 

02:46:07.900 --> 02:46:11.500 

Dziękuję, pani burmistrzu, od razu?  

 

2076 

02:46:11.500 --> 02:46:17.500 

Panie radny, dla mnie zupełnie nowa informacja, tak?  

 

2077 

02:46:17.500 --> 02:46:21.200 

Nie znam, że tak powiem takiej sytuacji.  

 

2078 

02:46:21.200 --> 02:46:25.000 

Wyjaśnię to z panią Martą.  

 

2079 

02:46:25.000 --> 02:46:30.400 

Z tego co mi wiadomo, z tego co pamiętam, na Wambley zawsze  

 

2080 

02:46:30.400 --> 02:46:34.700 

były 2 komplety bramek, czy te 2 boiska, tak powiem w cudzysłowie niezależne, dlatego  
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2081 

02:46:34.700 --> 02:46:37.300 

nie znam tego tematu. Nie wiem czy coś w międzyczasie się  

 

2082 

02:46:37.300 --> 02:46:40.300 

stało. Postaram się to wyjaśnić i możliwie szybko odpowiedzieć.  

 

2083 

02:46:40.300 --> 02:46:43.500 

Ja tylko jeszcze potwierdzę, że z panią Martą rozmawiałem, bo  

 

2084 

02:46:43.500 --> 02:46:46.600 

myślałam, że tam w ogóle nie ma. I dlatego one były już na  

 

2085 

02:46:46.600 --> 02:46:49.900 

przyczepie, także są wyrwane, bo my tam je montowaliśmy dosyć mocno,  

 

2086 

02:46:49.900 --> 02:46:53.900 

żeby były bezpieczne, oni nawet wyrwać ich nie mogli, bo były  

 

2087 

02:46:53.900 --> 02:46:57.000 

tak zakotwiczone. Ale mówię, nie ma to już pal sześć.  

 

2088 

02:46:57.000 --> 02:47:00.900 

Ale się okazuje, że tam są, a teraz tu zabrano dzieciom i się  

 

2089 

02:47:00.900 --> 02:47:05.100 

upominają. Dlatego bardzo bym prosił jakąś malutką interwencję  

 

2090 

02:47:05.100 --> 02:47:07.600 

w tej sprawie, dobrze? Dobrze. Oczywiście sprawdzę to.  

 

2091 

02:47:07.600 --> 02:47:11.200 

Tak jak mówię, pierwsze słyszę, zawsze były tam 2 komplety.  

 

2092 

02:47:11.200 --> 02:47:12.800 

Wić nie wiem co się stało. Czy któryś z kompletów był  

 

2093 

02:47:12.800 --> 02:47:16.300 

wymieniony, być może zamieniony. Nie wiem. Muszę to sprawdzić. Dobrze.  
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2094 

02:47:16.300 --> 02:47:19.500 

Liczę na to. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

2095 

02:47:19.500 --> 02:47:25.200 

Pani radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. Panie burmistrzu, chciałbym  

 

2096 

02:47:25.200 --> 02:47:29.700 

panu zadać pytanie w imieniu również mieszkańców na temacie  

 

2097 

02:47:29.700 --> 02:47:35.200 

programu z Polskiego Ładu odnośnie linii oświetleniowej na  

 

2098 

02:47:35.200 --> 02:47:39.000 

terenie gminy. Panie burmistrzu, temat bardzo drażliwy, bo  

 

2099 

02:47:39.000 --> 02:47:42.800 

jak wiemy na wsiach jest dość dużo miejsc nieoświetlonych.  

 

2100 

02:47:42.800 --> 02:47:47.900 

Jest to zawsze temat gorący do dyskusji, gdzie kto, kiedy,  

 

2101 

02:47:47.900 --> 02:47:52.100 

kto pierwszy, kto ostatni, kto tam. Mam taką prośbę, mamy  

 

2102 

02:47:52.100 --> 02:48:00.900 

ten punkt oświetlenia terenu gminy ujęty w budżecie jako  

 

2103 

02:48:00.900 --> 02:48:07.300 

propozycję. Bardzo pana proszę, niech pan w skrócie powie  

 

2104 

02:48:07.300 --> 02:48:11.600 

mieszkańcom na czym to polega i jak on, ten program będzie  

 

2105 

02:48:11.600 --> 02:48:15.500 

realizowany, żeby jednak do mieszkańców dotarły takie informacje,  

 

2106 

02:48:15.500 --> 02:48:19.000 

bo w tym zakresie jest dużo sporów, niepotrzebnych sporów,  

 

2107 
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02:48:19.000 --> 02:48:23.900 

a wynikają one właśnie tylko z tego, że nie ma tej informacji,  

 

2108 

02:48:23.900 --> 02:48:29.600 

która by biegła do mieszkańców i proszę o taką wypowiedź na  

 

2109 

02:48:29.600 --> 02:48:34.400 

temat tego dużego, ogromnego programu, który zostanie w 90%  

 

2110 

02:48:34.400 --> 02:48:38.100 

sfinansowany ze środków Polskiego Ładu.  

 

2111 

02:48:38.100 --> 02:48:43.500 

Dziękuję. Panie burmistrzu, od razu? Pani Krystyno, Szanowni  

 

2112 

02:48:43.500 --> 02:48:47.300 

Państwo, w projekcie budżetu uwzględniliśmy kwotę około  

 

2113 

02:48:47.300 --> 02:48:50.500 

4 miliony. Ja myślę, że to jest kwota, która będzie musiała  

 

2114 

02:48:50.500 --> 02:48:53.200 

jeszcze ulec zwiększeniu, ponieważ w międzyczasie i  

 

2115 

02:48:53.200 --> 02:48:57.800 

państwo i mieszkańcy też wysyłali kolejne wnioski. Oczywiście  

 

2116 

02:48:57.800 --> 02:49:02.200 

ten zapis u nas w budżecie powiedzmy, on może mieć charakter też  

 

2117 

02:49:02.200 --> 02:49:06.200 

ogólny, ale sprowadza się projekt do tego, że chcemy złożyć  

 

2118 

02:49:06.200 --> 02:49:10.700 

1 bardzo duży kilkuletni, bo powiedziałbym, że czas realizacji  

 

2119 

02:49:10.700 --> 02:49:14.200 

będzie wynosił według mnie minimalnie 2, a prawdopodobnie 3  

 

2120 

02:49:14.200 --> 02:49:20.000 
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lata, wniosek dotyczący no kilkudziesięciu lokalizacji na  

 

2121 

02:49:20.000 --> 02:49:24.800 

terenie gminy, w których chcielibyśmy ustawić, bądź zmienić oświetlenie,  

 

2122 

02:49:24.800 --> 02:49:30.200 

bo też zakładamy, że będą to też w części przynajmniej modernizacje na oświetlenia  

 

2123 

02:49:30.200 --> 02:49:34.100 

nowoczesne, ledowe, które z kolei nam mogą pozwolić w miarę  

 

2124 

02:49:34.100 --> 02:49:37.300 

oszczędnie zawiadywać tym, co posiadamy.  

 

2125 

02:49:37.300 --> 02:49:43.600 

Chcielibyśmy, aby, to jest taka może taka uwaga tylko, pani  

 

2126 

02:49:43.600 --> 02:49:46.300 

Krystyno, my nie wiemy czy będzie sfinansowany, my chcemy  

 

2127 

02:49:46.300 --> 02:49:50.500 

złożyć taki wniosek. Jak tylko zostanie ogłoszony nabór. Liczymy, że  

 

2128 

02:49:50.500 --> 02:49:53.800 

ten nabór zostanie ogłoszenie na przełomie listopada i  

 

2129 

02:49:53.800 --> 02:49:57.400 

grudnia i bardzo bym sobie życzył, żeby był rozstrzygnięty najpóźniej  

 

2130 

02:49:57.400 --> 02:50:01.600 

do końca stycznia, żebyśmy rzeczywiście mieli fizycznie czas  

 

2131 

02:50:01.600 --> 02:50:05.500 

na to, aby w przyszłym roku po pierwsze, tam gdzie dokumentacje  

 

2132 

02:50:05.500 --> 02:50:11.300 

są już opracowane rozpocząć realizację, tam gdzie dokumentacji  

 

2133 

02:50:11.300 --> 02:50:15.800 

nie ma w przyszłym roku, maksymalnie w roku kolejnym opracować  
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2134 

02:50:15.800 --> 02:50:22.300 

dokumentację i w kolejnym roku, czyli 2023, albo 24 kończyć i realizując już te  

 

2135 

02:50:22.300 --> 02:50:28.000 

wszystkie wskazane. Bardzo na okrągło oceniam, że ten program będzie  

 

2136 

02:50:28.000 --> 02:50:31.900 

musiał przekroczyć 5 milionów zł. Ale to na pewno państwo  

 

2137 

02:50:31.900 --> 02:50:35.400 

jeszcze w ramach dyskusji nad budżetem wspólnie tutaj z nami  

 

2138 

02:50:35.400 --> 02:50:40.400 

będziecie o tym rozmawiać. Idea jest po prostu taka, aby wykorzystać  

 

2139 

02:50:40.400 --> 02:50:44.000 

możliwość uzyskania dużego dofinansowania, ono rzeczywiście może  

 

2140 

02:50:44.000 --> 02:50:46.900 

wynieść nawet 90% gdyby wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  

 

2141 

02:50:46.900 --> 02:50:50.700 

Oczywiście składając wniosek zawsze policzymy.  

 

2142 

02:50:50.700 --> 02:50:56.700 

Pewnie tak jak mówię nie jest to jeszcze lista zamknięta.  

 

2143 

02:50:56.700 --> 02:51:04.400 

No i chyba warto też o tym wspomnieć, że tak jak mówię, podkreślić jeszcze raz, że  

 

2144 

02:51:04.400 --> 02:51:07.900 

chcemy, żeby to była wieloletnia inicjatywa.  

 

2145 

02:51:07.900 --> 02:51:11.600 

Czyli taka, która potrwa być może nawet 3 lata, bo zakładamy,  

 

2146 

02:51:11.600 --> 02:51:16.300 

że projekty to dzisiaj co najmniej kilka miesięcy na  
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2147 

02:51:16.300 --> 02:51:20.500 

zaprojektowanie instalacji, dokonanie uzgodnień, tak?  

 

2148 

02:51:20.500 --> 02:51:24.300 

No niestety procesy nam się bardzo wydłużają, ale to już  

 

2149 

02:51:24.300 --> 02:51:27.500 

może na inną wypowiedź. Także wniosek. złożymy  

 

2150 

02:51:27.500 --> 02:51:30.800 

No to, że wniosek złożymy to ja uważam, że na pewno złożymy.  

 

2151 

02:51:30.800 --> 02:51:34.400 

To jest bardzo ważna informacja. Tylko czy pieniądze otrzymamy,  

 

2152 

02:51:34.400 --> 02:51:37.300 

tak? Chciałabym, żeby taki duży wniosek został w ramach Polskiego  

 

2153 

02:51:37.300 --> 02:51:41.900 

Ładu złożony. Nie wykluczam nawet, że może ten wniosek być  

 

2154 

02:51:41.900 --> 02:51:44.700 

podzielony gdyby w jednym naborze się nie udało na przykład  

 

2155 

02:51:44.700 --> 02:51:48.100 

tylko i wyłącznie na ten popegeerowski i być może wtedy  

 

2156 

02:51:48.100 --> 02:51:53.900 

będziemy pewne rzeczy dzielić, ale to tak na razie optymistycznie myślę, że będziemy składać  

 

2157 

02:51:53.900 --> 02:51:55.500 

1 duży dla gminy, czyli zarówno teren miejski, jak i teren  

 

2158 

02:51:55.500 --> 02:51:59.500 

wiejski, bo i w jednym i w drugim są luki, tak?  

 

2159 

02:51:59.500 --> 02:52:07.000 

Teraz słuchajcie, bo chciałem zabrać na ten temat głos  

 

2160 
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02:52:07.000 --> 02:52:11.000 

w kolejnym punkcie, wolne wnioski i informacje. Ale wiem,  

 

2161 

02:52:11.000 --> 02:52:13.600 

że pana burmistrza już w tym momencie nie będzie. A  

 

2162 

02:52:13.600 --> 02:52:17.700 

musimy zaplanować dyskusję dotyczącą budżetu gminy Sulechów  

 

2163 

02:52:17.700 --> 02:52:21.900 

na kolejny rok i myślę, że warto byłoby ją powiązać, pani  

 

2164 

02:52:21.900 --> 02:52:25.800 

Krystyno właśnie z tym Nowym Ładem, z tą dyskusję na  

 

2165 

02:52:25.800 --> 02:52:30.100 

temat tych projektów inwestycyjnych, czyli możemy wspólnie,  

 

2166 

02:52:30.100 --> 02:52:34.200 

że tak powiem usiąść i zastanowić się w jakim kierunku chcemy  

 

2167 

02:52:34.200 --> 02:52:37.600 

pójść i powiązać to też z tym naszym programem, wieloletnim programem  

 

2168 

02:52:37.600 --> 02:52:41.500 

inwestycyjnym, który w tej kadencji został przez nas przyjęty. Jak  

 

2169 

02:52:41.500 --> 02:52:45.000 

państwo sobie zobaczycie to te zadania, które w tym programie  

 

2170 

02:52:45.000 --> 02:52:48.700 

przyjęte zostały przez nas, one już albo zostały zrealizowane, albo  

 

2171 

02:52:48.700 --> 02:52:52.100 

są w toku. Więc tak naprawdę trzeba go odświeżyć i popatrzeć  

 

2172 

02:52:52.100 --> 02:52:55.600 

w przyszłość jeszcze raz i wykorzystać właśnie te środki,  

 

2173 

02:52:55.600 --> 02:52:59.800 
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które gdzieś tam się pojawią. Dlatego panie burmistrzu, musimy  

 

2174 

02:52:59.800 --> 02:53:03.600 

zaplanować spotkanie, państwo radni i pytanie kiedy? Czy  

 

2175 

02:53:03.600 --> 02:53:07.200 

przyszły poniedziałek możemy rozpocząć taką dyskusję? Pytanie  

 

2176 

02:53:07.200 --> 02:53:11.700 

do państwa radnych i pana burmistrza. Panie przewodniczący, jeśli ja  

 

2177 

02:53:11.700 --> 02:53:16.000 

mogę wyrazić swoją opinię to tak uważam, chciałem zaproponować zresztą na  

 

2178 

02:53:16.000 --> 02:53:18.800 

koniec już, że w przyszłym tygodniu w poniedziałek, albo  

 

2179 

02:53:18.800 --> 02:53:22.300 

wtorek proponowałbym spotkanie. No bo liczyłem, że porozmawiamy  

 

2180 

02:53:22.300 --> 02:53:25.200 

na połączonych komisjach już o tym. no ale państwo zdecydowaliście,  

 

2181 

02:53:25.200 --> 02:53:30.600 

żeby o tym nie rozmawiać. Pierwsze spotkanie rozumiem, że  

 

2182 

02:53:30.600 --> 02:53:35.300 

mogłoby się odbyć w poniedziałek 22, na przykład o godzinie  

 

2183 

02:53:35.300 --> 02:53:40.000 

17:00. Państwo radni, może być taka godzina 17:00?  

 

2184 

02:53:40.000 --> 02:53:44.100 

Ewentualnie 17:30.  

 

2185 

02:53:44.100 --> 02:53:47.700 

Rozumiem, że chodzi o zdalne spotkanie?  

 

2186 

02:53:47.700 --> 02:53:52.900 

Myślę, że możemy zacząć zdalnie. Poniedziałek 17:00, tak?  
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2187 

02:53:52.900 --> 02:53:57.400 

Godzina 17:00 założymy odpowiedni link.  

 

2188 

02:53:57.400 --> 02:54:01.400 

Dostaniecie dzisiaj taką informację. Panie Bartku, założy pan  

 

2189 

02:54:01.400 --> 02:54:05.400 

linka, nie? I wyśle. Oczywiście, panie przewodniczący.  

 

2190 

02:54:05.400 --> 02:54:11.400 

Z tym właśnie, że jeżeli to miałby być poniedziałek o  

 

2191 

02:54:11.400 --> 02:54:15.600 

godzinie 17:00 to ja. Dobrze, panie Bartku, zrobimy tak.  

 

2192 

02:54:15.600 --> 02:54:18.400 

Niech pan założy tego linka i zastanowimy się jak to  

 

2193 

02:54:18.400 --> 02:54:20.600 

zrobić, żebym ja to wszystko mógł sobie poprowadzić. Jeżeli,  

 

2194 

02:54:20.600 --> 02:54:22.800 

panie przewodniczący, uczynię pana hostem, to pan będzie  

 

2195 

02:54:22.800 --> 02:54:27.400 

mógł. Czyli po prostu uruchomię spotkanie przed godziną 17:00 i pan się połączy. Jasne.  

 

2196 

02:54:27.400 --> 02:54:30.700 

Czyli przyszły poniedziałek, godzina 17:00 rozpoczniemy dyskusję  

 

2197 

02:54:30.700 --> 02:54:34.800 

dotyczącą budżetu na przyszły rok w kontekście też tego  

 

2198 

02:54:34.800 --> 02:54:38.400 

Nowego Ładu, o którym pani Krystyna tutaj wspomniała. Pani Krystyna  

 

2199 

02:54:38.400 --> 02:54:42.000 

jeszcze się zgłasza ad vocem. Bardzo proszę. Bardzo się  
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2200 

02:54:42.000 --> 02:54:44.800 

cieszę, że będziemy inicjować takie spotkania. Bardzo mnie  

 

2201 

02:54:44.800 --> 02:54:48.000 

to cieszy. Ale ja mam taką gorącą prośbę.  

 

2202 

02:54:48.000 --> 02:54:53.600 

Z mojej wiedzy wynika, że jeszcze nie wszystkie wnioski od  

 

2203 

02:54:53.600 --> 02:54:59.200 

mieszkańców wpłynęły w sprawie tego budżetu na 22 rok.  

 

2204 

02:54:59.200 --> 02:55:05.700 

I mam taką prośbę, żeby jednak poczekać aż spłyną te  

 

2205 

02:55:05.700 --> 02:55:10.200 

wszystkie wnioski, żebyśmy mogli nad nimi debatować i rzeczywiście  

 

2206 

02:55:10.200 --> 02:55:16.100 

odszukać miejsce tych wniosków w Polskim Ładzie, bo to jest możliwe i  

 

2207 

02:55:16.100 --> 02:55:23.900 

nie wiem czy jest jakaś droga, może taką drogę znaleźć przez  

 

2208 

02:55:23.900 --> 02:55:29.700 

sołtysów, podać im taką informację, że się rozpoczyna debata  

 

2209 

02:55:29.700 --> 02:55:34.200 

nad budżetem w przyszłym roku, żeby oni wszyscy zdążyli swoje  

 

2210 

02:55:34.200 --> 02:55:38.100 

wnioski złożyć, które były zgłaszane na zabraniach wiejskich.  

 

2211 

02:55:38.100 --> 02:55:43.700 

To jest bardzo istotna sprawa. Bo jak one wpłyną za późno  

 

2212 

02:55:43.700 --> 02:55:48.600 

to później już będzie trudno wszystko od nowa ustawiać.  

 

2213 
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02:55:48.600 --> 02:55:53.300 

Także taką mam prośbę, żeby poinformować wszystkich sołtysów  

 

2214 

02:55:53.300 --> 02:55:57.600 

jeżeli podjęli na swoich zebraniach już jakieś decyzje co  

 

2215 

02:55:57.600 --> 02:56:01.000 

wprowadzić do budżetu gminy, niech to zrobią, żebyśmy mieli  

 

2216 

02:56:01.000 --> 02:56:07.100 

dostęp. Nie prosiłabym o to gdybym miała odpowiedź czy  

 

2217 

02:56:07.100 --> 02:56:14.800 

będą odbywać się zebrania wiejskie z burmistrzem i propozycją  

 

2218 

02:56:14.800 --> 02:56:19.300 

burmistrza dotyczącą tego projektu nowego budżetu.  

 

2219 

02:56:19.300 --> 02:56:23.000 

One się odbywały. W tamtym roku się nie odbywały ze względu,  

 

2220 

02:56:23.000 --> 02:56:28.000 

o którym wiemy wszyscy, ale w tym roku nie wiem czy takie  

 

2221 

02:56:28.000 --> 02:56:31.500 

zebrania wiejskie będą się odbywać, czy nie. Na wszelki wypadek  

 

2222 

02:56:31.500 --> 02:56:34.700 

jeżeli byłoby to niemożliwe, żeby się takie zebrania odbyły na  

 

2223 

02:56:34.700 --> 02:56:39.200 

wsiach to może rzeczywiście przez tych sołtysów poprosić o  

 

2224 

02:56:39.200 --> 02:56:44.100 

zgłaszanie tych wniosków, które były jak gdyby zgłoszone przez  

 

2225 

02:56:44.100 --> 02:56:49.000 

zebrania wiejskie. Taka jest moja prośba. Dziękuję. Bardzo  

 

2226 

02:56:49.000 --> 02:56:52.300 
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proszę, pan radny Sebastian Różycki. W nawiązaniu do  

 

2227 

02:56:52.300 --> 02:56:56.800 

wypowiedzi pani Krystyny i pana, panie przewodniczący, wówczas  

 

2228 

02:56:56.800 --> 02:57:00.200 

należałoby ustalić ostateczny termin kiedy takie wnioski, które  

 

2229 

02:57:00.200 --> 02:57:04.300 

wpłyną będziemy dyskutować. Bo tak to możemy sobie czekać  

 

2230 

02:57:04.300 --> 02:57:13.300 

do końca tego roku i my jako radni nie będziemy mieli przedstawionych  

 

2231 

02:57:13.300 --> 02:57:17.500 

wniosków od mieszkańców oraz o od chociażby sołectw. Więc  

 

2232 

02:57:17.500 --> 02:57:20.400 

w tym momencie trzeba by było taki termin ostateczny ustalić  

 

2233 

02:57:20.400 --> 02:57:24.000 

do kiedy takie wnioski z zadaniami będą przyjmowane.  

 

2234 

02:57:24.000 --> 02:57:27.800 

Dziękuję. Myślę, że można poinformować sołtysów o tym  

 

2235 

02:57:27.800 --> 02:57:30.800 

spotkaniu. Jak ktoś będzie chciał w nim wziąć udział, no  

 

2236 

02:57:30.800 --> 02:57:33.700 

to może też wziąć, ewentualnie wsłuchać się w nas. Ja  

 

2237 

02:57:33.700 --> 02:57:36.900 

myślę, że warto też odświeżyć ten plik, który gdzieś tam  

 

2238 

02:57:36.900 --> 02:57:40.600 

powstał na kilkaset milionów zł, jak państwo pamiętacie, my żeśmy  

 

2239 

02:57:40.600 --> 02:57:44.200 

2 lata temu jak dyskutowaliśmy o tym planie inwestycyjnym zebraliśmy  
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2240 

02:57:44.200 --> 02:57:49.000 

te wnioski. Więc ja postaram się go odnaleźć i państwu wysłać.  

 

2241 

02:57:49.000 --> 02:57:52.600 

I może w kontekście też, bo to myślę, że większość sołtysów  

 

2242 

02:57:52.600 --> 02:57:55.600 

nie zmieniła tych swoich wniosków w stosunku do tego. Na  

 

2243 

02:57:55.600 --> 02:57:59.000 

pewno może coś chce dodać. Więc może warto ewentualnie zapytać.  

 

2244 

02:57:59.000 --> 02:58:02.900 

Natomiast no te wnioski kiedyś już gdzieś tam zebraliśmy.  

 

2245 

02:58:02.900 --> 02:58:06.300 

Warto się do nich zwrócić i przedyskutować jeszcze.  

 

2246 

02:58:06.300 --> 02:58:11.000 

Dziękuję. Ale sądzę, że termin taki końcowy powinien wypłynąć.  

 

2247 

02:58:11.000 --> 02:58:14.100 

Dziękuję. Wnioski według mnie powinny być złożone na piśmie.  

 

2248 

02:58:14.100 --> 02:58:17.800 

Pani Krystyno, w poniedziałek byśmy mogli podyskutować o  

 

2249 

02:58:17.800 --> 02:58:24.900 

harmonogramie jeszcze, nie? Dobrze. Pani radna Elżbieta Musiałek.  

 

2250 

02:58:24.900 --> 02:58:29.600 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, z  

 

2251 

02:58:29.600 --> 02:58:33.000 

tego co mnie pamięć nie myli, pan Rakowski na pewno o  

 

2252 

02:58:33.000 --> 02:58:37.100 

tym pamięta, terminy były ustalane.  
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2253 

02:58:37.100 --> 02:58:42.200 

Nie wiem czy dalej jakby nowym sołtysom są przekazywane, do  

 

2254 

02:58:42.200 --> 02:58:45.100 

złożenia wniosków na rok budżetowy. Termin był do końca  

 

2255 

02:58:45.100 --> 02:58:51.200 

października. Zmieniło się tylko to z ustawy, że wnioski odnośnie  

 

2256 

02:58:51.200 --> 02:58:55.400 

funduszu sołeckiego są do 30 września. I tego się sołtysi  

 

2257 

02:58:55.400 --> 02:59:00.000 

trzymają i do jest praktykowane. Kolejną sprawą jest to,  

 

2258 

02:59:00.000 --> 02:59:04.300 

że oczywiście po spotkaniu z burmistrzem, które zawsze było  

 

2259 

02:59:04.300 --> 02:59:09.200 

organizowane z mieszkańcami, nasuwały się pewne nowe propozycje  

 

2260 

02:59:09.200 --> 02:59:13.200 

z danych miejscowościach, jak na terenie wsi, tak i w mieście i  

 

2261 

02:59:13.200 --> 02:59:19.400 

po prostu wtedy jeszcze można byłoby dyskutować z radnymi  

 

2262 

02:59:19.400 --> 02:59:23.600 

ewentualnie, czy burmistrz proponował zmiany jeżeli była  

 

2263 

02:59:23.600 --> 02:59:28.000 

taka możliwość. Ale terminy, proszę państwa były zawsze sztywne.  

 

2264 

02:59:28.000 --> 02:59:33.200 

Zawsze były propozycje podawane na piśmie i tego do tej  

 

2265 

02:59:33.200 --> 02:59:36.300 

pory się wszyscy trzymali. Dziwię się, że państwo o  

 

2266 
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02:59:36.300 --> 02:59:40.000 

tym nie wiecie i teraz będziemy mieli do końca grudnia koncert  

 

2267 

02:59:40.000 --> 02:59:45.500 

życzeń. Jedyną sytuacją, która była problematyczna to  

 

2268 

02:59:45.500 --> 02:59:51.100 

był właśnie stan pandemii w zeszłym roku, gdzie możliwości spotkania  

 

2269 

02:59:51.100 --> 02:59:54.600 

się z burmistrzem i przedyskutowania pewnych rzeczy.  

 

2270 

02:59:54.600 --> 02:59:58.500 

Bo oczywiście nasuwają się mimo funduszu sołeckiego jakie  

 

2271 

02:59:58.500 --> 03:00:02.300 

robimy zadania, że późniejsze też są.  

 

2272 

03:00:02.300 --> 03:00:08.200 

Więc te wnioski, które zostały przez mieszkańców złożone na  

 

2273 

03:00:08.200 --> 03:00:12.500 

przykład w terminie, który obowiązywał do 30 października później  

 

2274 

03:00:12.500 --> 03:00:20.300 

były też przez mieszkańców i pana burmistrza weryfikowane, dopisywane  

 

2275 

03:00:20.300 --> 03:00:26.600 

lub nie. Więc no tak to wygląda. Teraz państwo mówicie jakiś termin ustalać.  

 

2276 

03:00:26.600 --> 03:00:31.100 

Terminy były. Chyba, że o tym ktoś zapomniał.  

 

2277 

03:00:31.100 --> 03:00:34.700 

Dziękuję. Dziękuję bardzo. Proszę pan burmistrz Wojciech Sołtys.  

 

2278 

03:00:34.700 --> 03:00:40.100 

Ja chciałem tylko uzupełnić, bo wiem dlaczego w [?]  

 

2279 

03:00:40.100 --> 03:00:44.700 
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nie ma montażu, nie jest realizowana oczyszczalnia, ponieważ  

 

2280 

03:00:44.700 --> 03:00:48.300 

wniosek leży w Wodach Polskich i nie jest zaakceptowana dokumentacja i  

 

2281 

03:00:48.300 --> 03:00:51.900 

to jest odpowiedź, tak? Dlatego nie można tego rozpocząć. Utknęło to w  

 

2282 

03:00:51.900 --> 03:00:56.300 

Wodach Polskich. Dziękuję. Panie przewodniczący, będę musiał  

 

2283 

03:00:56.300 --> 03:01:00.500 

się pożegnać już, tak? Dziękuję. Dziękuję państwu, do  

 

2284 

03:01:00.500 --> 03:01:04.400 

widzenia. Przechodzimy, nie widzę więcej głosów w dyskusji.  

 

2285 

03:01:04.400 --> 03:01:09.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 10, zapytania sołtysów  

 

2286 

03:01:09.300 --> 03:01:13.900 

i mieszkańców gminy Sulechów. Czy ktoś z państwa sołtysów chciałby  

 

2287 

03:01:13.900 --> 03:01:16.800 

zabrać głos w tym punkcie? To proszę ewentualnie mi się  

 

2288 

03:01:16.800 --> 03:01:20.900 

tutaj na czacie zgłosić. Albo jakoś inaczej.  

 

2289 

03:01:20.900 --> 03:01:26.100 

Nie widzę, tak?  

 

2290 

03:01:26.100 --> 03:01:31.400 

Czy ktoś z mieszkańców? I tutaj mam informację, że mieszkaniec,  

 

2291 

03:01:31.400 --> 03:01:35.200 

pan Marcin Górzny chciałby się zgłosić i zabrać głos w  

 

2292 

03:01:35.200 --> 03:01:38.300 

tym punkcie. I ja tylko zanim oddam panu Marcinowi głos  
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2293 

03:01:38.300 --> 03:01:42.500 

powiem panie Marcinie, jeżeli pan mnie słyszy, jest to  

 

2294 

03:01:42.500 --> 03:01:49.600 

pan dostępny gdzieś, tak? Radni i burmistrzowie wypowiadają się w trakcie  

 

2295 

03:01:49.600 --> 03:01:53.000 

jesteś w różnych tematach i dyskutujemy. Natomiast myślę,  

 

2296 

03:01:53.000 --> 03:01:58.100 

że rolą mieszkańców to jest podawanie nam pomysłów, albo  

 

2297 

03:01:58.100 --> 03:02:01.400 

ewentualnie jakichś wniosków związanych z dyskusją w trakcie  

 

2298 

03:02:01.400 --> 03:02:05.900 

sesji, uchwałami, które przyjmujemy, czy ewentualnie inwestycjami,  

 

2299 

03:02:05.900 --> 03:02:08.900 

które mamy realizować. Natomiast rolą mieszkańców nie  

 

2300 

03:02:08.900 --> 03:02:12.600 

jest rozpoczynanie dyskusji z radnymi. T ak tylko informuję  

 

2301 

03:02:12.600 --> 03:02:17.000 

i mam nadzieję, że ta dyskusja nie będzie szła w kierunku takim  

 

2302 

03:02:17.000 --> 03:02:20.100 

w jakim ostatnio szła, czyli na 2 poprzednich sesjach. Bo  

 

2303 

03:02:20.100 --> 03:02:24.200 

ona niepotrzebnie na tutaj wydłuża dyskusję o kolejną godzinę.  

 

2304 

03:02:24.200 --> 03:02:28.700 

A taka dyskusja może się odbywać przecież w innych miejscach,  

 

2305 

03:02:28.700 --> 03:02:32.600 

niekoniecznie publicznie. Bardzo proszę, panie Marcinie. Oddaję  
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2306 

03:02:32.600 --> 03:02:36.500 

panu głos. Dzień dobry wszystkim. Bardzo dziękuję, panie  

 

2307 

03:02:36.500 --> 03:02:40.300 

przewodniczący. Biorę sobie do serca pańskie słowa i  

 

2308 

03:02:40.300 --> 03:02:45.600 

fakt, że czas nas nagli. Nie wiem czy słyszy nas pan radny  

 

2309 

03:02:45.600 --> 03:02:49.300 

Rerus, ponieważ zdaje się, że jest nieaktywny.  

 

2310 

03:02:49.300 --> 03:02:52.600 

Ale mam tylko 1 pytanie właśnie do radnego Remusa.  

 

2311 

03:02:52.600 --> 03:02:58.000 

I troszeczkę nawiązujące to, o czym pan przewodniczący przed  

 

2312 

03:02:58.000 --> 03:03:04.800 

chwilą mówił. Ja chciałbym z panem radnym Rerusem wymieniać  

 

2313 

03:03:04.800 --> 03:03:08.000 

poglądy. To może następować na sesji.  

 

2314 

03:03:08.000 --> 03:03:14.800 

Natomiast założyłem, że również możemy rozmawiać w formie  

 

2315 

03:03:14.800 --> 03:03:20.400 

na przykład elektronicznej poprzez, nie wiem, jakiś portal  

 

2316 

03:03:20.400 --> 03:03:25.800 

społecznościowy, który na przykład pan radny Rerus, albo  

 

2317 

03:03:25.800 --> 03:03:29.800 

w ogóle Klub radnych Forum by prowadził.  

 

2318 

03:03:29.800 --> 03:03:36.300 

I tego moje pytanie ma dotyczyć. Czy mogę się spodziewać utworzenia  

 

2319 
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03:03:36.300 --> 03:03:42.100 

takiego miejsca do dyskusji? Jeśli tak, to kiedy to nastąpi.  

 

2320 

03:03:42.100 --> 03:03:51.000 

Dodam jeszcze tylko od siebie, że jestem troszeczkę zdziwiony  

 

2321 

03:03:51.000 --> 03:03:54.900 

też narracją, którą przed chwilą usłyszałem. Moje wystąpienie  

 

2322 

03:03:54.900 --> 03:03:58.900 

na sesji wrześniowej, o ile mnie pamięć nie myli, to  

 

2323 

03:03:58.900 --> 03:04:02.700 

było niespełna 3 minuty. Natomiast potem przez nie wiem,  

 

2324 

03:04:02.700 --> 03:04:10.000 

40, czy 45 minut 2 radni, Rerus i Rakowski różne swoje złote  

 

2325 

03:04:10.000 --> 03:04:15.700 

myśli wypowiadali. Więc to nie ja, panie przewodniczący, wydłużyłem  

 

2326 

03:04:15.700 --> 03:04:22.800 

sesję. To jest niepotrzebna dyskusja. To panowie radni wypowiadali  

 

2327 

03:04:22.800 --> 03:04:27.200 

się nie w punkcie odpowiedzi i zapytania. To... Pytanie.  

 

2328 

03:04:27.200 --> 03:04:33.600 

Pytanie zostało przeze mnie zadane.  

 

2329 

03:04:33.600 --> 03:04:38.200 

I bardzo dziękuję. Dziękuję.  

 

2330 

03:04:38.200 --> 03:04:42.500 

Nie widzę więcej głosów mieszkańców w tym punkcie.  

 

2331 

03:04:42.500 --> 03:04:46.300 

Pan radny Jan Rerus chce się zgłosić ad vocem. Panie radny,  

 

2332 

03:04:46.300 --> 03:04:51.400 
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to może w odpowiedziach. Bo mamy punkt odpowiedzi na  

 

2333 

03:04:51.400 --> 03:04:56.900 

interpelacje i zapytania, tak? Okej. To będzie właściwy punkt.  

 

2334 

03:04:56.900 --> 03:05:00.400 

Ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.  

 

2335 

03:05:00.400 --> 03:05:04.300 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punku 11, przerwa.  

 

2336 

03:05:04.300 --> 03:05:08.000 

I pytanie do państwa radnych ile minut przerwy? Jedna sekunda.  

 

2337 

03:05:08.000 --> 03:05:11.700 

Nie chcecie przerwy na pewno? Może bez przerwy polecimy.  

 

2338 

03:05:11.700 --> 03:05:15.800 

Ja muszę za niedługo się, że tak powiem ewakuować.  

 

2339 

03:05:15.800 --> 03:05:20.700 

Dobrze, to ogłaszam 5 sekund przerwy. 1, 2, 3, 4, 5, wznawiam  

 

2340 

03:05:20.700 --> 03:05:25.200 

obrady XLV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej.  

 

2341 

03:05:25.200 --> 03:05:29.500 

Chyba się nie pomyliłem. Najwyżej ktoś mnie poprawi.  

 

2342 

03:05:29.500 --> 03:05:33.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu 12.  

 

2343 

03:05:33.600 --> 03:05:37.500 

Przyjęcie protokołów z obrad poprzedniej sesji. Mamy 2 protokoły,  

 

2344 

03:05:37.500 --> 03:05:41.300 

protokół numer 13 i 14.  

 

2345 

03:05:41.300 --> 03:05:44.100 

Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie  
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2346 

03:05:44.100 --> 03:05:48.100 

w zakresie protokołów? Nie widzę, zatem przejdźmy do  

 

2347 

03:05:48.100 --> 03:05:52.000 

głosowania. Bardzo proszę o oddanie głosu za przyjęciem protokołu  

 

2348 

03:05:52.000 --> 03:06:02.100 

BR0002.13.2021. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu.  

 

2349 

03:06:02.100 --> 03:06:18.300 

Mam informację, że pan radny Piotr Miszkiewicz nie będzie  

 

2350 

03:06:18.300 --> 03:06:21.500 

głosował już w tym głosowaniu, panie Bartku. Więc proszę  

 

2351 

03:06:21.500 --> 03:06:28.500 

zamknąć głosowanie. 17 radnych za, 0 radnych przeciw i  

 

2352 

03:06:28.500 --> 03:06:31.900 

0 wstrzymujących się. Czyli jak rozumiem pan radny Piotr  

 

2353 

03:06:31.900 --> 03:06:34.900 

Miszkiewicz już nie jest obecny na sesji. Nie widzę, tak?  

 

2354 

03:06:34.900 --> 03:06:38.600 

Panie Bartku, trzeba to uwzględnić. Nie wiem czy kworum jeszcze będziemy  

 

2355 

03:06:38.600 --> 03:06:41.400 

klikać? Potwierdźcie, bardzo proszę państwa radnych kworum.  

 

2356 

03:06:41.400 --> 03:06:47.000 

Panie Bartku?  

 

2357 

03:06:47.000 --> 03:06:55.900 

Panie przewodniczący, nie ma potwierdzenia pana Różyckiego i  

 

2358 

03:06:55.900 --> 03:07:00.200 

Pani Izabeli Wojewody z osób dostępnych jeszcze poprzednio. Pan  
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2359 

03:07:00.200 --> 03:07:03.100 

Piotr mam informację, że za chwilę będzie. Także może niepotrzebnie  

 

2360 

03:07:03.100 --> 03:07:07.500 

żeśmy tak robili, ale dobra. Pani radna Izabela?  

 

2361 

03:07:07.500 --> 03:07:10.500 

Pani radna potwierdziła, pan Sebastian potwierdził. 17  

 

2362 

03:07:10.500 --> 03:07:13.800 

obecnych. 17 obecnych i pewnie pan Piotr za chwilę wróci.  

 

2363 

03:07:13.800 --> 03:07:17.300 

Ale no trudno. Głosujemy. Kolejny protokół.  

 

2364 

03:07:17.300 --> 03:07:20.900 

Przechodzimy do kolejnego protokołu.  

 

2365 

03:07:20.900 --> 03:07:28.100 

Protokół BR2.14.2021. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie  

 

2366 

03:07:28.100 --> 03:07:32.200 

głosu na swoich urządzeniach w związku z przyjęciem tego  

 

2367 

03:07:32.200 --> 03:07:42.600 

protokołu. Panie Bartku nie musimy śpiewać jak jest głos  

 

2368 

03:07:42.600 --> 03:07:49.300 

włączony. Przepraszam. Pani radna Izabela, pan rady Sebastian  

 

2369 

03:07:49.300 --> 03:07:53.000 

jeszcze, bardzo proszę. Śpiewać każdy może.  

 

2370 

03:07:53.000 --> 03:07:58.000 

Trochę lepiej lub trochę gorzej. Może niekoniecznie w  

 

2371 

03:07:58.000 --> 03:08:01.200 

tym momencie, tak? Tak? to pierwsze na szczęście.  

 

2372 



Strona 177 z 184 

 

03:08:01.200 --> 03:08:04.500 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 

2373 

03:08:04.500 --> 03:08:08.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 13, odpowiedzi na  

 

2374 

03:08:08.000 --> 03:08:13.000 

interpelacje i zapytania. I tutaj bardzo proszę, ewentualnie pan  

 

2375 

03:08:13.000 --> 03:08:16.400 

Jan Rerus chciał się zgłosić, tak? Czy ktoś jeszcze Ewewntualnie proszę  

 

2376 

03:08:16.400 --> 03:08:20.700 

się zgłosić. Tak, chciałem, tak. Bardzo proszę.  

 

2377 

03:08:20.700 --> 03:08:32.200 

Dziękuję bardzo. Panie radny, bardzo proszę.  

 

2378 

03:08:32.200 --> 03:08:37.100 

Zgłosił się pan dyskusji, tak? Chyba to wszystko co chciałem  

 

2379 

03:08:37.100 --> 03:08:41.100 

powiedzieć. Ja nie rozumiem czemu pan przewodniczący dopuścił  

 

2380 

03:08:41.100 --> 03:08:44.900 

do tej dyskusji. To, co przed chwilą powiedziałem, to  

 

2381 

03:08:44.900 --> 03:08:50.500 

chyba to wszystko, co chciałem powiedzieć. Nie wiem dlaczego pan  

 

2382 

03:08:50.500 --> 03:08:54.000 

zastępca burmistrza wywołuje ten temat, a pan przewodniczący do  

 

2383 

03:08:54.000 --> 03:08:56.800 

tego dopuszcza. Nie jest to zainteresowanie, nie powinno być  

 

2384 

03:08:56.800 --> 03:09:01.200 

zainteresowania radnych. Ale jak już jest, to jedno słowo  

 

2385 

03:09:01.200 --> 03:09:05.000 
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chcę powiedzieć. Chociaż milczenie powinno być i to wszystko.  

 

2386 

03:09:05.000 --> 03:09:12.700 

Klub radnych Forum wystosował pismo do pana zastępcy z  

 

2387 

03:09:12.700 --> 03:09:19.400 

dezaprobatą tego, czym pan zastępca się zajmuje zamiast myśleć  

 

2388 

03:09:19.400 --> 03:09:22.500 

o tym, żeby podatki były niższe, żeby ludzie więcej zarabiali  

 

2389 

03:09:22.500 --> 03:09:26.800 

podlegli zajmuje się takimi sprawami, moją skromną osobą.  

 

2390 

03:09:26.800 --> 03:09:32.400 

Nie wiem dlaczego. Aczkolwiek nie wiem co ma mu to przynieść, jakiś  

 

2391 

03:09:32.400 --> 03:09:35.000 

awans ma mu to przynieść społeczny? Może chce kandydować gdzieś  

 

2392 

03:09:35.000 --> 03:09:38.700 

na jakiegoś tam posła. Chcę zacytować odpowiedź pana burmistrza  

 

2393 

03:09:38.700 --> 03:09:43.100 

z tego pisma, które było wysłane.  

 

2394 

03:09:43.100 --> 03:09:49.700 

Cytuję. W zaistniałej całej sytuacji nie uczynię zadość oczekiwaniom w  

 

2395 

03:09:49.700 --> 03:09:54.700 

wyżej przywołanym piśmie zarządu stowarzyszenia, że jako  

 

2396 

03:09:54.700 --> 03:09:59.100 

drugi zastępca Burmistrza Sulechowa nie mogę odnieść się  

 

2397 

03:09:59.100 --> 03:10:05.100 

do wypowiedzi podczas sesji mieszkańca gminy Sulechów, Marcina  

 

2398 

03:10:05.100 --> 03:10:12.300 

Górznego. Pismo podpisał zastępca burmistrza, Marcin Górzny. To zdanie  
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2399 

03:10:12.300 --> 03:10:16.700 

jest wystarczające aż nadto za cały komentarz. Ja nie  

 

2400 

03:10:16.700 --> 03:10:22.200 

jestem tak, nie wiem, może obrażę teraz pana burmistrza zastępcę,  

 

2401 

03:10:22.200 --> 03:10:25.400 

ale on mnie cały czas obraża. ja nie wiem który lekarz zajmuje  

 

2402 

03:10:25.400 --> 03:10:29.800 

się taką......chyba trzeba tam się udać. Dziękuję.  

 

2403 

03:10:29.800 --> 03:10:34.500 

Nie mam przyjemności z panem burmistrzem, z zastępcą burmistrza na  

 

2404 

03:10:34.500 --> 03:10:37.700 

żadnym portalu społecznościowym, który nie istnieje nie  

 

2405 

03:10:37.700 --> 03:10:41.100 

mam przyjemności na żadnym portalu z panem dyskutować w  

 

2406 

03:10:41.100 --> 03:10:44.700 

tej sprawie. Nie mam zakładania żadnego portalu, żeby z  

 

2407 

03:10:44.700 --> 03:10:48.700 

panem o tym dyskutować. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Nie  

 

2408 

03:10:48.700 --> 03:10:51.600 

widzę więcej głosów w tym punkcie. Przechodzimy do kolejnego  

 

2409 

03:10:51.600 --> 03:10:55.000 

punktu. Punkt 14, wolne wnioski i informacje. Czy ktoś  

 

2410 

03:10:55.000 --> 03:11:00.100 

z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie? Panie  

 

2411 

03:11:00.100 --> 03:11:03.000 

przewodniczący, może tylko jeszcze ja na koniec, czy mogę?  
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2412 

03:11:03.000 --> 03:11:07.000 

Bardzo proszę, pani Magdaleno. Naprawdę was proszę, nie  

 

2413 

03:11:07.000 --> 03:11:12.600 

obrażajcie się. Naprawdę. Bo to nie jest to miejsce, naprawdę żeby  

 

2414 

03:11:12.600 --> 03:11:17.400 

tak się wypowiadać. Do każdego z was z osobna apeluję naprawdę, a  

 

2415 

03:11:17.400 --> 03:11:20.400 

panie przewodniczący, bardzo proszę, żeby pan dyscyplinował swoich  

 

2416 

03:11:20.400 --> 03:11:24.400 

radnych. Pani burmistrz, bardzo proszę, żeby pani też dyscyplinowała  

 

2417 

03:11:24.400 --> 03:11:30.300 

swoich burmistrzów. Będziemy wszystkich dyscyplinować, żebyśmy  

 

2418 

03:11:30.300 --> 03:11:36.600 

razem nie robili tutaj sobie scenek, które są niepotrzebne i tracili  

 

2419 

03:11:36.600 --> 03:11:40.800 

na powadze naszego organu, tak? Ale ja chciałam tylko sprostować  

 

2420 

03:11:40.800 --> 03:11:43.700 

coś, że nie jestem radnym pana Radosława Murkowskiego, tylko  

 

2421 

03:11:43.700 --> 03:11:49.100 

radnym gminy. Ma pan rację, panie Przemysławie. Przepraszam. I tyle.  

 

2422 

03:11:49.100 --> 03:11:53.000 

Nie widzę więcej, widzę ad vocem pan radny Jan Rerus.  

 

2423 

03:11:53.000 --> 03:11:56.700 

Ja tylko słówko do pani pierwszej zastępcy.  

 

2424 

03:11:56.700 --> 03:12:03.300 

Niech pani tylko zauważy, że 3 kolejna sesja, ani ja,  

 

2425 



Strona 181 z 184 

 

03:12:03.300 --> 03:12:08.300 

ani pan Roman Rakowski radny nie rozpoczynaliśmy tej dyskusji.  

 

2426 

03:12:08.300 --> 03:12:12.900 

Za każdym razem i dzisiaj też, rozpoczynał tą dyskusję pan  

 

2427 

03:12:12.900 --> 03:12:19.800 

zastępca drugi i związku z tym cała wina i ewentualnie oddziaływanie  

 

2428 

03:12:19.800 --> 03:12:24.200 

na to, co się dzieje i prostowanie leży po tamtej stronie,  

 

2429 

03:12:24.200 --> 03:12:28.800 

czyli po stronie państwa burmistrzów. Przez całe 3 sesje  

 

2430 

03:12:28.800 --> 03:12:32.500 

nie odzywaliście się w temacie. Za każdym razem wywołanie tego  

 

2431 

03:12:32.500 --> 03:12:36.400 

jest. I tam proszę zdyscyplinować. Gdybym ja się odezwał na  

 

2432 

03:12:36.400 --> 03:12:40.300 

tych 3 sesjach pierwszy to rozumiałbym pretensje do mnie, ale  

 

2433 

03:12:40.300 --> 03:12:43.500 

nawet dzisiaj też się nie odzywałem. Czyli leży po stronie państwa  

 

2434 

03:12:43.500 --> 03:12:46.900 

burmistrzów ten problem. Jak go sobie poradzicie, nie wiem,  

 

2435 

03:12:46.900 --> 03:12:54.900 

idźcie, dajcie co po gębie, czy wypijcie coś i zaprzestańcie takich  

 

2436 

03:12:54.900 --> 03:12:58.300 

podchodów. Dziękuję. Panie Janie.  

 

2437 

03:12:58.300 --> 03:13:02.300 

Pani Magdaleno. Ja tylko dodam od siebie. Powiem jedno słowo.  

 

2438 

03:13:02.300 --> 03:13:06.700 
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Pani burmistrz!  

 

2439 

03:13:06.700 --> 03:13:10.800 

Ja nie przekazałem pani głosu, zaraz pani Magdaleno oddam  

 

2440 

03:13:10.800 --> 03:13:14.800 

głos. Teraz ja mówiłem. Było wszystko dobrze.  

 

2441 

03:13:14.800 --> 03:13:21.800 

Mieliśmy spotkania, wszystko było zaplanowane i niepotrzebnie wskoczyliśmy  

 

2442 

03:13:21.800 --> 03:13:25.500 

w taką w dyskusję, która będzie się teraz toczyć co sesję  

 

2443 

03:13:25.500 --> 03:13:28.600 

i nie dotyczy właściwie tematów, których powinna dotyczyć, a  

 

2444 

03:13:28.600 --> 03:13:32.000 

powinna dotyczyć pieniędzy, które mamy gdzieś tam wydawać  

 

2445 

03:13:32.000 --> 03:13:35.000 

w przyszłym roku, czy w Nowym Ładzie, czy w jakimś innym  

 

2446 

03:13:35.000 --> 03:13:40.000 

inszym temacie. Konkretnych to, co mamy zrobić dla naszych  

 

2447 

03:13:40.000 --> 03:13:43.000 

mieszkańców. Więc ta dyskusja jest niepotrzebna. Pani burmistrz,  

 

2448 

03:13:43.000 --> 03:13:46.800 

jeżeli pani chce, to bardzo proszę. Chciałam powiedzieć, że  

 

2449 

03:13:46.800 --> 03:13:50.400 

tutaj nie mam absolutnie personalnie tak, panie Janie, do  

 

2450 

03:13:50.400 --> 03:13:54.800 

pana akurat, tylko ogólnie do państwa, bo dzisiejsza sesja  

 

2451 

03:13:54.800 --> 03:13:57.900 

rozpoczęła się już w tonie wiemy jakim i naprawdę proszę,  
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2452 

03:13:57.900 --> 03:14:01.000 

żebyście uważali. To nie jest pierwsza sesja, ale to w  

 

2453 

03:14:01.000 --> 03:14:04.000 

jaki sposób też mówicie, bo obrażacie się nawzajem, wy  

 

2454 

03:14:04.000 --> 03:14:08.900 

siebie. A to jest naprawdę niepotrzebne. Mieszkańcy państwa wybrali i  

 

2455 

03:14:08.900 --> 03:14:13.600 

oczekują od nas pracy na rzecz społeczności naszej lokalnej.  

 

2456 

03:14:13.600 --> 03:14:18.600 

No naprawdę tylko o to was proszę. Czasami jedno słowo za  

 

2457 

03:14:18.600 --> 03:14:23.600 

dużo. Dziękuję i jeszcze raz ad vocem pan radny Jan Rerus.  

 

2458 

03:14:23.600 --> 03:14:27.600 

Nie pamiętam, żebym dzisiaj kogokolwiek obraził. Jeżeli chodzi  

 

2459 

03:14:27.600 --> 03:14:31.200 

poza tymi co mnie obrażają. Czyli nie z radnych.  

 

2460 

03:14:31.200 --> 03:14:34.300 

Nie pamiętam, żebym któregoś radnego dzisiaj obraził i  

 

2461 

03:14:34.300 --> 03:14:37.100 

w jakikolwiek sposób. I chyba żaden radny dzisiaj nie  

 

2462 

03:14:37.100 --> 03:14:42.700 

obraził nikogo poza jednym człowiekiem, który należy wyprostować  

 

2463 

03:14:42.700 --> 03:14:47.000 

jego zachowanie. Dziękuję. Dziękuję, nie widzę więcej głosów  

 

2464 

03:14:47.000 --> 03:14:52.500 

w tym punkcie. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 15,  

 



Strona 184 z 184 

 

2465 

03:14:52.500 --> 03:14:57.600 

zamknięcie obrad sesji. Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek obrad tej sesji  

 

2466 

03:14:57.600 --> 03:15:02.900 

został wyczerpany, XLV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w  

 

2467 

03:15:02.900 --> 03:15:04.300 

Sulechowie. Dziękuję bardzo.  

 


